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B Bpecial Agent in Charge, - . . o o -
; I14ttle Rock, Arkensas. - - ool T
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{1’;')< S ' . REs BREXID ©
| DearS:lrl : L -
g Raceipt ie aokmwhdgod ot copy of yo\n- htter um Inly
12, 1937. nddmsnd to tho Dklahoma Gity munon. '-‘{ .

/ =0 'Y am unable to & nitely recell nny cpociﬂe !.nntaneo whoro
l ’ Chiof of Detectives HerbertX.Xxers, Police Department, Hot Springs, "
A ' \{Arkansas. former Chief of Police Josaph ‘fakelin, Lisutenant Cecil

Brock or other FHot Springs officers discussed alvin Karpis and the
S , fact that he was a fugitive from justice, I feel certain in my own mind
s ‘ that FKarpis was discussed with ..kers at some time at leest infonmmlly,
LR "+ ©  Although I have given the matter much thought, I c¢an not recall any -
specific¢ timo or place or the circumstances surrounding same. Such a
conversation may have taken place in Hot Springs, Arkansas, §a the . -
Bureau Office at Littls Rock, or in the Federal Building at Kansas City,
© Missouri, wheras Al:ers appearsd as a witness in the Kunsas City lassacre -

T personally do not recall having seen the large $1,200,C0
reward ¢ircular bearing the photographs of alvin Kearpis and #Fred Barker
hanging on a door in the Hot Springs City Jail for adbout a year after
tho murder of Sheriff Kelly at Wost Plains, Missouri, in the year 1932,
As Phoenix Donald, alias kWillian Weafer came from a peint near Ma moth
Springs, arkansag, just South of West Pleins, Missouri, and was under
investigation by the Littls Roek Office to a considerable extent in that .

... vieinity, I am somewhat familiar with the circunstances surmmding that
o murder bnt oannot ncau the reward circular mentione&.g...,__};i .

S » ror your 1n.formatlon, Special Agent L. x. chipmn wes Eeaidnnt.
. Agent at Little Rock, Arkansas, for epproximately three yesars prior to
e opening of the Little Rock Offiee im June, 1934, Agent Chipman is
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. weld coquainted. with Horbert Akers and conferred with bim o5 umzou' ', ST
occasions on official business, both before and after the opening ot L
‘the Little Rock Office. Agent Chipman, who is now a Supervisor im - R
the Bureen st €ashington, D. C,, would probvably without question bs a

~ the best position of any .nployu or tho Bm'nn to mrniah m thc 13- P
!‘omtion thnt you auin. CoTan Lt iy L

romer Speoial Agnnt Helly I‘.. m I undorutand 1- ‘ '
now sngeaged in the practice of law or in the 011 business in Wichita,
Kanses, also worked {m Little Rock, Arkansas, %0 quite an extent. Hse
had several contacte with Herbert Akers. He w poasibly bo nblo to
furnish you the desired 1nrormation. C RS . E

X "' -
a-- - - : o

ST rormar 3pecia1 Agent Robort uamnce, who prior to hh :
entrence {n the service was a member of the Police Department of Pale
Alto, California, and who may have returned o that employment, was = - -
assigned exclusively to the Kansas City lassacre ocese fn the Little -~ i . .
Rock division for a period of time, His investigations, however, hal ' .~

- prineipally to do with the devolo%no infor:ation regarding the =~
whersabouts of Charles "Pretty Boy v It is my recollection,
bowever, that he conducted soms investigation i{m Hot Sprimgs, Arkansasy
He ma,y possibly be ablo to tnrnish you the imom.ation you desire.

. We W

-

. - I is suggested that you caremlly review the Kensas City

Massacre ﬁlo and the Bremer kidnaping file at the Little Rock Office,
Possibly aome memorandum or report may c¢ontain inforzation which will LT

. bring about a recollegtion 0 interested Azenits of 1ncidenta wnich ;
o _wou.ld be of valuo to you 1n this mttor. ‘ : L

" T.'e Ty trul;f yours. f

E. E, comor. - e
Special Agent in c‘mrge. R

ou-Burean/ s :;;
Oklahoma Gity
Cineinnatd .~ -
Claveland

Butte
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: S I am transmitt.tng S ‘
herevdth memorande. sutmitted by Speoiul

Azents Jom L, Yadals and Dy Py Sulliven ..
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Federal Bureau of Inuestigation

United States Bepartment of Justice

P, 0. Box 1276
Oklahams City, Oklahoma
7-36 ' July 28, 1937
CGC

Director,
Federal Bureau of Investigationm,
Washington, D. C.

Dear Sir:
(o}

i RE: BREXID

Reference is made 4o Buresu letter dated July 21,
1937, addressed to the Little Rock Division, and to a memor-
andum prepared by Speciasl Agent L. M. Chipman, dated July 20,
1937 concerning the details of his interview with Chief of
' Detectives HerberttAkers, as is recorded in the report of
n\' former Special Agent H. E., Hollis, Oklahoma City, Oklahoma,

/ dated March 19, 1934.

With reference to the\lstatement of Special r}gen‘l; Lo
ph

/ 2bement ec
’ { Chipman in his pmemorandum {90 the effect @at the grouplphoto-
graph of Volney Davis, Fred Barker, Alvid Karpis and Harry
O Campbell may have been forwarded to him at Little Rock by
letter from this office, please be advised that a search of
the files of this office prior to the date of the sbove-
mentioned report does not disclose such a letter or memoran-
dum,
Very truly yours,
o N S S
. W. STEIN,
Special Agent in Charge.
cc Little Rock Lot
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2ECORDED f/ - <- i
wom -7 6 - 3- |34
INDEXED. , Fridbel 20RORIDE 0 st
f’ JUL <1937 - .. i

e
I N1

\ ‘ [
\- (S Co

r g -

R '
& D :
& FiLk |
I ‘

—teh s e - — o oa




, Reference 1s mnde to your lstter of July 18,
1937, in oconnection with this case, in which request was
made that eopiss of all reports containing results of in- .
nstzptuu fn the State of Florida as to the various
%s of residence, anml with respect to activities, of
Iref”Junter de forwarded to your offios for the use of the
" Agents now engeged in the harboring investigetion at Hot

#

Springs, Arkansas. P ~; w4
''''''''''' = . =N

_ You ere advised that a review of the flles tm i
4his case oovering ths perfod of the first six months ofZ = ~
1936 reflsets that the Little Rook Offiocs was ﬁlrniﬁhoﬁ - 2w

with copies of all reports oovaring mv‘estigation ocncorn- ‘:f '
ing l'rad Hunter. _ .

Very truiy yours,.: - é*
P ) » R. L. Shivers 3
' ; . Special Agent in Charge.
sm:o .' " pd ’ . L ‘
- oo B“m‘l,’/;' S g it e
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MRSBMH with

mALvnHmRns with aliases; DR, JOSEPH F:MORAN,
| with elieses - FUGITIVE, I.0. #1232; ANTHONY EX

EDWARD GECRGE,.‘QRELER VIC‘EM.

aliases =~ FUGITIVEf EI‘ AL, .

CHARACTER OF CASE KIDNAPING ;
~ HARBORING OF FUGITIVES;
. OBSTRUCTION OF WSTIOB;

SYNOPSIS OF FACTS:

In signed statement Maudie Cla.rk Brcmn tells
of her association with Karpis, Hunter and Hall
while employed at the Hatterie Hotel from
January 13, 1936, to March 29, 1936; admits that
she and other prostitutes knew Kaerpis' true
identity sbout a month after she went to work g
- for Grace Goldstein; recalls Connie Morris left
the hotel on the morning she got telephone call .
from her mother.
Akers or other Hot Springs Police Officers as
visitors to the Hatterie Hotel. Mrs. Ernest B.
Dickey and son deny knmowlng of local police officers
-~ visiting the Woodcock home. In signed statement =
.- John Stover relates various trips where he flew - ~
Karpis, Hunter, Connie Morris, Grace Goldstein end

Hsll; states Crace Goldstein asked him in latter
" " part of March, 1936, not to disclose her association

- with Karpis. State Trooper Ed Clarke states he had
';_E_;n March, 1936, and stetes Cecil Brock showed him
. black dog hair in car of "Dutch" Akers and told

Jemes Tenkersley cannot identify photograph of
Karpis or Hunter as young men who chartered his
plane for trip from Little Rock, Arkansas, to Corpus
Christi, Texas, on January 10, 1956. - Neighborhood
investigation in vicinity of Hatterie Hotel un- ‘%
.- productive. Mrs, Richard T. Galatas denies having’

. any information regarding the harboring of Karp:ls at
‘Hot Springs, hrkansas.

1nfomation of Kerpis' presence in Hot Springs early ‘

Clarke this hair came from dog belonging to Karpis. o

This women is unable to identify
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REFERENCE: - ‘Report of Spec:lal Agent p.’ P, sunivan, :
el I.ittle Rock Arkansas, dated July 19 195'7. )
DETATIS: . :

Ly

This report covers the investigative activity =~
of Special Agents John L, Madala, H. A. Snow,
B. M, Suttler and the writer in the investigaton of the harboring case at
Hot Springs Arkansas, from July 12 to Jnly 18, 1937 1nc1usive. '

AT TmnmA Anmms

From th filesofthe Brekid case 1t was leayned

that Evafwens, alias JuneXDavis, and MandielClark, alias Je tchard,

had been contacted during April, 1936, by Specipl Agent Buchanan through

a cab driver in Texarkana by the hama of Billy)Hatch, On July 14, 1937, .
Speciel Agents J. L, Madala and B, i, Suttler agzain contacted Billy Eatch
at the Union Station Taxi Stand in Texarkena, Arkaensas., Agents inquired
of Hatch if the above named girls were still staying in Texarkena. Hatch
stated he did not think they were at the present time end informed that he .-
could find out positively from FanniefRitter of 724 Fourth Street, a ¥adem -
of a house of prostitution, Agents proceeded to this address with Hatch

in his taxi and found Fannie Ritter sitting on her porch. Agents did not
get out, allowing Hatch to do the talking in order that Madam Ritter y
might not became suspicious end refuse to furnish the desired information, .
Madam Ritter infomed Hatch that the last time she heard from June Davis
she was in Rodessa, Louisiena, at the Rodessa Bar, FPhone number 80, and
that Jean Pritchard was now married end living in Camden, Arkansas, but

she did not know her correct address or married name, Madam Ritter

advised Hatch to call back later in the afternoon after ome of her girls

by the name of Jackle returned from Stamps, Arkansas,'and that she could
probably furnish the correct address. '

S

: }'-'3‘#'2’ . Agents contacted Hatch several times by phone during , .

the course of the afternoon end he finally advised Agents to go out and talk

to Madem Ritter in person, stating that she was all right end would give
us vhat information she hed. Agents proceeded to Madam Ritter's house

and talked to her there at length about thes:ﬁ:o‘ above named girls and

all other girls who had ever warked for Grac ldstein. She stated

that she did not ever know Grace Goldstein personally nor could she recall
the various prostitutes that worksd for Grace. She recelled hearing the
name of Greta but she was sure she had never seen Greta, nar did she know
where she could be found at the present time. She stated the last time
she heard of her she was living in the Tulsa Rooms in Texarkena, Texas.
(hgents were later infommed at the Tulsa Roams that Greta wes living in
Memphis, Tennessee).

-2-.



’ Madam Ritter stated ‘that the girl by the name of J‘ackie, L
who is working for her at the present time, is in reality nimed Grace
Walker, end that she lives at Stanps, Arlnmeas. She stated that she - - -
felt sure that this was not the same J‘ackie that worked far Graee .
'Goldstein as this girl had only been in the "racket® about a yea.r,

and that she ceme to her place direct rran Stampe.

Agents waited at Madan Ritter's house until J'ackie arrived ;
from Stamps, Arkensas., Jackie stated she had never been to Hot Springs,
Arkensas, end had never worked for Grace Goldstein; that she dia,
"however, know both Jesn and June, as they were all from the seme town;"
that the last time she heard from June Davis she was working at the , :
Rodessa Bar, Rodessa, Louisiana; that the address of Maudie Clerk, alias -
Jeen Pritchard, could be obtained from her mother in Stamps, Ark&nsae, o
a8 her mother, Mrs, Walker, has recently received a letter from Mamndie
Clark, Jackie was unable to furmish any information ebout the ot her
prostitutes who worked for Grace Goldstein.

AT STAVPS, ARKANSAS

e On July 16 1937 Agents Madala and Suttler proeeeded to
Stsmps, Arkansas, to mterview Vrs. Walker, Grace Walker, alias Jackie's,
mother., Agent Medala talked to Mrs, Walker and without revealing his
identity obtained the correct eddress &nd married neme of ljaudie Clerk.
¥rs, Valker informed that Maudie Clark was now a Mrs. Cmar Brown and
resided at number 302 Msple Street in Camden, Arkansas. Agents proceeded
from Stemps to Camden, Arkansas,

AT cmnm , ARFZNSAS

. MRS. MADDIE CLuRI\Z/ ROWN, formerly Maudie Clark, alias Jeen
Pritchard, who was employed in Grace Goldstein's house of prostitution as
a prostitute during February and March, 1836, was located at #302 ¥aple
Street, Camden, Arkensas, July 16, 1936. She was teken to the U, So :»
Fost Orﬁce Building in Camdm Arkamas, end interviewed at length by -

Ve »Agents I‘ Iu Madala and B. M Suttler. * ¢ " :_> LT

' lEaudie clark Brown states that sh ﬁrst met Grace Golastein
through e friend of hers by the name of Patflorris; that Pat Morris
called Grace Goldstein long distance from Little Rock, Arkansas, on
Jepuary 12, 1936, end made arrangements for the two of them to go to
the Goldstein woman's house for the purpose of prostitution in Hot
Springs, Arkansas, She states thet it was at the house of Grace
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" Goldstein tha she ﬁrst ceme’ 1nto contact w:lth 2 man by the neme or - el
11 (ClmytonlHall) end thet the second time she saw Clayton Hall he . -

was at the Hatterie Hotel with Alvin Karpis. In a signed statement - .
Meudie states that she saw Alvin Karpis at various times at the
Hatterie Hotel, end that within a month after she arrived at the
Hatterie Hotel she and most of the other girls there at that time knew .
who Karpis was fram his photograph appearing 1n a Red Book magaz:lno. The
statement is as rollowa

I Maudia Clark Brown, make the following voluntary :
statement to Jobhn L. Madala end Bernard M, Suttler wham I know to be

Special Agents of the Federal Bureau of Investigation, U. S. Department
of J’ustice. p ) [ : i ‘

P The ﬁrst time I met Grace Gomstein was on :Tanuary lSth,
1936, This was in Hot Springs, Arkanses. The way it came about was
a friend of mine by the nmame of Pat Morris who knew Grace; Pat and I -
were in Little Rock, Arkensas on January 12, 1936; Pat called Grace
from Little Rock and told her that we were coming over there the next dsy,
Grace met us at the Bus Station the next morning in her ®a®, she took
‘us to the Hatterie Hotel where we took a room and stayed. e
The first time I saw Nr, Bell was about ten days or two weeks
after I got to Grace's House, Hatterie Hotel. It might have been not

, more than five dsys or & week efter my birth day. My birthday was on .

* Jenuary 14th, this would have made it about the 19th day of Jenuery that-
I met Vr. Bell., This was at dinner at Grace Goldsteints house that I
first met Mr. Bell, The next time I saw lr. Bell was sbout three or four
nights leter when he ceme up to the Hatterie Hotel. That seme night Alvin
Karpis came up to the hotel, I was not ever introduced to him, I just
knew him as Eddie. Later that night I filled a date with Mr, Bell at the
Majestic Hotel. e walked up to the Majestic Hotel and sat around and
drank, I spent the night with him, we had breakfast together the next
morning, he gave me twenty dollars for filling the date with him. We ,

et left the Kajestic Hotel after breakfast, went down to the Eatterie Hotel .
e and borrowed Grace Goldstein's car to take a ride in, We brought the

© cear back to the hotel tnen Mr. Bell disappeared for a few days. The

- next time I saw him was when he end Kerpis ceme back to the Hatterie Hotel

in a new Maroon Buick. Mr. Bell told me that the car belonged to "Eddie",

‘ " is. I 4id not kmow it Karpis
éign;:tn::nit;h;: :gd ggewiis l%rlrigel or some reason or c>t%rtgu€1 Mr 2TP
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Bell would call me enyway and I would g0 out and meet him ‘oad g to C
ride with him in Kerpis' car. I was living at the Hatterie Hotel at

the time Karpis bought this Maroon colored Buick.r , o

I recall that one t:lme Karpis cama up to see Grace and Grace

was not there so Karpis talked to me for a long time, He t0ld me that
I was too young and too good looking to be in this racket end that he
would give me emough money to get out, go back to my family or get an
education. I did not teke him up as I was satisfied then. I feel now
that he did this just to keep Mr. Bell rrom going with me, he wanted me
to get away from Grace's Place.

_ I do not recall seeing Karpis and Bell together but one time
and that was at the Hatterie Hotel the night thet I had a date with Bell
end went to the Majestic Hotel., I recall another time Mr, Bell called
me from the Barber Shop or a neerby phone and t0ld me to start walking
dowvn the Street snd he would come by and pick me up. He picked me up . -
in the Maroon colored Buick a 1ittle later on and we went to ride.,
Another time Bell came by the Hatterie Hotel and told me that he would be
at the Mountain View Tourist Court., On several occasions I went out to
the Mountain View Tourist to see Bell or else I would go to riae with him
. when I could slip out mthout any body ‘knowing it. )

: After Karpis bought this Maroon colored Buick I saw him around
the Hatterie very little, sometimes he would come up there once a week,
sometimes he would not come up there for more than a week.

I recall that one time me, Opal, Grets, Betty and Pat were in
Dr, Coffey's office looking at & magazine., Greta and Pat saw a picture
of Karpis in this book. They did not say anything about it to me until
we got back to the Hotel then Pattold me to go get a Red Book magazine
end she would show me who this fellow Eddie was, I went and got the
book end then Pat showed me a picture of Alvin Kerpis and I sew that
it wes the seme man that I knew as Eddie. _

This was about & month after I had oome to live with Grace at

the Hatterie Hotel that I saw this picture of Karpis, ell of the girls
probably kne w that Eddiw was Karpis but I will not say for sure about
this, I know that Greta, Connie, Grace, Pat and I knew it but Pat did
not want me to tell anyone as it might get beack to Grace that we knew

who he was,

I recall the first time that I saw either Comnie or Hunter.
They came in together ome night. Grace was not in at the time they came

s
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in. They waited for Grace to come in, When Grace ‘ceme 1n she was sick
end went right to beds Alvin Kerpis came up about an hour later. "I ey
knew Hunter as Harold, Thereafter Connie did not live at the hotel for
about three days, I thought they were married, she and Barold, they told
me they were. I have identified the photograph ‘of Fred Hunter as the man
I knew as Harold. I understood when Connie ceme back to the Hotel to live
I figured that Connie and Harold had quit as she started back hustling

at the hotels I recall that this same night I left for Texarkana to
menege a house there for Fannie Ritter after she told me over the phone
that she wanted me to come dowr there as Pat was sick and she was afraid -
to leave the house in charge of one of the other girls. I stayed down

in Texarkana for a week and then retu:..-ned to the Hateria Hotel. o

o When I returned fram 'Dexarkana Eva Ovmes came back with me, -
Mary had wired us some money to Stemps, Arkensas for us to come to Hot
Springs on. Eva got homesick after about ten days or two weeks so she
returned to Texarkaena, We must have gotten back to the Hatterie Hotel

about lerch 17th. Eva left for Texarkana several days before I did.

o When I ceme back to the Hatterle Hotel Connie end Grace were
11ving at the hotel, Connie was hustling at the time. Connie told me
after I got back that she had been to the Doctor end that he told her
that she had gonnerehea. I recall one night that we sat up all night and
early the next morhing Connie asked me to teke a hike over the mountain ,
with her. We were gone about an hour..’ When we got back to the Hotel we
found that Connie's Mother had been trying to call her long disteance
collect. Connie did not have any money so I loande her the money to
accept this call from her Liother. After she talked to her liother she
seened to be worried, She did not tell me what it was all about but she
talked to Mary then she went out and came back with Grace. Late that
afternoon she and Grace left the Hotel agaln. I did not see them leave
but I knew they were gone., I did not see Connie any more after this.
The next time I saw Grace as well as I can recell it seems to me that it
‘was on Saturdsy morning, March 28, That seme night I telked to Pat ‘
Morris in Texarkana and the following morning I left for Texarkana., I -
mst have left Hot Springs, Arkansas about eight o'clock on Sunday morning
‘'end just as I left Hot Springs on the Highway for Texarkena I saw Grace -
driving in toward Hot Springs. I recognized her just as we passed, I Lt
think she was alone, ' The lest time I saw the dog as I recall it was the '
day when Connie got the call from her Mother _ Connie was playing with the
dog around the steps.
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T One time I recall the law tried all day to get hold of - .. = ™ . ..
Grace. T think this was about ten days or two weeks before I left * - - '
there. Another time shortly after I ceme to live with Grace the police ~
called tlere and arrested a boy friend of mine by the name of Marion

Migrothy for drunkenness, L e N o
I have read the above statement consisting of six peges end
it is correct to the best of my knowledge and belief, ' ‘

| SIGNED Maudie Clark Brown
' DS " .. ~Memdle Clark Brown =
WITNESSES Bernard M, Suttler -~ '~ =~ . " . 0 -

N S il

John L. Medela' . . &

Special Agents R CL
- Federal Bureau of Investigation
U. S. Department of Justice.

Meaudie Clark Brown further states that she started the practice
of prostitution at the age of 14 in a town called Smackover, Arkensas;
that she wes working there as a waltress selling beer in a place; that
she was working with snother girl who was much older than she was, and
that a man came through there from Part Arthur, Texas; that this men was .
knovn as "Frenchy"; that he talked the other girl into going to Port Arthur
with him in his car; that after the other girl went to Port Arthur she sent
for her to come down there; that she immediately went to Port Arthur and
after she arrived there she did not have eny money so she started the practice
of prostitution., She states that the police finally made her leave Port
Arthur end return to her home in Stamps, Arkansas. She states that she did
‘not stay in Stemps, Arkansas, tut a very short time when she went to Texarkana,
Arkansas. She states she was only 14 years old at this time; that when she
got to Texarkena she started "hustling" and stayed at a woman's house by
the name of Jessie, who conducted a house of prostitution at 807 Fourth
Street, Texarkena, Texas., She states that she practiced prostitution -
~ here until she was 17 years o0ld, when she and Pa ‘l\iorris,'another L
‘prostitute, went to Little Rock, Arkansas, It was at this time that sh
and Pat Xorris called Grace Goldstein in Hot Springs, Arkansas, and made
arrsngements to stay et Goldstein's house of prostitution. Maudie states .
that it was only one day after she arrived at Grace Goldstein's house of
prostitution that she turned her 18th birthday, Jenuary 14, 1936, and that
this is the reason she remembers the exact date that she sterted hustling
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U Maudie clark Brown was questione thoroughly about the - jes
activities of Chief of Detectives Herberh Akers of t heHot, Sp tnd
ffolice Department and former Chief of Police Joseph Wakelin during
the time she was living at Grace Goldstein's Hatterie Hotel. She :
denied emphatically on several occasions that she had ever seen either
of these men at Grace Goldstein's house as far as she knew., She stated
that she did not know Herbert "Dutch"™ Akers either by reputation or
name, nor could she recall the neme of rormer chier of Police Joe

j(Wakenn. :

e P T

@

Maudie further stated that ghe recalled only two instances
when the "law" of Hot Springs, Arkansas, came to Grace Goldstein's
Hatterie Hotel; one instence was when a young lewyer of Hot Springs,
Arkeansas, was at the Hatterie Hotel drunk end knocking ou ?.1ghts and.
the other time when a friend of hers by the name of Mario%ﬂigrothy got
drunk and they had to call the police. -

It should be noted here that rrom Naudie Clark Brown s
attitude toward the interviewing Agents, it could be readily determined
that she much prefers the company of gangsters, hoodlums and prostitutes
than she does law abiding citizens. In this connection she stated that
as far as she personally was concerned gengsters were all right; that they
were big hearted and would do anything in the world for you; that Karpis
had offered her plenty of money to get along on if she would quit the .
"racket®”, but that she preferred not to quit. She also ‘stated that Grace
Gdldstein was the "sweetest woman in the world". She indi cated that she
was very partiel to the underworld type. It was extremely difficult to .
get any edmissions out of her at all relative to Alvin Karpis, Fred Hunter

or Grace Goldstein.

Maudie Clark Brovmn stated that Ashe had been msrried to Omar
D./Brown for about six months; that he was only 22 years of ege, and that
he was a combination junk dealer end oil well worker. Maudie's husband
came by the Post Office to see Maudie while Lgents were interviewing her
and he used his influence with her to get her to tell the truth. Up until
this time she had consistently lied to Agents about her kmowledge of what
went on at the Hatterie Hotel during her stay there. After her husband -
talked to her she began a little at a time to tell the truth about her
knowl edge of Karp:ls, meter, Cmmie and Grace. ' , :

2
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S Omar D. Brown was present at the time Agents obtalned the ..

signed statement from his wife and he ¥erified things that she stated

as being the szme as things she had told him sbout her activities at - = -

Grace Goldstein's house at the time she lived there. Her husband stated ‘

"that he knew all about her befare he married her but he did not know about -

the Karpis angle until efter he merried her. Omar Brown stated that any

. time in the future that the Buremm desired to get in touch with him, :
they could get his address from his employer, €. Solomen, Manager, St.

- Louis Hide and Fur Company, camden, Arkansas. : :

As to her relatives, Maudie 01erk Brown stated that her
fatherts name is Artie W, Clark and that he lives at Stemps, Arkensas}
that she has a sister by the name of Mrs. Connell Owens at Stemps,
Arkansas; that she has another sister by the neme of Joe M%McBeth at
Plein Dealer, Louisiena, ' oo o D :
k : Maudie further stated thet it would not be .rarth while tor
Agente to interview her friend Eva Owens, alias June Davis, as she
did not ever come in contact with'E arpis end Hunter and only stayed at
the Hatterie Hotel for ebout ten days or two weeks in March, 1936,
then got homesick and returned to Texarkema, Texas. She stated that
the last time she heard of June Davis she was working at the Rodessa
Bar, Rodessa, Louisiana. This was the seme information that Agents.
had previously gotten about June Davis from Madem Ritter in Texarkana.

It was also determined that Madam Ritter had called June Devis at number
80, which is the phone number of the Rodessa Bar in Rodessa, and had
talked to ‘her, and that ‘at that time she was employed at the Rodessa

_Bar.

' Meudie further stetes that she does not Imow vwhere Pat

Xorris is Mexactly™ at the presemt time but that she is living with

a gambler and running a night club somewhere below Shreveport, Louisiana,
and she thinks that the name of the town is Colfax, Louisiena. There

is a town in lower Louisiana by this name.

AT KILGRE, 'I'EDCAS

. The following 1nvestigation was conducted by Special Agente
} .Tohn L. Madala and B. M Suttler at Kilgore, Texas, on .Tuly 15, 1937'

Co : It will be recalled that Mrs. "RedXPowers inromeﬂ that Iu's. ,
Ernest/Dickey, who formerly lived in the vicinity of the Woodcock '
residence around the time that Alvin Karpis resided there, told her on
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one occaslion that she frequently saw "the law" visit the Woodcock
"home and apparently visit with Karpis.end Fred Hunter; that she also . ..
heard Karpis end others engage in target practice on many occasions
while they were residing there. It has also been reported that Mrs, -
Dickey's son frequently delivered messages froam Roger's Landing to ’
the Woodcock home for Grace Goldstein around this time. " ,
Agents interviewed E'r.'nest B& Dickey, J‘r. at the home or
his parents in Kilgore, Texas, on July 15, 1937. He advised that his
father is mresently employed as Head Engineer and Gsuger for the Shell .
Pipe Line Company at Kilgore; that he has held this position for the
past eight years. He further stated that his mother moved to Hot
Springs, Arkansas, sometime during the latter part of February, 1936,
and lived in the vicinity of the Woodcock home until October of 1936;
that while his mother was in Hot Springs, he and his father visited
her every two weeks on which occasions they would only stay over the
week-end. The Dickey boy denied that he ever saw the people who were
allegedly living in the Woodcock home during the period in question
and also denied that he ever saw an automoblile or asutomobiles drive to
or away from this place; that he never delivered any messages to Grace
Goldstein or to any other person who might have been living at the
Woodcock home; that he very seldom hung around Rogers Brothers Landing,
and that he never delivered any ressages from there. Young Dickey further
“advised that on one or two occasions, as he passed the Woodcock home on
the highway, he observed a large black dog at the entrance of the
driveway, which leads to the place, and that for this reason he elways
was afraid to go near there; that he freguently went horseback riding
vith J. V.fRoss, Bi11}ilson and cecil{Lecroy, end that at no time while
on these rides did they wander up to the Woodcock hame. He stated that
Bill Wilson is the son of CIdrenceylilson, who owns and operates the
Potash Sulpher Springs outside of Hot Springs, and that the Ross boy
lives around Bud Lowe's place in that neighborhood. .

Continuing, young Dickey stated that he does not know any
of the Hot Springs Folice Officers by sight and, therefore, would not
know whether eny of them visited the Woodcock home while Karpis, et. al.,
~were living there; that he also never saw amy police cars drive up the
“‘road to the plaoe- that he never heard anybody target practicing, nor
" does he know whether this was done durin.g the period 1n que stion. '

s It has heretofore been stated that a bird dog was ﬁ'equently
seen in the vioinity of the Woodcock hame while Karpis was living there,
and when questioned as to this Dickey infarmed Agents that Clarence
Wilson owns three bird dogs, and that in all probability it was one of

-10_



his dogs that wae seen.

. It might be stated that the 'mckey boy s 15 years of age |
~and attends high school in Kilgare, Texas. He was frank in his enswers -
and appeared to be telling the truth, L S e T

Agents therearter interviewed Mrs, Ernest B. Dickey, Sr.
She advised that she moved to Hot Springs, Arkesnsas, from Kilgore,
Texas, during the last part of February, 1936, and that she lived in the
vieinity of the Woodcock home until the latter part of October, 1936; that
she did not know that Karpis and his friends lived in her neighborhood
until after the raid by the Government on March 30, 1936; that up tmtil
. that time she was of the impression that the Woodcocks were living in A
their home and that no onme ever indicated to her otherwise. She advised
thaet she never saw enybody go to or from the place while Karpis was
supposed to be living there, and also that she never saw any of the cars
that they might have been driving, that she did see on one or two -
occasions a large black dog around the house which frightened her, and
for this reaeson she never went near there. She advised that the view
from her home to the Woodcock residence was obstructed by thick trees
and therefore never saw what went on at the latter place. o ,.. -

: Continuing Mrs. Dickey advised that she does not know any N
of the Hot Springs Police Officers and also does hot knownwhether any L o
of them ever visited the Woodcock home during the time Karpis, et. al, ~°
were residing there; that she never saw any police cars or other cars
drive to or fram there., She emphatically denied that she ever told
anyone that she saw police visit the Woodcock home while Karpis was
"supposed to be living there, and also denied that she possessed any.
infarmation in this regard; that whoever inforzed the Bureau of this was
lying without a doubt.,

Mrs, chkey further stated that she freouently visited with
_Grandma Rogers, who is the mother of the Rogers Brothers who operate

.~ Rogers Landing on Lake Catherine, and that old lady Rogers told her on-

one occasion that Karpis used to visit her sons' place on the lake; that

‘ '. Iwrs. Rogers lived across the road rrom her and probably is still there. 3

wo L She mrther stated that she never heard anybody do eny :
shooting in the vicinity of the Woodcock home while Karpis was aupposed
to be living there, nor did she know of any party which might have taken
place there during that time; that she lived alone in Hot Springs and
very seldom went out that her son and husband visited her almost every
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two weeks while she was in Hot Springs, and she is positive that . -
her son never delivered any messages to the people at the Woodecock = -

home; that if he had he certainly would have told her about it
subsequent to the raid on March 30, 1936, = . _

1

' AT CAMDEN, ARKANSAS

R The following iz.west’igati on was conducted ,by Special Agents
. John L, Madala and B. M, Suttler at Cemden, Arkensas, on July 16,
1937:. 3 RN I :

S L LT L o
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in L It will be recelled that informatiqy was received that Floyd -
Bird, a mechanie, formerly employed by Charle Reese at the Market Street i
Garsge and 505 Filling Station, drove the prostijute named Ruthr from

Grace Goldstein's house on the day that Sheriff erson reided 1338
S. Central Avenue. It was learned that he presently resides at 34 N, idems
Street, Camden, Arkansas,

' Agents located Floyd Bird at his home, 314 N, Adems Street,”
where he was interviewed. He advised that he knew that Grace Goldstein
was operating a house of prostitution at 1338 Central Avenue during the =~
early part of 1935, but denied that he ever frequented the same. He ’
stated that he was acquzinted with Connie Morris and Grace Goldstein from
seeing them at the 505 Filling Station, where Grace occasionally had her
green Chevrolet Coupe serviced; that he aslso knew the prostitute nemed
Greta who worked for Grace. He denied that he ever kept company with

any of Grace's girls, and also denied knowing the prostitute nemed Ruth.
He likewise denied that he drove enyone away from 1338 S. Central Avenue
the morning after it was raided by Sheriff Anderson, which raid he

distinctly recalls,

: _ Continuing Mr, Bird advised that he left Reese's employ 4nc

. Hot Springs upon the advice of the Sheriff at Camden, who told him that ~ .
he would éventually became inwlved in trouble if he continued to go -~
along with the bunch at Hot Springs, When Agents asked him what he meant |-
by this statement, Bird advised that the Reese brothers were the "crookedest"
peir in Hot Springs; that they formerly opgrated the Ceniral Garage and -
that both were especially close to "Dutch¥VAkers and Joe Wekelin; that
they handled most of the tow work for the City of Hot Springs, end that on
many occasions when comparatively new stolen automobiles would be recovered
by either Akers or Wekelin, they would be brought to the Central Garage,
remain there for several deys and then mysteriously disappeer. Although
Bird would not definitely say so, he indicated that Akers or Wekelin

would sell these stolen carse
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. .As a point of intérest, Mr. Bird advised that epproximately . -
an hour or two after FrankXNash was arrested in Hot Springs, "Duteh® =
Akers brought Nash's Plymbuth Coupe to the Central Garege emd let it
remain in storage there far many weeks. Bird did not know what =
ultimately beceame of the car, but indicated that Akers got rid of it
in some way; that he probably sold 1t for his own gain ‘

Mr. Bird advised that he lmows all of the loca.l police
officers and can truthfully say that he never saw any one of them ever .
visit the address, 1338 S. Centrel Avenue, while Grace Goldstein lived
there. He advised that he never expects to return to Hot Springs, is
thoroughly fed up with the Administration there and would gledly i
cooperate with the Bureau in this 1nvestigation 1t he could be of any
assistance. : : .

Dtiring previous mterviews had with ‘JOHN‘ S’I‘OVER, eviator, -
Hot Springs, Arkansas, by Bureau Agents, Stover has consistently
withheld the information that Grace Goldstein took a pleme trip from
Hot Springs, Arkansas, to Centon, Ohio, and returned from Carton to
Hot Springs with Alvin Karpis. John Stover was again interviewed on .
July 12, 1937, by Special Agents J. L. Madala end B, M, Suttler at the
temporery office, 322 Thompson Building. T,‘ ' o

T Stover admitted in a signed statement that he rlew Grace
Goldstein to Canton, Ohio; that they stayed at Canton that night,

Jenuery 20, 1936;that Karpls contacted him et the airport upon errival

end mede arrangements to fly back with him the following morning; that
Karpis end Goldstein met him the next morning and flew back to Hot Springs,
Lrkensas, on the dey of Januery 21, 1936. His sigred statcment is as

follows:

Hot Springs, Arkenses
J‘uly 11, 19.,7.

3 sl ", e
1 i '

: . I, Joh.n Stover, do hereby make the fo]_lowing signed statement
to John L. Madala end B, M. Suttler, whom I know to be Special Agents
of the Federal Bureasu of Investigation, U. S. Department of J’ustice. ‘-
#- -+ . No threats or promises have been made to me. J' o R

T

S :f;;

I was born at England, Arkansas, on July 51, 1902, I learmed
to fly at Stutgert, Arkansas shortly after the World War, end in 1931 I
obtained a tremnsport license. I am married and have one child who is
eleven years of age. 1 came to Hot Springs, Arkansas in April, 1931
and have been 1iving here ever since. I also have been mamnager of the

local eirport since that time.
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: I have been ahovm a photograph ot l‘red Hunter, and positively
identify it as a man I have transported in my plene. I have been shown ' -
a photograph of Alvin Karpis, and identify the seme as a men I have .-,
flown to Youngstown, Ohio and return in Jenuary of 1936, the detalls of o
which flight I will describe in more detail hereinafter. ' e DT

1 have been shown a photograph of Grace Goldstein and I can
identify her as a girl whom I know as Grace. I co_n't identify a photograph
of Connie Morris alias Ruth Ham. ’ . )

The first time Imet Fred l\mter was on J’une 28 1935, I recall
that on this occasion he ceme to the airport in a taxi-ca‘b and I flew
him to Tulsa, Oklehoma. He had called me by telephone the previous night
and inquired about the cost of the trip eand as to how long it would take
me to fly there. My terms apparently were satisfactory to him, as he said
he wanted to make a round trip, that he would probably be in Tulsa about
an hour and a half. : : s .

Fred Hunter and I arr1ved in Tulsa, Oklahoma around noon ot
June 28, 1935, No one met him at the elrport, and I recell that one of
the employees at the hangar celled a cab for hims Hunter returned to the
airport epproximately an hour end a half later. He was by himself and 1
don't know who brought him to the airport. When we arrived in Hot Springs,
Arkansas, he went back to towmn, and I don't recall whether some one ceame
out there to get him, or whether he took a cab backs :

: The next time I sew Fred Hunter was on November 10, 1955, vhen
he landed at the asirport in a Stinson Plene #NC 12180. There were two
other passengers and a pilot with him. On this occasion Hunter asked me
if there had been some people at the eirport to meet him. I told him that
I didn't know, as I had just gotten in from town. I referred him to one
of the other boys who at that time were working for me. Thelr nemes are
Luthey:Nall and Fre ’Pegle. Iuther Nell is now employed with the C. W,
Blackwe\ll Flying S¢ vice at Palestine, Texas, I believe that Luther
Nall told Hunter that two women had been at the airport the day previous
. (November 9, 1935) waiting' for some one to come in., I don't believe anyone

was at the airport on the particular morning that Hunter and his friends

arrived. « " S e o
- : After Fred Hunter talked with Luther Nall he ceme %o me and

asked that I call a cabe I told him that I had my car ‘at the airmport,
and that I would drive him into town, if that was agreeable with him. He

sald thet it would be all right.




 unable to identify the man who rode into town with Fred Hunter on th.ie B

, Shortly thereafter a second man emerged i'rom the plane and got
into my car, I recall that Bunter and his friend carried some baggage. '
On the way into town, Fred Bunter sat on the front seat beside me, and
his friend sat in the back. During this trip into town, Hunter said thet
they had a hard time getting to Hot Springs, and that it took them two
.days to come down from Ohio. The other fellow 4id not utter one word
“on this trip. . . T T .

When we arrived in tovm, I let them off at the Como Hotel.
Hunter previously told me that he wented to get off there. Hunter gave
me a $1.,00 for teking them into town. I d1d not see where they went
after I let them off. I drove back to the airport by myself, "I eam

occ&s:lon. I S r R - St RCEE AN
Approximately a week afterward, or possibly ten dsys later,
Fred Bunter called me by telephone at the airport and inquired about

. the rate to San Antonio, Texas. I quoted him the fare, and I recall

that he asked, or it might have been that I told him, that two personsv
could travel for the same fare., He seid that he would be ready to leave
at 9: 00 A.M. the folloving morning.' : o . ,

o o
Yy

’I‘he next morning Fred Hunter and a ;oun" looking girl care to
the airport. They had some baggege with them, and I do not know who drove ‘~
them out there. We left Hot Springs around 9:00 A.M., and flew to San
Antonio, Texas in sbout five hours. I lended at the Army Auxiliery Field.
I recall that Punter and his girl drove into town in a taxi-cab which ‘
either was called or was stationed there. This was the last time I ever
sew Fred Hunter or the girl who was with him on this occasion.

On Jenuary 13, 1936 either a men or women called me at the
airport and inguired about the cost of a round trip to Youngstown,
Ohio., I recell that I told the party that 1% would be around $200.00..
This party then asked how long it would take me to fly to Youngstown,
and I told him I could meke i} in a day if we left very early. _He said = .
he would be ready to leave early the nert morning. O e

B
f Sens 44’-.'

I recall that the men whom I have identiﬁe as Alvin Larpis was
at the airport the next morning before I got out of bed. I do not know
who brought him to the asirport, tut know that he was by himself when I saw

bim that morning. We left Hot Springs, Arkensas around 7:00 A.M. and
arrived in Youngstown, Ohio shortly after derk that seme day. I bhed a
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.forced landing somewhere in Kentucky, and I recall that I asked Kerpie -
whether I had scared him by making this forced lending. I recall that
he said that it did'nt, as he had experienced three or four of them
before. It seems to me that be sald while he was on his way to™ -
Arkmsas some time previously. S e e

When we arrived in Youngstawn, Ohio, the airport manager had
some one drive Kerpis and my wife and me into town. I forgot to mention
above, that my wife accompenied me on this trip to Ohio. When we got into
town, the cab driver let my wife and I off at the Todd House, I recall
that Karpis said he had other business to attend, or that he hed to see
some one on business, and that he would get in touch with me at the hotel
later to let me know when he would be ready to return to Hot Springse .

He 1nd1eeted to me that he wanted to lwover ell da.y of J’anuary 15 1936.

My wife and I registered at the Todd House 1n Youngstown as Mr. ‘
and Mrs., John Stover. On the next day I went to the airport emd worked
on my plane, and on the following dgy I recall that I again went to the
al rport and merely sat around and talked with the employees there. That
night, which would be Jenuary 17, 1936, I received a cell from & men who
seid his neme wes Hall, I'm not positive of this neme, I recall that.
he called me from the lobby, and I went down to talk with him., He told .
me that the gentleman that I brought up from Hot Springs wasn't going baek
the next morning, and that he would go back in his stead. That was S
agreceble with me, and we thereupon errenged to leave Youngstown at
7:00 A.M, the next morhing. I do not know whether Hall stayed at the Todd
House overnight on this occasion, nor do I knov. how Hall gt to the eirport
the follov.rlng morning. '

My wife and I end Hell left Ycungstown, hio at about 7:00
A.M, on Jenuery 17, 1936, end arrived in Hot Springs the following day
et around 11:00 or 12:00 A.M., I recall that either my wife or I drove
Hell to the Majestic Hotel. This trip was paid by Alvin Karpis either
before we left Hot Springs or affer our arrival et Youngstown, Ohio. - I
recall that he paid $200.,00 for this trip, end that Hall paid me $20.00
for the dey layover at Youngstown, Ohio which was on J’anua.ry 16 1956. ,

777 7 T recell that on the night of J'anua.ry 19, 1936 I received a-
telephone call from Hall at the airport. He asked me if I could go to
Youngstown, Ohio the next dey and pick up the man I had flown there a few
deys previous. I told him that I could, end that I would leave early the
next morning, On the following morning, Januery 20, 1936, Eall telephoned
me again and asked if it would be all right if a lady friend of his went
along on the trip to Youngstown. I t01d him that it would be all right,



: end I then decided to take my wife along on this trip. Af‘ter I told
 Hall that it would be O.K. for this women to go along, he ‘then said
that I should pick up the man in question at canton, Ohio 1nstead of
Youngstmn, Chio. ‘ .

Shortly arter the above telephone eall Hall drove the girl
I have identified as Grace Goldstein to the airport. I recall that they
were in a late model Buick Coupe, green in color. I swear that this is

the first time I ever saw Grace Goldstein, and I desire to state that
when she arrived at the airport on this occasion she endeavored to make

me remember her, she stating that she used to come to my eirport in 1932
with "Red" end his wife. "Red"™ was employed at the Como Garage in 1932,
and she mentioned this fact tome at this time. After the above . o
statement, I let on to Grace that I remembered her. I also recall that
she told me that she used to be a Mrs, L at the time I was .
supposed to have first met her. I can't remember now the name mentioned
by her.

Grace Goldstein, my wife and I left Hot Springs, Arkansas
around 7:00 A.M. on Jenuary 20, 1936, and arrived at Canton, Ohio -~ * * -
shartly before derk of the seme day. I recall that when we arrived at the
airport, there were four or five automoblles parked near the office
building., Grace went to one of these cars which appeared to be a fairly
expensive looking coupe eutomobile, and which might have been a Cedillac, .
LaSalle or Packard. I now believe that it might have been a convertible .
coupe. It seems to me that a man snd women were in the car vhen Grace
welked to 1t. I caught a glimpse of this man who was sitting in driver's
seat, end I am positive that he was not the segme man I have identified
as Alvin Karpis. It appeared that Grace Goldstein knew these people, as
she went direct to their automobile when she got out of the plene,

4is I was putting my plane in the h.angar, the man I have
identified as Alvin Kerpis and whom I recognized as being the same men
- I flew to Youngstown, Ohio on Jenuary 14, 1936, ceme to me and told me
" that he would be ready to fly back to Hot Springs, Arkansas the following
day. I recall that he also asked me -ebout the weather conditions, and
- we arranged to leave for Hot Springs the next morning at eround 6:00 A.M.
* The menager of the aimort drove my wife end me to one of the hotels in.

town.

The next morning my wife and I took a cab to the alrport and
arrived there sometime before deylight. No one was at the airport as
yet, and I recall that we went to a restaurant around the corner amnd had

some coffee. Shortly efterwards the manager of the airport told me that
my passengers had been to the eirport, but returned to town to get something
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to eat and would be back in a few minutes. While I was warming up
my motar in the old bengar, Karpis and Grace Goldstein came to the
plene, he carrying a small bag. I do not know how they arrived at the
airport. Co L : :

-

The four of us, meaning Alvin Karpis, Grace Goldstein, my
wife and I, left Canton, Ohio at about 7:00 A.M, and had a farced
landing near Benton, Arke. around 6:30 or 7:00 P,M, Thereafter some man
drove us to Hot Springs, Arkansas in his car, arriving there arcund
'11:00 P.M. on January 21, 1936. I recall that Alvin Kerpis peid me
$200,00 for this trip. This men from Benton, Arkansas drove us to the
airport, end I then drove Alvin Karpis and Grace Goldstein into towm. -
I recall that I let Grace off at the Hatterie Hotel, and Alvin Karpis
off at the Majestic Hotel. I remember seeing Kerpis talk with the =
colored porter at the hotel just as I was driving away from there. This
was the last time that I saw Alvin Karpis.

: < On or about Merch 17, 1536, two men who identied themselves

at Post Offrice Inspectors came to the airport end advised that they were
checking on a Stinson plene that was supposed to have lended in Hot Springs
the previous Novanber. I told them that I recalled of such a plene
lending at the airport around the first of Novembers They showed me
numerous photographs, and I identified the one of Fred Eunter. I recell
that the inspectors then told me that Alvin Karpis was the msn whom I
drove to town with Fred Eunter on the occasion in question. I asked to
be shovm a photograph of Karpis, and I recall that they told me that
they didn't have one of him; also that they weren't looking for him, but
that the Department of .Tustice was; that he was supposed to be Public
Enemy No. 1. . _

.. A few days later an agent from the Department of Justice talked

- with me regarding the same as what the Post Office Inspectors talked to . .
me sbout. I recall that this agent showed me a picture of Alvin Karpis . -
which I couldn't identify at the time. I wish to state that at that time -
T did not associate the man I flew to Youngstown, Ohio on January 14,

- 1936 with Fred Hunter, or with the men I drove from the airport to the

" Como Hotel on November 10 1935, as stated in the first part of this "

statement,

A few deys after the Department of Justice agent talked with
me, which I was told was on March 22, 1936, my wife met Grace Goldstein
in the Sears Roebuck store in Hot Springs, Arkensas. She asked my wife
not to tell anybody sbout the trip she masde to Canton, Ohio in Jemuery,
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1936. My wife told her to see me about it. Either that same nigh"t G
or the following night, I recsll that Grace Goldstein came to my -~
~ house at the airport in her Buick Coupe. She was alone, and I recall
" that my bmther-in-law, "Skeet™ Posey, and his wife were at the house
playing "Rook" with my wife and me. I talked with her for a few minutes’
on this visit, and she said that she didn't want me to mention to anybody
about the trip she made to Ohio; that she wouldn't have gone hadn't this .
friend of hers insisted that she mmke the trip. She also stated at this
time thet she was running & rooming house in Hot Springs, and couldn't
‘afford to became involved in this matter; that there was some mix-up over
this trip, end she didn't want it to became kmown. I told her that I
wouldn't say anything about it, and with that she left my house. I did
not tell her that soms governmmt men had telked to me prior to her visit
there, nor did she ask me if anybody had talked with me about her or about
Karpis. I am positlve that she did not mention Karpis' name to me,

_ A rew days after this visit by Grace Goldstein a couple more
government men came to the airport and talked with me ebout Hunter and
Karpis, and all about the various trips I made out-of-town. I recall
that they questioned me about the trip I made to Youngstown, Ohio on Jenuary
14, 1936, and further recall that I partizlly identified the photograph

" of Karpis that was shown to me as the man I flew in my plane on this trip.

I did not tell these men of Grace Goldstein's visit to my house, nor did
I mention this to the two agents who questioned me in Little Rock, -
Arkansas shortly after the raid on March 30, 19:56. o C

. To ‘the best of my recollection Grace Goldstein ceame to my
house sometime between Lgent Dauron's interview with me on March 22,
1936 and the interview with me by the two government men, who probably
were Post Office Inspectors, which took place shortly before the reaid
on Llarch 30, 1936.

I have read the foregoing statement which consists of five
typewritten pages, and I swear that the same 1is tme 'bo the best of my
B knowledge and recollection. O ST S :

; ‘1.-,:-, P

: A ' (Signed) * John ‘Stlov'ei";

,Witnesses' . T OO AP o
John L. Madala L T T T
B. M, Suttler " il sl VT e Ve s TR T
Special Agents,

Federal Burean of Investigation,

500 Rector Building,
Little Rock, Arkansas.
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. Stover was closely questioned as to why he has consistently
refused to inform Agents of this Buream about flying Grace Goldstein

to Canton, Ohio. Stover stated that the reason he did not was because
Grace Goldstein called on him sometime in March, 1936, after Post Office
Inspectors had talked with him about Karpis and Hunter, emd asked him -

not to ever tell anyone about her teking that trip to Centon; that she

was afraid she might became involved and if she did it would hurt her
business; that she had a rooming house in town and she did not want to get
.into anything that might hurt her business; that she did not reelize
when she made the trip that any such thing would heppen; that she now
realized that she had been mixed up with gangsters much to her surprise;
that the only reason she took the trip was at the insistance of a friend
of hers in Hot Springs (Clayton Hall); that the trip was purely a pleasure
trip as far as she was eoncerned, Goldstein further informed Stover, -
‘according to Stover, that the Post Office Inspectors had been to her house
hounding her and that she was afraid of the consequences if it becams
knovn she made this trip to Ohio. Stover further stated that he recalls
the night that Grece Goldstein came to his house very well, inasmuch as
his wife's sister and her husbamd were at his house playing "rook" when
Grece called, Grace asked him to come out on the porch end there shs
related the sbove set out information., Stover also stated that elther
that sanc day or the next day Grace Goldstein met his wife downtown in the . ¢
Sears-Roebuck Department Store and told her the same thing she told Stover,
and his wife told Grace to tell Stover, not her, Stover infoimed that - '
Mrs. Stover told him sbout this but he could not recall whether this wes
before Grace called on him personally or after her visit to his house.

S

Lgents continually asked Stover why he chose to cover up Grace
Goldstein's trip to Ohio even after he realized that it was Alvin Karpis
she had flown back with and that he was so badly wanted at that time.
Stover informed that he belleved Grace Goldstein's story sbout running
a rooming house and that he thought she was a "very nice lady", end after
he had 1ied about it once to Agents he was afriid later to tell the truth,
as he was afraid of the consequences at the hends of the Bureau. Stover
stuck to this statement throughout the interview that he was afraid to
tell the truth after he had lied., Agenits questioned him time after time

" as to vhether or not he had been warned egainst telling the truth by emny -
Hot Springs official, by Alvin Kerpis, Fred Hunter, Grace Goldstein or
enyone else, Stover denied that he had ever discussed this case with any
Hot Springs Police Officer, including Herbert "Dutch" Akers, Chief of
Detectives, and Joseph Wekelin, former Police Chief. Stover denied ever
heving sought the edvice of anyone as to whether or not he should tell the
truth about the whole affair. He stated that this was his own personal
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decision end that the only reason he did 1t was to protect Grace
Goldstein after he hed pranised her he would thinking that she was
"nicehdy" L A T oD
Stover was very uncertain as to the dates or any of Ws tripe.
He stated his log books were not mlways accurate as he sometime waited
several months before making entries in them and then these entries were -
made from pocket memorandums., Hs recalled that on the night he brought
Clayton Hall fram Youngstown, Ohio, to Hot Springs, Arkansas, he made a
forced landing in Paducah, Kentucky, and due to the weather was forced
to stay overnight there; that after he, his wife and Hall had checked into
the hotel, Hall brought a small portable radio to their room and they
all netened to a heavyweight fight; that he is positive that one of the

heavywight contenders was the negro, Joe Louls; that Agents cen check this -
and ascertain the exact date of this tr:lp. Stover thinks that this date

was J‘anuary 1'7 or 18, 1936.(”__ e

Stover mentioned the fact that he was never in San Antonio,
Texas, tut twice in his 1ife, the first time was when he flew Fred Hunter
there end the second time was on March 17, 1936, when he fiew a Dr. /Wright
and Lﬁarshal]l\Purvis Attorney, both of Hot Spnngs, Arkensas, This is '
worthy of mention inasmuch as it was Marshall Purvis who first informed -
Special Agent Damron that Alvin Karpis was living in and sround Hot Springs,
Arkansas. Stover was asked whether or not he discussed with Purvis on this
trip the visit he had received from the Post Office Imspectors. Stover
was very uncertein sbout this, but finally stated that the more he thought
about it the more convinced he was that he had discussed the case with
Purvis on this trip. Marshall Purvis is not avaeilable for interview at
this time as he is on a vacation in Mew York; he will be contacted and
interviewed upon his return to Hot Springs, Arkansase. Doctor Wright will
be interviewed at a leter date. .

"Skeet'%?osey, brother-in-law by marriage to Iohn)lstover, will
_be interviewed at a later date, as he was present at the home of John
Stover on the night of the supposed trip there by Grace Goldstein. ~He -
is at present employed at Wheatley Garege. L

/ . Stover further etated that a p:llot by the name of J‘ames
'l‘ankerely, who is at present employed at the Little Rock Municipal
Airport, related to one Joe Young that he, Tenkersly, hed flown a
suspicious person to Corpus Christi, Texas, sometime in March, 1936,
Stover states that he connected this incident up with either Karpis

or Hunter, as it happened at about the seme time he was hauling these gangsters

eround., Stover stated that Joe Young informed him of this incident and



LG
3

that the last he heard of Young was that he;as_ enplefed‘ 'by Bredford ' .
Airlines in St. louis, Missouri, Joe Ymmg was fam_m: Field Manager -

_for the Little Rock Adrporte . . = . . L f

~ Agents exhibited to Stover a photograph of Io)(aich in en
effort to heve him identify sam as the man who drove Karpis away fram
the airport at Canton, Ohio, on January 20, 1936. Stover could not
make positive identification but stated that the men he sew behind the
wheel had a full face similar to the face of Joe Rich, eand that he would
judge this man to be about five reet six inches tall and weighs 170
pounds. It might be stated that it is known that Joe Rich owns’'a .
convertible LaSalle Coupe similar to the one described by John Stover .-
in his signed statement. It is slso known that Joe Rich was a contact
for Karpis at Canton, Ohio; this infarmation previously hes been furnlshed
to the Bureau by Clayton Hall. Infomation has been received that Joe
Rich assisted Alvin Karpis, Fred Hunter and Harry Campbell in the Warren
Ohio mail truck robbery on April 25, 1935, It is elso known that Edna
Haney is the paramour of Joe Rich and it is probable that she was at the '
airport with Rich at the time they drove Kerpis and Grace Goldstein into
tovn from the airport on January 20, 1936. Edna Haney operates a house ’
of prostitution at Canton, Ohio. LT e O .

The following investigation was made by Special Agents Sullivan
and Snow at Little Rock, Arxansas, on .Tuly 15, 1937. : -

Superintendent Gray Albright, in charge of the Arkansas State
Police with headquarters located in the old State Penitentiary Building,
was interviewed relative to any information he might have concerning
reports that Karpis was in Hot Springs prior to the time when Buream
figents rsided the Woodcock home there. Superintendent Albright stated
thet he did not receive any direct informetion to the effect that Karpis
was in Hot Springs, Arkensas, during 1935 and part of 1936, but that he

“i-pecalls that ome of his officers who was-staticned at that city, « =+ - v -

Sergeant Edward Clark, had received some reports to that effect while he :

" was tler e, and that Sergeant Clark had attempted to locate more definite

information concerning Kerpis, but that he had never been able to actually‘

* locate the wheresbouts of Karpis at Hot Springs. It wes Superintendent -

Albright's recollection that & men named Tillery, who was employed as a
horse trainer for the Blackwell Stables during the racing meet held at

Hot Springs, Arkensas, during the year 1936 (February - March) had acted
as Sergeant Clark's informant in that connection. Superintendent Albright
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advised that Clark uould presen’bly be located through the Chief of

Police, North Little Rock, Arkensas, Police Department, where he is
stationed. Contact was had telephonically with Sergeant Clark and O FT
an interview arranged. - = . o ! e

- Upon 'being interviewed by the above na.med ents at the - A
North Little Rock Police Department, Sergeant EdwardhClark stated that
for a perfod of several years he was essigned to duty in and out of . ‘
Hot Springs, Arkanses, with the Arkansas State Rangers, as his organization
was then known, and that he had developed a number of informants in that
city; thet during the time he was stationed at Hot Springs he was well
‘acquainted with Chief of Detectives Herbert (Dutgh) Akers, and considered
Akers as much of a "crook™ as any criminal; that he had practieally the
seme opinion of former Chief of Police Joseph Wakelin of the Hot Springa
Polfce Department, although he considered Akers to be the "smarter®™ of
the two; that either of these men would do anything for money, including
tekinz money from wanted criminsls to allow them to remain there without
molestation.
o Clark stated that he received information from en informant,
whom he preferred not to neme at present, but stated that he was employed =
as a horse trainer during the racing season at Hot Springs held in 1936,
from the latter part of February through March of that yeer, to the effect :
that he had seen Kerpis at Hot Springs sbout that time; that he, Clark,
had then made arrangements with his informant to cover the races in the
event Karpis attended esny of the races, in order that he might pick him
up should he do so; that, howsver, Karpis did not appear at any of the
races es far a&s he or his informant was able to ascertain., Cleark stated
that he is positive in his own mind that both Chief of Detectives Herbert
Akers snd former Chief of Police Joseph Wekelin were awsre of the fact
that Karpis was in and sbout Hot Springs during this time end knew where
he was staying. He stated as an exsmple thereof the fact that on one
_ occasion about this time, which was some weeks prior to the rald on the |
 Woodcock house by Bureau Agents that he had been shown numerous dog hairs, " .
black in color, adhering to the upholstery of Chief of Detectives Akers' .
. .entomobile, and that former Lieutenant CeciliBrock, in showing him the
- black dog halr, had stated that it came from a dog ovmed by Karpis, which

" dog Akers had been transporting in his own automobile. It was Clark's -

recollsction that the automobile operated by Akers at this time was a
Chevrolet Coaeh,

Clark steted further that the original information which came
into possession of his informant ¢ from & well known crook and
confidence man named Ralph, ir\lioy eroy, with whom he is personally

o —
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acquainted and whom he belives i:.o' resides at J’ac.kson, Missisaippi
with his wife, if he is not serving time at some other place. Pomeroy
ecane through North Little Rock, Arkenses, a few months ago, at whiech -
time he came by to see clark. The followl.ng description of Pomeroy :
was given by Clark: - - . : ; - .

NAME RALPH (or Roy)mmor .
Height 6t 2% . -
Weight - 200 _- .

Hair : Brown - . - i .

Complexion Ruddy ' s

Build = = Tell, well built

Residence - Believed Jackson, Misslssippi

Criminal recordServed time in Oklahoma State - S
e Penitentiary for mirder. Arrested .. ‘- -
o . .. . by Hot Springs, Arkensas, Police

SN Department for Investigation in T
March, 1936, - = « -

A letter will be directed from the Little Rock Office to the
Jackson, Mississippi, Office requesting that em effort be made to locate
Pomeroy for the purpose of interviewing him relative to his infarmation -
concerning Karpis being at Hot Springs, Arksnses, during February
and March of 1936. Should it be ascertained that Pomeroy is unknovm et
Jackson, Mississippi, the Bureau will then be requested to furnish the
Iittle Rock Office with the complete criminal record of this man in order '
that leads may be set forth for the purpose of locating him, :

On the date of Agents' 1nterview with Clark, he stated that he
was leaving on the following day for Chicego, Illinois on a "good-will"
tour for the Arkansas State Police. TWhile in Chicago, Clark stated theat
he would endeavor to contect his informant previously referred to, and
who may possibly be in Chicago at present if the racing season there is
still in progress, because his informent no doubt will be present at eny
racing meet there. If Clark is successful in locating his informant at .
Chicago, he will notify the Chicego Office, in order that an Agent of the
Burean may interview him, He stated thet he may have some difficulty in
securing the permission of his informant to be interviewed, due to his
natural reticence in giving information to law enforcement officers, but ' .
that hé will endeavor to arrange the interview. Clark stated that upon his - -
return from Chicago he will notify the Little Rock Buresu Office, and that
he may be able to secure permission from the Superintendent of the Arkensas
State Police to spend a few days at Hot Springs, in which event he will



contact Agents there and supply any additional information which he
might be able to secure from informants at Hot Springs relative to = -~ -
instant investigation. Clark further indicated that he.has informetion
which would implicate Chief of Detectives Akers in a case involving a
violation of the National Automobile Theft Aect. A letter was directed
by the Little Rock Office to the Chicago Office advising that office of .
the contemplated visit of Clark to Chicago and the possibility that Clark's
informant may be located in that city. : ‘

o As a general source of information aj Hot Springs, Arkansas,
Clark suggested that Agents contact Mr, "Dick"\Davis, whom Clark stated
was formerly employed as an officer of the State Revenue Department and
who now is located in some Federal Farm Bureau at the Garlend County -
Court House in Hot Sprimgs, . - - E oL

On July 15, 1937, Special Agents Sullivan end Snow interviewed
Mr, James Tankersley, kunicipal Airport, Little Rock, Arkensas, with
reference to his having flown a suspicious person from Little Rock, =
Arkansas, to Corpus Christi, Texas, in about March of 1936, Mr. Tankersley
meintains his personally owned airplane at the Municipal Airport, Little
Rock, and operates it for hire on cross-country flights and also local
sightseeing flights. He 1s not connected officially with the Zmericean
Lirlines, which has a terminel end office et the Mumicipal Alrport, but
he stated that he often receives customers from this company who are referred
to him when a private plane is needed for charter. T '

Tankersley stated that after the newspeper publicity eppeared
concerning the arrest of Alvin Karpis and his companion at New Orleans
in May, 1936, and the reported fact that Karpis had lived at Hot Springs,
Arkansas, snd was also reported to have been in Corpus Christi, Texas, he
recaelled that on one occasion early in the year of 1936 he had contracted
to fly a party from Little Rock, Arkensas, to Corpus Christi, Texas, who
might have been Karpis or one of his essociates. He stated that on that
date he received a telephone cell at his home durfng the morning from an
employee of the American Airline office, "Buddy™yCulpepper, at the Little

the airport who wished to be flown to Corpus Christi, Texas., By referring
to his log book, Tenkersley stated that this man gave his neme as L. R.
x}ole, and that the date of the flight was January 10, 1936. When he arrived
{ at the Airport Temkersley advised that the man was waiting there elome and
he did not see any sutomobile or other parties who might have been with
Cole; that Cole told him he wished to be flown to Corpus Christi, Texas,
as fast as possible, and that Cole expressed considerable dissatisfaction
over the fact that his (Tenkersley's) plane only had a cruising speed of
about 100 miles per hour; that, however, he entered into em agre‘egment to
fly Cole to Corpus Christi, Texas, on that day for the price of $160.00,

o DB _am

Rock Municipal Airport, end that he was advised by Culpepper thet a msn was at
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which Tankersley stated was the usual charge made by hi.m for flying @ ™
~ passenger that distencs, end that his charge was made by figuring the c¢
distence at his rate of twenty-five cents per mile. Tankersley stated -
that he left the Little Rock Airport with Cole at ebout 10:00 A. M. on
that date, January 10, 1936, and thet his plane was known as a J - 5
Stinson, which bore Department of Commerce license numbers NC 8467.
They errived at Shreveport, Louisiana, airport about noon, where a short
stop was made for gasoline, and they reached Houston, Texas, et ebout
3:35 or 4:00 P, M, While at Houston, Texas, Tankersley stated that he
again purchased gasoline for his plene, and that he used his Texas 01l
Company courtesty card in so doing; that they remeined at Houston for -
‘approximetely thirty minutes, during which time he and Cole had something
. %o eat at a restaurant to which they were directed by the manager of the
o airport, who also loaned them his model "A"™ Ford Coupe to drive to the
resteurant; that this airport at Houston was not the leading sirport there,
as he learned after lemding, but was known as the "Main Street Airport®
and seemed to be little used. After leaving the Main Street Airport at
Houston, Tankersley stated that it was growing dark and that he wished to stop
end spend the night somewhere, but that Cole insisted upon keeping on and :
requested him to fly at night if necessary, in order to reach Corpus Christi -
" as he was in a hurry to reach that plece; that, however, a fog bank caused them
to come down just after dark at a little towm named Greta, Texes, which is
located about ten miles from the towa of Refugio, Texas, and that he landed
at Greta because he noticed a light there from the burning gas wells; that
after landing a cowboy came to meet them in a Model "A" Ford and took them to
the ranch house nearby where several men were sitting and drinking after having
been tird hunting; thet he and Cole remained at the ranch house for a while,
but that Cole did not say much to eny of the men there and appeared nervous
and snxious to get to Corpus Christi that night. Cole and Tankersley were
then taken to the nearest town of any size, Refugio, Texas, by the seme
cowboy in his Model "A" Ford, where he, Tankersley, left Cole who was to
proceed to Corpus Christi as best as he could. While at Remgio, Texes,
Tenkersley stated that he and Cole had some beer and sandwliches, and that
Cole purchased the cowboy who ‘had brought them there a box of cigars. Due
to the fact that Cole hed not been flown directly into Corpus Christi,
Tankersley stated that he reduced the price of the trip from $160.00 to
$150,00, which was the amount paid him by Cole. ‘I'his was the only and last
_ time that Tan.kersley saw cole. ‘ ;

Do ,} A AT P

A

From a group or photographs or the Karpis-Barker mob exhibited
to him by Agents, Tenkersley selected the photographs of Alvin Karpis and
John Brock as most nearly fitting the description of Cole as he recalled
him. He stated that the side view of Karpis seemed to resemble the profile
of Cole, but that the direct view of John Brock also resembled that man,
Ta.nkarsley stated that Cole had on an overcoat when he first met him at the
Little Rock Airport. This man did not t eke off the coat to his suit while
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ce fly:lng 1n the plane, although 'l‘enkersley stated that 1t became wvery o T

 warm in the cabin due to the heaters, and that he, Tenkersley, soon ’," B
took off his coat., He also noticed a large buldge under one arm of

Cole and thought at the time that it must have been a pistol concealed

there. He stated also that during the entire time of the trip Cole

did not say much and did not give him any reason for his apparent haste |

in reaching Corpus Christi. He 4id not recall any occasion during stops

made on the trip when Cole was out of his sight and stated that Cole

did not send or receive any telegrans ’ Bor did he make eny telephone calls

to his knowledge. . B :

: : Tenkersley eteted that "Buddy" Culpeppei', American Airl:lne S
employee, who called him at his home and advised him of the passenger,
Cole, who wished to be flown to Corpus Christi, is now employed as
Dispatcher at ths Municipal Airport at lmemph:ls, Tennessee, and that
Culpepper may have some information as to how Cole arrived at the I-ittle
Rock Alrport on the morn:lng of Januery 10, 1936, and may elso be able -
to make & positive identification of Cole from photographs. This lead
and others appearing in the body of this report concerning the various
places where Cole and Tankersley stopped during the trip will be covered
by letters from the Little Rock Office in en effort to have Cole
positively 1dentified as being Kaxpis or one of his associates. "

Tenkersley supplied the follew’ing description of the man flown
by him on the above described trip from Little Rock, Arkansas until they
vere farced down at Greta, Texas, on January lo 1936. L

NAME L. R. COI.E .
Age _ About 32 - 36,
Build Medium -
Height Medium
Hair =~ Believed brown
Eyeglasses None

.. o o VNearfng . .. ' .

A T appa.rel . Dark blue overcoa‘t with blue pino

LI " stripe suit. .
: o Peculiarities Believed to be left-hended.

-7 Speech - Soft-spoken, pleasant.:. -
' " Luggage . *-  .Ome suitcase, good quallty, eirplane

The following investigation was conducted by Special Agents
John L, Madale and B, M, Suttler at Hot Springs, Arkenses, on July 13,
1937: =
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. On March 10 1936, Richera T."Galatas, who received a two L e
year sentence in oonneotion with the/ Kansas City Massacrg,,ﬂaso, contacted - <
Special 4Agent in Charge Harold E. erson at’ Phoenix, Arizona, end advised
that he wes in a position to "finger" William Elmerjfliead for the Bureen,
and thet he thought that Mead and Alvin Karpis were in contact with each
other. He advised that he was not personally acquainted with Karpis but
had every reason to believe that Karpis and Mead were together. Inasmuch
as Galates had numerous local connections end since it has since been
definitely determined that Karpis was in Hot Springs, Arkansas, around this
period, it was thought that Gelatas actually knew that Karpis was in town.
Also, in view of the close association between Galatas and "Dutch® Akers,

1t was thought probable that if Galatas had information concerning Karpis,

" he would have provided this inrormation or would have reoeived it rrom
, "Dutch" A.kers._ T Came LA ST e S s

= v A . SN

‘ Investigation around Hot Springs devel0ped that M.rs. Richard T,
Galatas is presently residing at 19 Dell Street, Hot Springs, and that she
is violently opposed to the local admnistratiom also, that she was of
considerable assistance to the Legislative Committee when they investigated
the general lawless conditions in Hot Springs during the early part of this
year. - : ‘ , . .

: On July 13, 1937, Agents located and interview‘ed Mrs. Richard
T. Galatas at her home, 19 Dell Street. She advised that her husband left
Hot Springs for the Leavenworth Penitentiary on March 28, 1936, and that he
expects to be discharged from prison around October of this year., She-
stated she has been living in Hot Springs ever since the triel in Kansas
City, Lissouri, in Jenuary of 1935; that her husbend also lived in Hot
Springs during this period, that is up until he went to Leavenworth, Kensas,

Mrs, Galatas definitely sdvised that she is not acquainted with
Alvin Kerpis; that she never met him end did not know that he was in Hot
Springs until she read sbout the Bureau raid on the ¥oodcock home on lMarch
30, 1936, She further indicated that she does not believe that her husbend
k:new that Karp:ls was in Hot Spr:mgs around this time, advising that if he had
.. known, he certainly would have told her of this fact-' that after her husbend -
*  was sentenced to two years at Kemsas City, Missouri, he and she came to Hot
Springs and he did not engage in any kind of work, nor did he essociate '
very much with his previous associates; that for this reason he would have
hed no wey of knowing that Karpis was ectually in town., She stated that
both she end her husbend are very much opposed to the present adninistration
of Hot Springs, as her husband feels that he had been double-crossed by
them. In this connection she advised that Gelatas went to Mayor leo P.
*Lcl.aughlin ghortly after her husband's trial in Kansas City and attempted to
obtain a concession from the Masyor to operate a hendbook in Hot Springs while
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‘he was awaiting word on the eppeal of his case; that the Mayor refused
her husband to operate a handbook, stating that he was too "hot"™ to
operate illegally in Hot Springs. Mrs., Galatas indicated that sincethat
time neither she nor her housband would have any'thing more to do with-
McLenghlin, - : T . _

Mrs., Galatas was interviewed at great length concerning Alvin
Karpis, but she persistently denied knowing anything ebout him or about
his stay in Hot Springs. She advised that she would be more thenm glad to
cooperate with the Buresu if she knew enything, as she has no use for
"Dutch® Akers or any of thet erowd. She stated that she talked with Akers.
on several occasions since her husband went to Leavenworth end that he .
pnever indicated to her anything ebout Karpis. Mrs. Galatas was asked
point blank whether she thought that Akers positively knew that Karpis
was in Hot Springs from May, 1935, to March, 1936, and she advised,
knowing Akers as she does, that there isn't any doubt in her mind but
that he did know. In this connection she sdvised that Akers is ome of the
shrewdest police officers in the country, and that very few people,
especially gangsters, come to Hot Springs without him knowing or hearing
about it; that he very carefully scans strange feces, end that if they
appear the least suspicious he checks up on them. She advised that Akers .
and lMeyor McLaughlin are extremely close friends and that what one knows
the other lcnows too. A . - ,

I..rs. Galatas was furnisbed with the address of the Bureeu's
temporery office in Hot Springs, and she promised to contact Agents should
she come into possession of any information relative to this investigation.

The following investigation was conducted by Special Agents D. P.
Sullivan and H. A. Snow at Little Rock, Arkensas, on July 16, 1937:

The report of Special Agent B. L. Damron, Little Rock, Arkensas,
dated April 19, 1936, contalns on page 20 an interview vith J. F.XCherry,
& salesman for the Little Rock Buick lMotor Company, bearing on h{ purchase
_of a set of license plates pre bly for the maroon Buick Seden cf Alvin
" Kerpis at the reguest of RaymondClinton, salesmen for the Creason Buick

¥otor Compeny at Hot Springs, Arkanses. Mr. Cherry was interviewed by
Agents and he reiterated the information contsined in the report above - °
‘referred to and could add little to it. He stated that Clinton called
him on the telephone and steated that he was going to pick up e Buicek

Seden et Memphis, Tennessee, and gave Cherry the motor and other identifying
data of the car and asked Cherry to purchase a set of Arkanses license plates
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for tha car as he Clinton might not return to I.ittle Rock in time .
to obtain license plates that day. Cherry recalls that Clinton told - - .
him to get the plates in the name of Bell, who Clinton made him believe . ,
was from Texarkena, Cherry camnot recell what address be gave far Bell |
when he purchased the license prlates; that it is possible that he gave .
the Marion Hotel or some other local Little Rock, Arkansas, address,

in order that his local Buick Agency would get credit for a sale in the
R, L. Polk Agency which obteins the information of car sales not from
the actual sellers but from the tom where the car 18 ﬁrst registered,

Cherry stated that 1t is not unusual for Glinton to request
bim to purchase license plates for prospective purchasers of cars, and
Clinton frequently does this when he has to obtain the car from Manph.is,
Tennessee, and on such occasions he cells:Cherry end asks that Cherry
obtain the plates when he passes through Iittle Rock, in order that the
plates will be available and he cem pick them up on his return trip from
Memphis. Cherry stated that he frequently gives the Marion Hotel or some
local hotel as en address, in order that his agency will get eredit for
the sele in the Polk records; that this practice is generally known to
the local and state police and nothing is thought about it; that the police
will go direct to the car agency in case they want :lnformation concerning
a particular purchaser.

, Cherry ‘stated that Grace Goldstein left her car at the Buick
Service Agency at different times in the past year or more. He was shown
photogrephs pf members of the Karpis-Barker gang but he was only able to
recognize the photograph of Grace Goldsteln and he could not remember ever
" seeing a man with Grace Goldstein. The records of the Service Depertrent
of this agency were searched but no record could be found of & visit of
Grace Goldstein to this place with her car prior to October 13, 1936. The
records failled to show eny services rerndered to her Buick Coupe from
December 1, 1535, to May 1, 1936, during the time that she was essociating

with Kerpis.

; The following 1nvestigati on was conducted by Special A.gents
,D. P. Sullivan and H. A. onow on July 14 1937, o e

' A The file 1n instant case and 1n the Kamno case reﬂects that
"Dutch" Akers was scquainted with Alvin Karpis prior to the year of 1935,
These cases also indicated that Verne diller, HerbertXFarmer, Francis -
Keating, Thamas ljolden and FrMNwh associated with Richard T. Galatas .
and probebly with Chief of Detectives Akers in Hot Springs, Arkanses,

during the year 1932, The file shows that some or ell of these persons
resided at or frequented the Cameron Apertments during the Spring of 1932.
If Karpis visited Hot Springs prior to 1935, it is probable that he was

in the company of the above individuals end probably met Chief of Detectives

- 30 -



Akers through someone or more of them. !‘or this purpose of showing that s
Akers was, in fact, personally acqueinted with Karpis prior to 1935,
Agents interviewed Mrs. M, EALeary, who has been Manager of the Cameron
- Apartments for the past eleven years., Available photographs of Herbert
Farmer, Verne Miller, Tommie Holden, Fred and Doc Barker were shown
to Mrs, Leary, but she was unable to recognize tbem as any persons who
had ever resided at the Cameron Apartments. She was unable to identify
the photograph of Alvin Karpis. She stated that she was acquainted by
gsight with Chief of Detectives Herbert Akers and Richard T. Galatas '
but could not associate them with any of the ebove persons, She did
state that there have been various persons who have lived at the Cameron
Apartments who were visited by Gelatas before he was incarcertated, . ,
but she cannot identify such persons with the photographs shown to her. .
Mrs. Leary stated that Mr, Cesmeron, the Manager of the Park Hotel, owns
the Cameron Hotel and is acquainted with some of the former tenants at
the Cemeron Apartments; that same of the original records of this apartment
are kept at the Park Hotel. ‘

On; July 14, 1937, Special Agents Sullivan and Snow interviewed
Mrs. Billie®Milaurice at her present residence, the Como Hotel, Hot bpr:l.ngs,
Arkansas, with reference to any information which she might have concerning
members of the Barker-Kerpis mob having stayed at the Msurice Apartments, .
which she owns, or having associated with Herbert Farmer end "Dick" Galatas,

_ confidence men operating in Hot Springs during the period 1931 - 1933,

which years were believed to lmve been the tlme when Kaxpis first became
connected in “Hot Springs. o L - . '

Mrs. Maurice stated that she has never &ctually 0perated the
Kaurice Apariments personally, except for a short period, and that for
a long number of years this aspartment house was operated for her by a Mrs.
Mabel Bredy. She stated that Mrs. Brady became entangled with underworld
characters visiting Hot Springs, end that these people stayed at the
) Maurice Apartments, but that she never became acquainted with any of them;
Ce . that Mrs. Brady also beceme sddicted to the use of dope end as a . .
o " consequence thereof, she, Mrs. Maurice, attempted to operate her -':
“apartment building personally for a period of about ‘two months during ;
the year 1932 or 1933; that she did not remain long at the apartments efter
she let Mrs. Brady go as Manager thereof, and she secured the services of
" 'a Mrs. Dougherty as Msnager. Mrs. Dougherty remained as Mansger from -
the yeaer 1932 or 1933 until the time she abandoned the operation of the
Maurice Apartments and closed the building within the past year or so.
The presenmt address of Mrs. Dougherty is believed to be at Charleston,
Missouri. Mrs., Meurice stated that she is sure that Mrs. Brady has full
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knowledge of the identities of all criminals who stopped at the AR
~ Maurice Apartments during the early years of the present decade, and ':g_ i

that she should be able to give valueble information regarding their .

local connections if she ocsm be prevailed upon to talk., She stated .
that the first impression geined upon seeing Mrs, Brady is that she is PR
en honest and upright woman, but that she is not and was no doubt N
closely associated with many gang members stopping at the apartment

building which she operated. Mrs. Maurice was of the opinion that the

present address of Mrs, Braedy i1s Little Rock, Arkansas, where she is -

believed to have relatives by the seme neme. Since information appears

in the Kenmo file that Mrs. Brady was considered unreliable and closely
associated with the criminal elament operating within and visiting the

City of Hot Springs at that time, it is deemed advisable that she be interviewed
in connection with the instant harboring investigetion at Hot Springs, Arkenses,
in an effort to ascertain, if possible, the fact that Karpis was frequenting
that city during the years 1931, 1932 and 1933, and possibly associating
with such criminels as Frank Nash, Harvey Baily, Thomas Holden, Francis
Keating, Herbert Farmer, of .Toplin, Missouri, Arthur (Doc) Barker and

"Dick™ Galatas, 211 of whom are known to heve frequented Hot Springs,

Arkensas, and were believed to have stopped at times at the Maurice

Apertments there, in which event it seems reasoneble to presume that Karpis

. was at that time personally known to Chief of Detectives A.kers. o

As a further source or information regarding tenants at the
Maurice Apartwents during the above mentioned period, Mrs. Menrice stated:
that a lirs. Alexander was housekeeper there for a number of years under "

" the direct supervision of Mrs. Brady, end, although Mrs. Alexender was

fired by her during the two months period uhen she, Mrs, laurice, was
personally operating the place, she was re-hired by Mrs. Dougherty, the
next house manager. Mrs. Meaurice did not know the present address of Krse
Alexender but believes that she still resides at Hot Springs and stated
that her present address can possibly be secured from two of her friends,
Tony and Mike Bobinick (phonetic) who are employed as cook and walter,

respectively, at the Southern Club and Grill at Hot Springs, Arkenses.

Incidentally, Mrs. Maurice stated that she hes glven up ‘
practically all activity in the City of Hot Springs, &nd that she is -

strongly against the ad:ninistretion and Mayor’ (McI..eughlin) of the city;
that she has at times feared for her life because of this, and that 1t hes

only been due to her age end influence, she believes, which has prevented

 her from being "bympted off” by the city powers. She also related an

incident of Frem \Clark and "Dick"™ Galatas, local notorious confidence
men end friends Of the Mayor, having at one time "taken™ a victim for
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‘. investigation and he expleined that he and a boy nemed Jack

$10 °°° 00 1’-‘ a "°°n" geme, Whi@h to ok Place at the Hatterie Hotel same
time before Grace Goldstein moved there. 's‘tk".'_j_

R “v

» In en efrort to locate the present address of Mrs. Mebel ‘Brady .
‘at Iittle Rock, Arkansas, Agents contacted numerous "Bradys" in that .
city and ascertained from Mr, C. L.Erady, 2300 Louisiana Street, Little
Rock, Arkansas, that Mrs, Mabel Brady is his sunt, and that she is
presently residing at Rathbone, New York, where she might be reached,
due to the fact that the town is & very small one. It was noted thet
the Postal Directory lists Rathbons as being in Steuben County, New York
State. A letter is being directed to the New York City Office by the ’
Little Rock Office in which e request is being made that Mrs. Brady be .
thoroughly interviewed regarding her knowledge of criminals who have .
stopped at the Maurice Apartments, Hot Springs, Arkansas, including those *
mentioned in the above paragraphs, and that it be ascertained whether she
recalls Kamis steying or visiting at that apartment building

The following investigation was conducted by Special Agents
D. P. Sullivan and H, A, Snow on July 13, 1937, for the purpose of obtaining
wltnesses who either lived or operated businesses in the vicinity of the
.Hatterie Hotel during the time that Karpis kept company with Grace Goldstein -
and who may have seen Hot Sorings Police Officers in the company oi’ Karpis
or Hunter at the Hatterie Hotel, . : B . 4

~ Dr. Charles E{Ellis, Manager of the Borland Dmg Compsny, which
is located immediately adjacent to tle entrence of the Hatterie Hotel,
~ was interviewed. He was shown photogrsphs of all members of the Barker-
Karpis gang but he was unable to identify any except those of Connie Morris
end Grace Goldstein. He stated that he feels certain that Karpis must have
visited his drug store at scme time or other during the time that he was going
vith Grace Goldstein but that he is uneble to recall that he ever saw Karpis.
He stated that he has a recollection of having seen a Hudson Coupe parked
in front of the Hatterie Hotel over scme period of time, but he cennot place
when it was that he saw this car and he cannot recall the person or persons
who drove seme., He was thoroughly miestioned ‘concerning the movements of -
. Grace Goldstein and Karpis in moving into and out of the Hatterie Hotel
"~ during the times that they had residences elsewhere in Hot Springs, A.rkansas,
‘but this man was unable to provide any information of value yo this -
éavenport, who -
is employed on ‘the soda fountein emd also as delivery boy, re the only
employees at the drug store; that he spends practically all of his time
either in meking up prescriptions or in other work in the rear of the store

end, therefore, he has 1little opportunity to see what goes on out in front
of the store or to see persons who enter or leave the Hatterie Hotel.
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Paul Davenport who is ‘the present delivery boy a.nd soda
i‘ountain employee at the Borland Drug Store, was interviewed and he -
stated that he took his brother Jack's place at the Drug Store during
the last week of March, 1936, and has been continuously employed at

the drug store since that time. This boy was thoroughly questioned as - -
to the known events which transpired at the Hatterie Hotel around the
time of the Woodcock raid, which was on March 30, 1936, but he was unable
to recall any occasions when he saw Grace Goldstein move into or out of
the Hatterie Hotel. He stated that he knew Grace Goldstein and Connie
Morris because he had seen them at the drug store, but he was unable to
identify any photographs of other members of the Kerpis-Barker gang.
Neither he nor Dr. Ellis were able to recall ever having seen any Hot
Springs Police Officers visiting the Hatterie Hotel. It may be mentioned
that Paul Davenport is not very intelligent eand it is probable that very
little information can be expected out of his brother, Jeck Davenport,

as Dr. Bllis stated that Jack Davenport is a very stupid boy who 13 not
nearly as intelligent as Paul Davenport. R

George{Gabriel who operates the DeI.uxe Cafe which is located
elmost directly across the street from the Hatterie Hotel was interviewed.
He stated that he is the husband of the Mrs., Gabriel who resides at 118
Pelm Street; that he and his wife were living on Palm Street almost
directly across the street from Grace Goldstein when she lived at 123 Palm -
Street, end they compleined to Owen Poe that :r_ace Goldstein was operating
- a disorderly house and Poe mede her move. He stated that he spends

" practically the entire day except two or three hours in the afternnon and
every evening at his cafe, and therefore knows little of what transpired
. at 123 Palm Street when Grace Golistein lived there. He did stete that he .
has seen different men go in and out of Grace Goldstein's house and it was
evident t hat she was operating a disorderly house. GCebriel was unable to
recall exactly when it was that the Goldstein woman occupied 1235 Palm
Street end Agents were unsuccessful in refreshing his recollection of it
being in Vey and June, 1935, he stating that he believed it was sometime
in September, but he could not definitely recall the year. He di4 state
that he did see the then Captaim of Police Archer L, "Arch® Cooper coming
out of Grace Goldstein's house at 123 Palm Street one morning about
' 6:00 A. M.; that Cooper looked weary, as though he had been out sll night. -
Gebriel stated thet this was the only time that he ever saw a police i
officer at 123 Palm Street. Gebriel was shown photographs of all members
~of the Le.rpis-Barker geng, which he was unsble to identify es persons he :
had ever seen, except the photogreph of Grace Goldstein which he did .
identify. Gebriel was unable to remember the identitles of eny automobiles
or individuels he had seen at 123 Palm Street, obher then as mentioned

above,



7
"

[
13

Agents also thoroughly questioned Gabriel concerning the
activities of Grace Goldstein from the time she moved into the Hatterie ....
Hotel in June, 1935, but he was unable to recall ever having seen Karpis ' * -
or Hunter or any police officers enter or leaye that hotel, end he was % :
unable to state that he had ever seen Karpis 6r Hunter at his resteurant, .
This man is probably ignorent and he -also is probably unwilling to o
divulge any information he may have concerning the association of "Dutch™
Akers end other police officers with Grace Goldstein and Alvin Karpis. ‘

‘ Gabriel stated that StequAndrews works as counter man et his
cafe in the evenings and 'rony aglé is counter man in the morning. He
stated that he has heard some’ of his employees speak of Alvin Karpis but -
none in particular and he stated that they probably hed telked with somse
of the taxi drivers of the Red Top Taxl Compeny, which has an office
directly across from the Hatterie Hotel, He stated that,BillfHumphreys |,
who formerly was a driver for the Red 1op Cabs, and Mik}Martin who also
was a former Red Top Ceb driver and who now operates a Service station just
beyond the Municipal Airport, might have infomation concerning the
activities of Karpis at the Hatterie Hotel; that a former Red Top driver
named Jimmie also might have infomation, and this man married a daughter .
of Mrs, Pate, who operates a rooming house near the Senitary Bakery; that-
Jimmie adopted a snall baby who was born at the Hatterie Hotel a few months
ago, same reports being that it was Grace's baby, and the baby later died
and Grace paid all the doctor s and ﬁmeral bills. e ,

The following imrestigation was conducted by Sneoial Agents
D. P Sullivan and H. A. Snow on July 13, 1937: ° ,A . S

: On .Tuly 12 1937 hrs. E. s xThompson, ovmer of the Thompson
Building, where the temporary office is being maintainedaat Hot Springs,
Arkansas, advised that a few nights befcre the above date she attended a
bridge party where Dr. Charles{filoss of the Wade Clinic stated that he had
located a record within the past few days which showed that Alvin Karpis
had been treated with his "gunmen™ at the Wade Clinic. Previous investigation
had been conducted at the ¥ade Clinic but no record had been found of the
treatment of Karpis, although it was leerned that he had been treated at
this place. With a view of locating a record of the treatment of Karpis,

- Dr, Cherles loss was interviewed at the ade Clinic end he stated thet he o
d1d not know of any record showing the treatment of Karpis, but in specking - -
wi th Dr. Wade he learned that Karpis had been treated at the Wede Clinic '

during the time that he resided at Hot Springe, Arkansae. o -
o Dre Je 0!<Boydstone of the Wade Clinic was interviewed a.fter it was
learned that he t d most of the female patients who come to this clinie.




P
£,
(e

. He was questioned as to the identities of the various prostitutes ,
employed by Grace Goldstein during the years of 1935 and 1936, it he
was unzble to recall the names of these women.  The names used by ‘the ,j'_) v
various prostitutes who hed worked for Grace Goldstein were provided - '

Dr. Boydstone and he stated that ‘he would personally chsck the reeords
of the Wade Clinic to determine whether eny of these wamen received Y
treatment and would obtain all avel lable personel histories on these . -f 7;1‘? e
wanen, in order that they might be located for interview. He stated that

he still treats Grace Goldstein almost daily and that she talks freely -
end he will obtain from her in the next few days the present whereabouts

~of the various girls she employed during the years 1935 and 1936, He

‘stated that Connie Morris had left Hot Springs, Arkansas some months ego
and was nos married to some wealthy men end was now residing somewhere in
Kansas City, Missouri; thet he would learn her present eddress end will
give this information to Agents in the next few days. Various photographs

of members of the Barker-Karpis gang were shown to Dr. Boydstone but he was

~. only able. to 1dentiry the photographs ot Grace Goldstein and COnnie Morris. i

e Enory ?ood nho 15 enployed at. the Mnrray Tra.nsrer Company,
was interviewed by Special Agents H, A. Snow and D, P. Sullivan on July

17, 1937. He stated that he had frequented Jim and George's Restaurant,
vhich is also known as the *ot Springs Confectionery, on several occasions
since last interviewed by Buream Agents, but he has not seen the man who

- worked there and who may be willing to provide information concerning -

' Karpis, Grace Goldstein and Akers frequenting this resteurant. Wood stated
that he was acquainted with a weltress who formerly worked at the Hot Springs
Confectionery, who was very friendly with the young man he has in mind; that
he will attempt to learn the name and address of this man from the waitress
end v\dll advise Agents._ o e gl o

: Wood was also questi oned concerning the exact date that he

' moved certain belongings of Grace Goldstein from Dyer's Landing to the
Hatterie Hotel in the fall of 1935, He stated that he had searched the
records of the Murray Transfer Company, but he had been uneble to locate
the recards covering the period in question. He stated that he will meake
further search to locete the missing records. - . L o

i " The folloﬁng investigation was conducted by Special Agents
D. P, Sullivan end H. A. Snow on J’uly 14 193'7. de T T

o Prev:lous 1nvest1gation has disclosed certain witnesses who can -
testify to the residence of Alvin Karpis and d Hunter at Grace Goldstein's -
house of prostitution at 123 Palm Street. Ro%menia, who lives at 125
Palm Street, was interviewed at the Burch Motor Company, where he is
employed, a.nd he went with Agents to his residence, where he obtained such
records as his mother meintains as to the 1dentities of the persons who
roomed et his mother's house when Grace Goldstein lived next door. Earl
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. ?N-\‘}/.Spencer. who has lived at 125 Palm Street for some years “was ‘also . T

T inferviewed with Roy Armenia. Agents were unesble to obtain the records
of roomers for May end june, 1935, but Spencer and Armenia stated thet
Mr, and Mrs. William JY Mullins, who received their mail in the neme.
of ¥. wYMullins, lived in Apertment 1, which is located in the rear of
the first floor at 125 Palm Streset, while Grace Goldstein lived next door.
Mullins wes receiving aid from the Federal Pransient Bureau end it is
probable that he was teking treatments at the Public Health Clinie,

Agents were also infarmed that Pete Morrison resided in
Apartment 6 at 123 Palm Street from about April 18, 1935, to about
June 10, 1935. This apartment is located in the rear of the second
floor. Morrison was elso receiving relief from the Federal Transient Bureau
end was taking treatments at the Public Health Clinic. A man named Jack - -
Hawkins roomed with Morrison for a week or two during the above period. .

_ ' Earl Spen er and Roy Amenia also stated that Lou E pencer
and his wife lived in Apartment 2 while Grace Goldstein lived naxt door;
that Spencer 1s presently employed at an armeture re-winding shop loceted
on the ground floor of the Broadway Hotel. MIr. snd Lirs, Spencer were very
frierdly with the Mullins family,.

. ... It was learned that Car 3asp end his wife were possibly -
residing at Mrs. Armenia during t time that Grace Goldstein lived next
door, and occupied Apartment 5. Rasp was teking treatments at the Publie

- Health Clinic. o -

K

. Earl Spender u‘l:ated that the records of the Federal Transient
Buresu had been transferred to Camnp Gerrity at Hot Springs, Arkmsas, and
that a Mr, Wright is in cherge of that camp. Roy frmernia slso stated that
his brother, Sirfean Armenia, who recently merried, lived at 123 Pelm
Street when Grace Goldstein lived next door; that Sirfeen is presently
residing at 9 Snyder Street, vhiich is located ebout & half block off of the
far end of Park Avenue, end is presently employed as & linotype operator
at the New Era Newspaper. :

, On July 17, l°37 Special Agents H, A, Snow end D. F. Sulliven -
, talked vith Lou E.: opencer at the Dutch Mill on Lake Hamilton, Route 7,
after Agents learned that this man is no longer employed at the annature
re-winding compeny in the Broadway Hotel. Spencer is now the engineer on
the boat Queen Mary, which is moored at the Dutch Mill. Arrengements were
made to interview Spencer on July 19, 1937, at his residence at 139
Franklin Avenue.
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» The following investigetion wge conducted by Special Agente AR
H A. Snow and D. P. Sullivan on J'uly 13 1937- e , ; :
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Mies Gladyxileon was interviewed at her residence, 1101
Centrel Avenue. She stated that she interviewed Joe L. Scott, former
Hot Springe Police Officer, for two hours and a helf od the evening of
July 12, 1937, end thoroughly questioned him concerning the information he
obtained in the year of 1935 relative to Alvin Karpis residing at Milem's
Landing; that Scott stated that he was unsble to recell who told him this
infarmation, but he told Miss Wilson that he was under the impression that
she was the person who gave him the "tip™. Miss Wilson stated that this was,
of course, ridiculous as she never had any information that Karpis was
- residing in Hot Springs and she was unable to get Scott to disclose the
source of his information, and she stated that she believed that Scott K
knew who told him but was unwi}iing to disclose the identity of his informsnt,
Miss Wilson stated that Binnief\Rawson, who lives on Central Avenue on the .
southwest corner of the intersection of the street located at the second
traffic light beyond Grand Avemue, lived with Roy Milam during the summer
of 1935 when his wife was away. 1t is known that ab about the time that
Karpis and Hunter lived at Milem's Lending in August, 1935, Mrs. Milem was
absent and it would appear that Binnie Rawson may have information concerning
" the residence 6f Karpis and Hunter at Milem's Landing and may know whether
the local police tipped off Karpis and Hunter after Officer Joe Scott
reported to Chief of Police Wakelin that Karpis was living at this place.

N The following investigation was conducted by Special fLgents D. P.
°ullivan and H. A. Snow at Little Rock Arkansas on J’uly 15, 19%7. -

It having been previously indicated that the estranged wii‘e of
Leo P. kicLaughlin, who is now suing for divorce, possibly had inforitation
relative to the harboring of Alvin Karpis and was willing to disclose seme
to Buresu Lgents, Attorney P. A,Xlasley was interviwed et his offices in the
Southern Building., He stated that he is representing Mrs. FloAlcLeughlin
in her divorce action against Leo P. lcLaughlin; that Mrs., McLeughlin had
told him a great deal of the lawlessness existing in Hot Sprizgs, Arkensas,
end haed talked of the case of "Lucky'j(Luciano end had mentioned the nemes of
Frank Nash end Alvin Karpis emong other notorious ecriminals who had frequented -
' Hot Springs, but he cannot now recall the details of what she seid. Lasley
stated that Mrs, McLaughlin undoubtedly hed infarmation concerning the
harboring of Alvin Karpis; that Lirs. McIeughlin is presently away from Little
- Rock but is expected back about June 19th and he will approach her and .
attaupt to arrsnge for her to interview Agents and tell what she knows
concerning the harboring of Alvin Karpis. Mr. Lasley was very cooperative
‘and stated that he would call the Little Rock Field Division as soon as
Mrs. McLsughlin has returned end he has had e chance to speek with her.
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. . Lasley also informed Agents that the Internal Revane Buresm ~:-> =«

- was presently investigating Mayor Leo P, McLeughlin for violating the’
income tax laws and he indicated that there wes evidence that McLaughlin -
received & large income from the operation of various lawless enterprises 7
at Hot Springs, Arkansas, such as gambling, etg. Close touch will be
mainteined with Attorney Lasley end Mrs. Mc‘Laughlin will be interviewed
shortly after her return to Little Rock, Arkansas. -

b

On J'u.ly 17 193'7, Mr. c. Floydxﬁuff, United States COnmissioner,
appeared at the temporery office maintained by Agents in the Thompson
Building and adyised that he had ascertained the present address of former
Officer CharlesASellers to be 200 Demeron Street, Knoxville, Tennessee,
It was Mr. Huff's opinion that Sellers would have valuable information in
his possession regerding conditions at Hot Springs, Arkansas, during the
L time he resided there and was a member of the Police Depertment, if he
N i could be persuaded to impart such infarmation. BHuff stated thet he was
~ well acquainted with Sellers and would direct a letter to him requesting
him to give the Bureau A.gents who interviewed h.im all the information 1n
his possession. R T Lh Lo L Ak e e o

L ._,<.-

Huff also stated that Mr. Guinn RX.ﬂassey, who operates the
department store bearing his name et 110 Ouachita Avenue, had spoken to
him relative to instant investigation being conducted and requested that an

" Agent contact him at some future time. Huff stated that he does not- 4
believe that Kassey has any direct infarmation regarding the harboring of -
Karpis but would probably be able to give reliable' general infomation’

arding existing conditions at Hot Springs. Huff also stated that Mr,

d “alsh, representative for the Ftna Insurance Company,had told him on-
occasions in the past that Judge dedgerwood has bought several large
ennuities from his company. It was also Huff's opinion that Ledgerwood has
never filed an income tex return with the Federal Government, although he
is & large property holder. Huff stated that he believes that McLaughlin

d Ledgerwood heve relied upon the influence of United States Senator Jog._.

,{ézobinson to forestall any investigation of their incomes by the Internal

Révenue Department.
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ey You are advise& that the invoutigation of thl ,
harboring ezso at Hot Springs, Arkensas, is substentlaliy
completed with the eéxception of the campletion of a few ouist .
leads which may produce materiel results, end routine work, suech .=-
as the searching of the newspaper files of the local ibt Springs '
+ newspapers froz Jenuary, 1934, up until the arrest of Alvi arpis,
Yey, 1936, for articles bearing on the gotivities of the SarLer-"“ -
”Karpis gang. At the present time prostitutel who were ermployed by
- Grece Goldstein during .the years 1935 and 1936, when she associated
with Alvin Kerpis, are being intervieved. These wozen have -
provided Irforrnation corcerring the setivities of slvin Yerpis,
Fred\Funter, et. al., Hot Springs, Arkansas, end heve informed of
the cloze associationi of Chief of Police Joeep 1‘"&1'e11n and Chief
of Detectives Herbertlikers with Grace Goldstei while ghe was
‘ keaping company with &rpis.

. As you sugzgested, ths present employecs et the Estterie

Hotel who vorked for Grace Goldstein when she went with Alvin
Karpls were interviewed simultaneously. Tlxeseyemployees consistod
. of Lilliaq,}\Thomas. a negro maid, and Della lce/Jefferies, & prostitu

. who goes by the naue of Glnger. “You will reeal that Cincer wae oOne
~ of Chief of Detectives Axera’ supposed informants eround the tims of
" the Yooloock raid.  She has advised that beginning arcund Decarber 1

- 1035, she told Akers of ti» definito association of Grece Goldstein
" with Alvin Kerpis, and aivised Akers from 4af to day ot varimxe bite
of information eoncerning travels of Karpis apd Grace nolaqtoin.
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fomr Places of rbsidonoa. the gutomobiles used by them snd
various other leads by which Alers ¢ould locate Xarpis. She -
states that Akers received tis infarmation and made a pretense
of deing interested in locating Karpis, but apparently took no
action in attempting $o locate this man, Of course, Alers never
advised this Buremi ia December, 1935, of the {nfoarmation that
prostitute Ginger was giving him cnoernug the n-oehtion of
xu-pu -uh Oruo Goldltoh. -‘;; ;':'_j'_' CEL
L : Romtly l!rl.’f coll tho owner of tho houle at 124
olubb Street, where Karpls and Graco Goldstein lived fram about
Deocember 17, 1935, until Fedruary 11, 1936, when they moved inte . .
the Foodsock home, was interviewed by an Agent of the Kew Orleans
Field Division. At that time Mrs. Fincell indicated that she o
intended visiting Hot Sprirgs in two or three days end the interviewing
sgant, therefare, did not question her thoroughly. She did indicate
that Chief of Detecctlves Herbert Akers, Chief of Poliee Joseph Wakelin
‘and City Attomey A. T. "Sonny"XDavies were frequent visitors at
124 Clubb Street when it was occupled dy Grace Goldstein and Alvin
Karpis. - Vrs, Fince)l had felled to visit Hot Springs to date, dut
- she will be interviewed in tlw next few days. Har testimony establishe
" that Akers was @ visitor of Kerpis after ths time tha’c ‘he wes being

o »contaeted by the prostitute Ginger. ‘

. It now appeers that the 1nveat1r-ation at not Sp"in s,
Arkansas will be corpleted in edbout ten or iwelve days, with the
excoption of the interviewing of the principle subjects, inciuding
former Chief of FPolice Joseph ¥Wakelin and Chief of Detectlves Herbvert
Akers. It 1s my understanding that you desire to be present in Little
Rock and personslly conduct interviews with Crace Goldstein and those
who mey be considered as subjects in this case end, in such event, you
" will be contacted sesverel deys before the completion of this

P investigation, in order that you may meke negessary arrangements 1

" you care to do 80. In order that oontaet may be mede with you, it is
desired that you oomunicate ‘lth thia orﬁoa udvistng of whero you

may be doowted, ¢ itk e, o L
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Gonnolhy, Insp.otor,

Clevelamd .- G L

Very truly yonr., o

GHAPHDN’FIE!CHRR

V.

' . In ‘the event you £ind u nq;ouiblc to bo Ln Luu.
Rock for the purpose of conducting these interviews personally
and desires that sush interviews as mernt ioned adbove be condusted
by the Agents presently on special anignnant at Kot sprlm,

_it 1- xaquoatnd that 1uu lo udvilo llo‘

Bpooial Agent 1n Chargo.
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JOHN EDGAR HOOVER
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EAT:NC

o ¢ e

Federal Bureans of !nupsﬁgatim{ N
Hnited States Bepartment of Justice

Mashinpton,B.C. °
July 30, 1937.

Time: 11:10 A.K.

MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR
QL 3

RE:Y BREMER CASE
ha;*iillian,

tle Rock called me advising t
who worked afxGrace's place and the prostitute)"Ginger" were
brought to the temporary headquarters at Hot Springs for interview.
He stated thet inasmuch as the interview was to be quite lengthy,
they expressed preference to be taken into Little Rock for inter-
view, which he had permitted. He stated they were interviewed
without restraint, but Ginger had been uneble to recall certain
occurrences and desired that Agents accompany her to Pine Bluff
where she has a sister, not engaged in the racket, who might be
able to refresh her memorye. Mr. Fletcher stated he wanted to get

the Bureau's reaction to this.

SAC Fletcher at Lit

I told him it would be all right for them to go to Pine Bluff,
if accompanied by e matron. Mr. Fletcher then asked if it would

be permissible tc send a stenogrepher with them if he 1s unable

to secure a matron, stating they would be back before nightfall,
which I authorized.

Respectfully,

E. &. TAMM.

'O:('> e
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Post Offiee Box #1449
~ ... . Wittle Rock, Arkansas = . 3 A
G duly 31, MOBY i opoTholl :
smuuApm1nnup U T G R
Now “rlnna, loulsiana S T o
“'f_i",\‘. s % .
Dearstry e D
CEML 7 Reference is made te the report of Speoial Agent i A
netchor, Reow Op , dated July §, 1937, containing informatica

that Ers, Philli Ihvid i.ntondod to vieit Bot Springs, Arkansas, &
tuday-umhzol 1937, The agents who have been engaged on the
“harboring ¢ase at Bot Springs, Arknnsas, have kept in oclose touch with
. Ers, ¥oCaffery who bandles the real estate of ¥re, David at Eot Springs,
(f‘ but Xrs. NoCaffery had received novwrd from Ers. David, and it is not
known when Mrs, David will visit Hot Springs. In view of the
.importance of the inforpation which ¥rs, Devid has rezarding visits

of Chief of Detectiveg/Akers, former Chief of Police/ akelir and City
Attorney Davies to 124 Club Street during Decomber, 1935, and Jamusry,
19356, it is essential that this womaun de thoroughly utnﬂnod by an
ugent fariliar with the factc 1n tho htrborin; i.nvestigation at Bot

Springs, Arksnul. . “ 4 L e ‘}'.- L , :
Ty % In view of the above it is requested that inquiry be

mde &t Monree, Louisiana, to ascertain whether Mrs, David intends
visiting Hot Sprlnga, Arkansu in the next few days, In the event
that ¥rs, David cepnot visit Eot Springs in the imuediate future,
arrangements will be made to have her interviewed by an sgent
thoroughly familiar with the harboring 1nvestigatian at Lot Springe
Arxansaa, at uonroo, Loulslana, ‘

: It te requested that the requestad information be
fmarded te tbs Littlo Roek Fiold Divilion at thc earliut poacibh
tL”t" e v"’ BRI :

o
i i : SUNEE S
e ‘, BTN -t : .

"’ - .
R '_k'Vary truly yonrl, e
war e CEAPYCE rurcm
; Bpecial Agent in Chnrgo.
 DPS:1X ‘ ’ § v
7-2 > .
- : 4
ec Burean” « . <ﬂ
Cincinnati
Cleveland » -



Spochl Agont ia enm.
Little Rock, Ark,

Decr Bir: | ; B

1icense 670-698, was

1216 Saith Young Tower
8aa Antomio, Tezas,

Tuly 29, 1937,
At Atdb i

Paru, ‘l‘i&” 8, “?“6: 19

for 1956 er 1937,

e e

 Very truly yours, -

Cus T, Jones,
pecinl Agent 1.1.\ Charge. ’

..;,\‘

{ﬁ hrmmtoymhttucmu.na.

AR m roooﬂs tt tlo Antc-obno logutntion Diuslu.
stata Highway Departmeat, Lustis, Texis, reflect that 1935 Tex-s
%0 O, A, Askew, 438 Cleveland Strees,

wllis !l_ight sedan mor‘%gh on lor.

There 12 20 record of the registratiom of this oar
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

THISCASEORIGIMTEQAT CII\"'C'[I\TN.ZLTI, OHO ‘ L.RPLENO. 7_2
' REPORT MADE AT \ DATE WHEN MADE mrg:m na-on-nunl:n R _1 W R
I.ITTI.E ROCK, SAS 8/3/37 7/18-26/37 D. P. SULLIVAN - ADM
TTLE LIVIN Qms with aliases; DR. JOSEPH P.GiVORAN, CHARACTEROFCASE Y TDNAPING;

with aliases - FUGITIVE, I.O. #1232- ANTHONY J.
¢ [P AVERSBACH, wigh slieses - FUGITIVE; ET AL;
* | EDJARD GEORGE‘SREER - VICTIM.

HARBORING OF FUGITIVES
OBSTROCTION OF J'US’I‘ICE;

R

SYNOPSIS OF FACTS:

" Ercel

rock, former Hot Springs texi cab —
driver and brother of Cecil Brock, advises . -~ ' ..
that Kansas State Trooper Joe Anderson and ¥

Post Office Inspectors contacted his brother -

‘relative to the location of Karpis and Hunter,

a day or two prior March 25, 1936; admits that he

h _divulged to Connie/}orris, on the night of March 25,

1936, the fact that the Post Office Inspectors were
in Hot Springs seeking Freddmunter. Additionsl . .
witnesses place Karpis and Hunter at 123 Palm Street
end state that Chief of Detectiver - Xers was frequent
visitor at that address, Other wit:esses state that
¥arpis and Hunter were frequent visitors at the
Hatterie Hotel. Records of the llarquette Hotel

e :disclose that Fred Hunter registered there on Qctober .
- .25, 1935, and remained one day.,
" to verify information that Karpis end Tunter lived at

Further 1ncuiry fails

Milem's Landlng on .uake Hamilton in the surmer of -

1e3s.,

: P = .
Report of SDECi&J. hgent D. P Sulllv.:.n Little Rock,
Arkenses, dated July 27, 1937,

This report covers the investigative zctivity of Spsecial

ents B. M. Suttler, H, A, Snow, John L. lladala ard the writer, in the harborina'
at rot Springs

~.r;cansas, or the neriod covered by tnis reporu.

e ",;-"' -

3 Tincinnati 2
.1 Cleveland
1 Chicago /
"1 Dallas

3 Little Rock

; e;s—jxjt[vc. b Sl ‘

-1 Inspector E. J. Connelley
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. " . - The following investigation was conducted by Special Agents o
* Tohn L. Madala’ end B. M. Suttler at ersonia, Arkansas, on J’uly 21, e
1937‘ . -‘"“-. _’ . 4 SRS

. Reference is mede to the report or Inspeotor I. J‘. connelley.
dated at Little Rock Arkansas, April 11, 1936, wherein it 1s indicated
 that Joe inderson, Kansas State Patro , an informant for the Post -

Office Inspectors, contacted one Jo rock, a taxi cab driver, in en
effort to have him obtein from Connie Morris, with whom Brock was
infatuated, the then whereabouts of Fred Hunter. It was stated that
Brock becane drunk on the night of Merch 25, 1936, talked with Connie
Morris at the Hatterie Hotel and unwittingly divulged to her that the
Government men were seeking the apprehension of Fred Hunter and Alvin
Karpis in Hot Springs, as a result of which Connie "tipped off" Karpis
end Hunter at the Woodcock home where they were residing, and camsed
them to hurriedly leave Hot Springs some time during the 1e.te afternoon
of March 26, 1956..-~ B T PO SR

)/{/ During the past several weeke frequent contact was had with e
Cecil Brock, former Hot Springs police officer and brother to the sbove - . -
mentioned taxi-cab driver. He advised that Lis brother's correct neme
is Ercell Brock, and that he is now living with his mother at Graysonia,
Arkansas, where she is Postmaster. )

e

: " On July 21 195’7 Agents proceeded to ersonia, Arkansas,
and interviewed Ercell Brock at his home., He advised that he is thirty .
years of age, and that he was a taxi-cab driver in Hot Springs for many
years; that he drove for the Yellow Ceb Compeny, end that he left Hot
Springs on or about April 27, 1936; that since that time he has done
‘considersable travel ing end has worked at odd jobs. .

’ .
Brock advised that he has known Crace”Coldstein ever since -
;. she operated a cheap house of prostitution near the Broadway Hotel; that
~at that time she was married to & Frenchman whom everybody called’“f: gety,
"or some such neme; that she later divorced herself from this husbend, and
that when the building burned where she was operating, she started up &
place in the 1300 block on Centrel Avemue in Hot Springs.  He advised

" ‘that 1t was eround this time when he first beceme acqueinted with Connie.

. 2 . f_Awho worked for Grace Goldstein around this times -

" Morris, who had come to Hot Springs from Oklehoma end established herself.- :
" in Grace 's house. He advised that Greta and Ginger were the other girls

i

S ‘"v .,4’;-‘.:-: ,“*‘, S e ﬁ:, ¥, . T
Continuing, Brock infomed that after the Sherirf's oi‘fice ’
raided and closed Grace's place on Central Avenue, she moved to 123
Pelw Street, Hot Springs, end took Connie, Greta and Ginger with her.
He recelled that this was around May of 1935. Brock admitted thet he
vieited Grace Goldstein's house of prostitution on Palm Street on meny
occasions during the short time she was operating there; that most of



these visits were occasioned by teking customers to her place, end’’
that on at least three occasions he filled dates with the prostitutes L
there. B .,*_;. S U T )
T : . L T e A o A s o . o .
¥. Agents questioned Brock ‘whether he heard frcm any source B
around this time that Grace Goldstein and Connie Morris had a couple
of rich boy friends "on the string", and he advised that he had, stating
that he probably got this from either Greta or Ginger. He recalled that
on one occasion he and two other cedb drivers visited Grace's plece on
Pelm Street; that they sat around the front part of the house drinking
beer and that Connie and Greta were with them; that while they were there
some one came in the rear door, and that Connie immedistely welked to
- that part of the house; that Connie remained away for almost an hour . ...
when one of the boys asked where she was, and Greta replied that she .
was probably with her new boy frisnd, At this juncture, Agents exhibited
to Ercell Brock photogrephs of Alvin Karpis and Fred Hunter, end he =~ - .
positively identified Fred Hunter as being Connie's boy friend, He could"-'
' not identify the photograph of Karpis, stating that he is positive he - -
never sew him in the company of Grace Goldstein or at eny one of her
places. He could not from his own personal knoviledge place them in the
house on Palm Street.

Continuing Brock advised that the first time he recells
seeing Fred Hunter was shortly after Grace Goldstein moved to the Hatterie
Hotel; that on this occasion and on other occasions thereafter he would -
~ see Conrie and Hunter walk together away from the Hatterie Hotel elong
bath-kouse row end up the mountain in the rear of the bath houses; that:
he once esked Connie who her boy friend was end she replied that he was a
night-club owner from Ohio, and indicated that he was living at the
Arlington Hotel. He advised that he also heard around this time that
Grace wes running around with scme rich Cenadian end that she wes expecting
to marry him. Although he was not positive, he believed that he got this
information from Connie at the sesme time that she told nim ebout her boy
friend, Brock was positive that he never saw thter at the Hatterie Eotel.

- Continuing Ercell Brock advised that he recells that Connie -
Morris left Hot Springs on Armistice Day (November 11, 1935) and' -
supposedly went to her sister's home in Semn Antonio, Texas, with her boy

friend; that he didn't see Connie sgein until sometime eround the first:

of the year, 1936; that on this occasion he sew her buy a paper at the
Southern Club end then walk into the Weukesha Hotel. Brock was of the
opinion that she was registered there at this time, probsbly with Fred
Hunter. It will be recalled that Connie Morris adv:.sed in her signed



. “prostitution in Hot Springs.‘ Ly

_statemsnt dated at New Orleans Msy 3 1956 that ehe and Fred Hunte .;: »
returned to Hot Springs in December, 1935 and steyed for two nights at -

the Mountain View Tourist Cemp, after which she and Hunter drove to her
mother's home in Frederick, Oklahoma, The records at this tourist eemp
failed to show that she snd Hnnter ever resided there. ‘ a

‘Ercell Brock further related ‘that approximately a week or ten
days prior to the reid on the Wopdcock home on March 30, 1936, a Post
Office Inspector by the neme of Haynes contacted him and showed bhim
photogrephs of Fred Hunter and Alvin Karpis in an effort to have him
identify the same; that Haynes told him at this time that Hunter was :
‘weanted far a Meil Robbery in Ohio, emd that he was supposed to be running
around with a prostitute in Hot Springs. Brock advised that from the
description of this prostitute as fumished by Inspector Heynes, end -
after viewing the photograph of Fred Hunter, he immediately kmew thet o
Heynes was checking up on Connie Morris, Ee stated that he did not tell
Inspector Haynes on the occasion of this contact thet the girl for whom
he was looking was Connie Morris, as he did not want to be a stool
plgeon; that, however, later that day after giving the matter further
thought he cemie to the conclusion that he would be doing Connie a favor if
he could get her boy friend out of the way; that after he decided upon ~
this he immediately got in touch with Inspector Haynes at the Howe Hotel
and told him everything he knew about Connie Morris and Grace Goldstein;
that thereafter Haynes asked him if he could descreetly obtain a photograph
of Connie; that he told him he would try, and that night he was successful
in getting one out of her album which she had at the Hatierie Hotel.

: At this point Agents questioned Ercell Brock as to the
circumstances under which Inspector Haynes contacted him in the first
instance., He advised that it is his understanding that Joe ‘Anderson, &
Kensas State Patrolman, and who worked in cooperation with the Post Office
Inspectors at that time was previously acquainted with E. C_‘fs’efferies,
another taxi-ceb driver and who is now employed at. a Fishing Camp outside
of Hot Springs; that Anderson sent Inspector Haynes to contact Jefferies
. for cooperation snd assistence in Hot Springs, end that J'effenes in turn
referred Haynes to Brock as & possible source of information he, Jefferies,
knowing that Brock was better acquainted around the various houses or

.ox gx.";".,-:’t '.,""";‘un ',.-5 Py, "-v~?.’;

It mivht be stated th.et during the early contacts Ercell Brock
hed with the Post Office Inspectors end Joe Anderson, they were particularly
interested in learning of the wheresbouts of Fred Hunter rather than Alvin
Karpis; that they asked him very few questions about Karpis emnd recalls
that they showed him his photograph on the occasion of the first mee ting



. Onlj.

: " Agents questioned Brock whether he knew Connie Morris was =
in Hot Springs at the time Inspector Haynes first contacted him around
March 24, 1936, and he advised that one of the local cab drivers told
him a week previously that Connie had returned to Hot Springs, but that he
did not see her until a dgy or so after Haynes first contacted him. At
this point Brock was positive in his statement that the Post Office
Inspectors did not know about Connie Morris being a consort of Fred Hunter
until he informed Haynes of this fact. = L

Continuing Brock advised thet on the morning following his .
first meeting with Inspector Haynes, the latter introduced him to Joe
Anderson; that on this occasion he was fold to come to the Howe Hotel
where he met Anderson and Colonel Wend{¥Smith of the Kansas State Patrol;
that Inspector Haynes and another Post Office Inspector were likewise
there., Brock was of the opinion that Anderson emnd Colomel Smith had
arrived in Hot Springs either that morning or late the previous gyening;
that he understood that Anderson was staying at the home of Bil/iine,
old friend of his, and that the room at the Howe Hotel was merely being
, used as a meeting place.

Do Brock further indicated that after his first meeting with I oe
Anderson and Inspector Haynes they contacted him quite frequently, and

it was his understanding that they had a "tail" on Connie; that Jefferies -
would watch for her to leave the Hatterie Hotel, after which he would csall
either Joe Anderson or one of the Post Office Inspectors, wvho would take
"up the "tail", Brock advised that on one occasion shortly after he met
Joe Anderson, this being possibly a day or two later, fnderson asked him
and Jefferies whether they thought that "Dutcn/ ers could be trusted to
the extent of cooperating with them in their investigation at Eot Springs;
that both he and Jefferies advised Lnderson against it, stating that Akers
would do anything for a doller., In this connection Brock related to figents
that approximately a year or so previously a men from Florida, who ovms

a couple of laundries there, cane to Hot Springs and registered at the
Como Hotel; that this man appeered to be wealthy end while in Hot Springs

. associated with some prostitute; that he was a married man end one night -
Akers came to his room in the Como Hotel and threatened to blackmail him

" by demanding that if he did not turn $300.00 over to him, he, Akers, would
. inform his wife that he was running around with a prostitute in Hot Springs
end thereby break up his marriage. Brock advised that this man told Akers
to go to hell, emnd Brock did not know what the final outcome of that
situation was., He advised that a taxi driver neame rchant, who drove

the intended viectim around Hot Springs, told him all about the above
incident,
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Continuing Ercell Brock advised that after he and Jefi‘eriee ' ~”
advised Anderson against contacting "Dutch® Axers, they decided to talk
. with his brother, Cecil Brock, end attempt to enliet his cooperation ,‘3 :
_in their efforts to locate Fred Hunter and Alvin Karpis. In this
connection, Anderson celled him one day and had him drive to his brother's
home on Dell Street, where he was living at that time. Brock advised that
y?efferies was with him and Joe Anderson on this occasion; that they drove
to Cecil's house by caning down West Mountain rather than by mroceeding
to it by way of Park Aveme and down Dell Street; that Anderson talked with
Cecil privately for about thirty minutes, none of which conversation he
overheard, nor was asdvised about later on. Brock believed that this
~contact with his brother took place either & day or two prior to Ma.rch
‘25 1936. R i B @ : - -
' Continuing Ercell Brock related that on March 25, 1936 C
Inspector Haynes contacted him and gave him three or fouwr dollars to go to
the Hatterie Hotel and fill a date with Connie Morris and thereafter get
vhatever information he could from her. He advised that he went to the
Hatterie Hotel around 9:00 P. M. that night end found Connie there; that
they had a few beers and during the course of the evening she told him
that she could not fill a date with him, es Dr.”Blacke hed exemined her
that day and found that she was afflicted with gonorrhea. Brock advised
" that Connie did not seem very upset over this disclosure and acted natural
and her self all evening; that she informed him that she haed to see Dr.
Blacke sgein the following morning for a treatment. It might be stated
here that the records in the office of Dr, Blacke disclose that Connie
Morris visited there on March 25 and 26, 1936, Brock advised that he
drenk considerable beer this particular evening and beceme quite
intoxicated; that he probebly told Connie all sbout his contacts vith the
Post Officée Inspectors and probebly persuasded her to turn Fred Hunter in
to the authorities for the reward that was offered for his arrest by the
Postal Inspectors. Brock advised that in view of his drunken conditionm,
he cannot recall now just what he told Connie on this particular evening.
Be stated that he left Connie and the Hatterie Hotel around midnight of
March 25, 1936, end that as far as he knows he did not excite Connie to
“ o Emy great extent vith what he told her. j;,;._;_ R i
. Brock i‘urther related that on the following morning, harch 26,
1936, when he proceeded to wark around 7:30 A. M, he observed Connie
Tmalking with e small brown dog which belonged to Peuline, who was one of -
the immstes in Grace's house at that time; that Connie was Walking towards
the Hatterie Hotel and that he did not stop to telk with her. Brock
indicated that this was the last time he ever saw Connie Morris.

e RO
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"~ Continuing Brock advised that he did not immediately see
either Joe Anderson or Imspector Heynes after his contact with Connie
Morris on the night of March 25, 1936; that sometime after 9:00 A. M.
on March 26, 1936, Jefferies got in touch with him and told him that
he had just seen Connie Morris leave the Hatterie Hotel, walk to the
¥hite Frong Ciger Store and step into a Black and White cab; that he
reparted this observation to Joe Anderson at the Goddard Hotel, and
that Anderson suggested that he, Brock, contect the cab driver who
drove Connie and ascerjain where he drove her. Brock advised that he
learned that ClsrencepSeorge was the driver in question, and that he
drove her to the Marquette Hotel. In this connection Brock informed
that some time later Grace Goldstein learned that this infarmation was
given out by the Black and White Cab Company, and that she literally
raised hell about it; that thereafter Clarence George "jumped” him about
it. o - : '

Brock further stated that later that day, possibly around two
or three o'clock in the afternoon, he got a call at the Country Club
from "Dutch" Akers, who told him to come to the Police Station
irmediztely. Brock stated that he had to pay seventy-five cents out of

his own pocket for the trip from the Club to the City Jell, and that this

trip should be on record in the office of the Yellow Cab Conpeny. He
continued that when he arrived at the City Jail "Dutch" Akers " jurped”
all over him for disclosing to Connie Morris the previous evening the
fact that Government men were in towm looking for Fred Hunter and Alvin
Kerpis. He told Brock that the town was swerming with G-men and that
"hell would be popping from then on", Brock stated that while "Dutch"
Akers ves telking with him he observed Inspector Haynes standing behind
the partition in Akers' office attempting to conceal himself; that this
worried him considersbly and he could not understand its meening., He
advi sed that he likevwise was unable to understend where Akers got his
information about his contact with Connie Morris the previous evening
and ebout his conversation with her, but later learned that Greace
Goldstein probebly told him about it, as he understood that she was
interviewed by Akers and Joe Anderson a short time prior to his errivel

at the City Jail that dey. .

Continuing Brock edvised Agents that that night whenm he
checked off from work at around 8:00 P. M, he received a telephone cell
from Grace Goldstein to come to the Hatterie Hotel as soon as he could;

thet he immediately went up there and Grace telked with him about en hour;
that she was considerably angry with him for having had anything to do with

the Government emthorities end also for having frightened Connie the
previous evening by telling her that she would end up in prison if she

3id not reveal the wheregbouts of Fred Hunter; that Grace further infomed

him thet after he talked with Connie, she was too frightened to stay in

- -
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town, and that that morning she picked up Connie in the rear of the
Marquette Hotel and drove her to the intersection of Routes &7 and 7,

-, near Arkadelphia, where she left ‘her off; that thereafter she saw -
Connie catch a ride from a bekery truck who took her into Arkadelphia. '
Brock edvised that Grace indicated to him that she had been interviewed
by Akers and Joe Anderson earlier that afternoon, March 26, 1936, and
that she had told them the same story ebout Connie as related above.

He further stated that Grace endeavored to find out from him what
Govermment men had previously contacted him, what they looked like
and where they were frcm' that the only one she appeared to know was
Joe Anderson. ‘ . _ e .

Ercell Brock advised that 'subsequent to the raid on the

Woodcock hame on Merch 30, 1936, he continued to be en infarmant for

Joe Anderson and the Post Of“ice Inspectors, but that he couldn't

secure very much information as Grace Goldstein and the other girls

in her house were very epprehensive of him, Brock advised that Pete ,
“Ratliff, who operated the Gulf Filling Station on Ouachita Avenue, Hot

Springs, knew Grace Goldstein when she ran a house at 1338 S. Central ‘

Avenue, and that on one occasion Ratliff took a trip with Joe Anderson

in the hope of locating Grace Goldstein end Alvin Karpis. Brock

indicated that this was after the raid om March 30, 1936.

' - Ercell Brock was questioned at great length as to whether -
he ever saw "Dutch" Akers or asny other police officers at 123 Palm -
~Street or at the Hatterie Hotel during the time Grace Goldstein ’

0perated there, and ‘he advised that he had not. j,.‘ LB

% w
Brock adnsed that one day during the latter pe.rt of A’oril
1936 his brotker, Cecil, called him over the telephone end told him thet
a womsn had called him and said that Kerpis was in Hot Springs and that
he had better leave town immediately. Brock advised that this frightened
him very much and he irmediately left for Graysonia, Arkensas, and
remeined there for approximately one week. Brock stated that he does
not know who called his brother on the above occasion, nor does he

know whether Karpis was in fact in Hot Springs at that time.

C v Continuing Brock advised that ‘he was in Hot Springs sometime .
*'. after the raid, emd Genz-Walls, a former texi driver, told him thet he ' -
. went to the Hot Springs Confectionery one night end sew Grace and a .
young fellow with her sitting at a table, that Crace called him over to
" the tsble and introduced the men to him as her husband. Brock advised . .
that Walls later believed that the man he had met on this occasion was
Alvin Karpis. Gene Walls is now in St. Louis or Kensas City, Missouri.
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. 'He has e ‘brother working for some ;[nmrence Broker in Hot Springs.

o oA . !{ LT e

Brock advised tmt he could be reached at any time 'by e
contacting his mother at Graysonia, Arka.nsas where she is the Lt PR

Postm-astero el LT ._r,_-' L "'.h‘, Lo

The following 1nvestigation was conducted by Special Agents
D. P, Sulliven end H, A. Snow on J”u.ly 21, 1937, - . . A

It hes been previously reported that I\urs. Will , 8 .
sister of lrs, Armenie at 125 Palm Street, frequently visited 125 Palm
Street during the time that Grace Goldstein lived next door at 123 Palm
Street. Nrs. Lowe was interviewed smd she stated that she was married
to Garland County Deputy Sheriff Will Lowe until about two weeks ago,
when she received a divorce decree; that she visited her sister, Mrs.
Sirfeax;}&rmenia, at 125 Palm Street ‘three or four times a week during
the summer of 1935. .

Mrs. Lowe s:mgned the following written statement the original
of which is being made a part of the Little Rock Field DlV’iSiOD files, '

Hot Sorings Ark.
July 21 1957.

I, hrs J'enniexbowe make the follou:lng wr:.tten state:nent to Special
. Agents D. P. Sullivan end H, A. Snow of the rederal Bureau of Investigetion,
U. S. Depa.rtment of .Tustice. » ,_,__ L '

ny sister I.er. Siriean Amenia has lived et 125 Palm St.
for meny years. I remember that I would visit my sister two or three
times a week about two years ago. About liay or June 1935, while
visiting my sister, she told me that some women had moved rnext door at
gbout 123 Palm St. and that these women were running a disorderly house
and psople were coming and going there st all hours of the day end were
cansing a lot of disturbance at night end my sister did not like this becsuse
of her young children. -

: , From a group of photcgraphs I ha ve selecteu the photograph
- of Grace Goldstein and identify it as & womcn who was celled Grace and -
" who was one of the women who lived next door to my sister's house on Palm " -
St. We could some-times hear the nemes of the girls called next door '

end I remember the names of Connie and Gingere - ...o.-o e




’ My sister told me there wasn't any use or reporting the

di sorderly house next to hers, to the police because police officers
were freguently calling at the place, which I later learned was -
operated by Grace Goldstein. I remember my sister pointed out to
" me a man at different times. He was a large man who visited Grace -
Goldstein's place and she told me it was Captain "Arch™XCooper, I
would recognize him if I saw him again. Cecil Brock, whd was then
on the Hot Springs Police Department, visited Grace's place several
times. I have seen Chief of Detectives "Dutch™ Akers visit Grace's
place seversl times. Sometimes the above officers would stay at
Grece's house for only a few minutes, that is, for ten or fiften
minutes and at other times they would be in there for a half hour or
more. I am not certain but I believe I have seen Cecil Brock arrest
and bring a msn out of Grace's house on one occesion, but I cannot
remember ever seeing Akers or Cooper arrest or bring anyone out of-
Grace's place for ceusing a disturbance. I never heard any of these
officers' conversation but from the way that Grace greeted them and
the general friendly manner of Akers and the other officers I understood

that these officers were meking frierndly visits to Grace. They certeinly

did not act the way in which my forrer husbend, a deputy sheriff, would
act vhen he got a cell and answered it about some v:r.olation of lav-.

I remenber seeing a couple of fellows who would o in end out

of Grace's house sometimes by themselves end at other times they would have
girls with them. These men would stey at Grace's place for some deys =nd

at other times they would be gone and rmy sister told me these men were
gangsters end they would leeave and be gone for two or three dsys at a-

time. They drcve a black coupe, which I believe had out of state licerse
plates and they generally parked this cer in the reear of the house. TFrom

a group of photographs, I have selected the photograph of Alvin Xerpis
and stete that the profile view of Kerpis looks & great deal like one
of the men vho stzyed at Grace's house. I rermember that the two men
would go and come in the car with Grace Goldstein and one of the other
girls and they would be dressed in their beathing suits. At times they
mould carry their bathing suits with them.= . L -

o

I have read the above statement and I vouch that 1t is tme.,

. o (Szgned) Mrs Jennie I.owe. .
Witnesses
E. A. Snow

D. P, Sulliven

Special Agents, Federsl Bureau of Investigation,

U. S. Department of Justice

Little Rock, Ark.
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Photographs of all members of‘ the Karpis-Barkér gang

were shown to Mrs. Lowe but she was able to identify only those mentioned
in her signed statement. She stated that when local police officers

would visit Grace Goldstein's house end remein only for a few minutes, .

she believed they might be on official business and calling in response

to some complaint, but when they remained at the house for a hslf hour or
longer she naturally felt that their call was a social visit or a call
made for the purpose of collecting protection money. Mrs, Lowe stated
that she pever sew any money passed from Grace Goldstein to any police
officers and never heard any conversation pertaining to peyoffs at

Grace Goldstein's house; that she came to this conclusion from what she hed
heard during the time that she was married to her husbend,

Mrs., Lowe stated that Mrs. Armenia felt very bad sbout Grace
Goldstein operating a disorderly house next to her residence and she
often mentioned that there would be little use to report the mmtter to
the police in view of the fact that the police were frequent visitors
at Grace's plece and apparently visited there for purely sociel
reasons; that Mrs, fLrmenia once told her that it appeared thet Chief
of Detectives Akers was keeping compeny with some one of the girl

prostitutes employed by Grace Goldstein; that there was generel disorder
and éisturbances caused by the inmates at 123 Palm Street almost nightly

and it was obvious that a house of prostitution was being operated as
men visitors caslled at 123 Palm Street day end nighte

_ In a previous interview with Mrs. Romnenia of 125 Felm
Street, who lived next door to Grace Goldstein when Grace lived at
123 Palm Street in 1935, it was learned that a men by the neme of Earl
RSpencer lived in the house with Mrs, Armenia at that time; that he
acted as caretaker for Krs. Armenia in her ebsence, and that he could
probably furnish valuable infomsation to fgents pertinent to the rresent
harboring investigation.

On July 23, 1937, Earl Spencer was celled to the temporary
office at 322 Thompson Building, Hot Springs, Arkansas, and was
thoroughly interviewed by Agents H. A. Snow and B. M. Suttler. He
furnished Agents with the following signed statement:

I, Frenk Ear]?'\%encer, do hereby meke the following .
voluntery statement to H. A. Snow and B. M. Suttler knowing them to
be Special Agents of the Federal Bureau of Investigation, U. S.
Depertment of Justice. ‘

I have been living at #125 Palm Street for about eight yeers.
I moved there in November, 1929, I recall that in the summer of 1935,
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it seems to me that it was the month of June, 1935, a woman by the’

name of Grace Goldstein moved into the house next door to where I '
live, this was 123 Palm Street. The Goldstein woman as I recall it

now had several other women with her at the time she moved there but

I cannot say exactly how many were there. The way it attracted my attention
there was the fact that usually there was a regular family there but this
time there was four or five young women., I thought this was unusual. I
will not say that I positively kmew that the Goldstein women was running
a house of prostitution as I did not have any personal dealings in this
house but I surmised that it was & house of prostitution from the things
I saw and the things I heard talked about in the neighborhood in regards
to this house. I recall that one of these girls was named "Ginger";

that amother was named Jackie; one was called Connie; I think I heard
them call one Ruth but I don't recell exactly what Ruth looked like.

I recall that one of the girls was B favorite with the Goldstein womsn
but I do not recall which one it was.

These Agents have shown me & group of photogrephs and from
these photographs I have selected the photographs of Grace Goldstein,
Alvin Ksrpis and Fred Hurter., I of course did not know these men by
neme at that time nor do I know them by neme now. Agents have informed
me of their nemes. I have also selected the photograph of a girl who
resided there at that time and Agents have informed me thet this girl
is nemed Connie Morris. The men who is known as Alvin Xarpis use to
spend quite a bit of time eround the house and he seemed to be very well
setisfied with this place as a home, at least he acted like he was
satisfied with it. The men called Fred Hunter did not seem to stay
around the house as much as Xarpis but I do recall seeing him over there
& number of times,

I recall seeing a black Ford Coupe with out of State license
plates on it pearked out in front of 123 Pelm Street, the men you say
is Kerpis was the men that I associate this car with as he is the one
vho drove it at that time., It h2d either Kentucky or Tennessee license
rletes on it at that time, I do not recall which. I sometimes noticed
that this car was parked in the back yard but most of the time it was
" parked in front of the house on the Street. I have seen Grace Goldstein
and this fellow Karpis go out together in this car several times tut
I do not recell now who would be driving the car. I also recsll that
Karpis and Grace drove out bogether sometimes in her green Chevrolet

Coupe.

During the time that Grace Goldstein lived next door to me
in the summer of 1935 I was working as caretaker for Mrs. Sirfean
Armenie at the place I lived, 125 Palm Street. This gave me a good
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opprotunity to see most of the things that went on at 123 Palm

Street in the daytime, Mrs, Armenia has some apartments at the rear of her
house and during her absence I took care of these apartments for her. I
do not know as much about what went on at night as I did in the deytime
as I usually went to bed along about ten o'clock and my bed room was on
the opposite side of the house from Grace Goldstein's house. I do recall
seelng a lot of cars and taxis coming up to 123 Palm Street at night on
different occasions. I also recall seeing a lot of cars and taxis coming
up to 123 Palm Street at night on differsnt occasions. I also recall
that there was quite a bit of noise and disturbance at 123 Palm Street

at various times and this worried Mrs., Armenia as she had roomers and

it, the noise, disturbed their sleep.

I recall seeing Herbert *Dutch” Akers Chlef of the Hot Springs
Detectives, coming over to Grace Goldst:zin's house on an average of more
than once each week during the entire time that Grace Goldstein lived
next doars As I recall it now it seems to me that Akers would come on
the first part of the week usually Monday and then besides this regular
visit at the first of each week he usually csme by there during the
latter part of the week. Akers did not atteupt to sneek into Grace
Goldstein's house, He seemed to be very frank and bold about it. MNost of
the time "Dutch"™ would drive up and Grace would go out to his car end
talk to him, As it was in the sumer time and still daylizht usually
when he called, he did not have to blow his horn to attract the attention
of the inmates of the house., They could see "Dutch"™ when he drove up as
they usually kept the doors open at that time of the evening, zbout
7 o'clock. On some occasions I recall that very shortly efter he had
called at Grace Goldstein's house, Grace would get in her car eand drive off.
I do not know that she was following him but this happened several tiumes,
We all thought it was rather peculier that Akers should be such close
friends with Goldstein as he must have known what kind of house she ren.
We felt that if he did not care to do anything about her running a house
like that it was certainly not up to us to do anything. I recall on other
occasions that irmediately after "Dutch" had left Grace's house thet she
amd Kerpis would get into her car and drive off together. On these
occesions the intervel of time lapsing between the time "Dutch™ Akers
vwas at Grace's house and the time that she end Kerpis would drive off together
would be so close as to make one realize that Karpis was in the house at
the time Akers would stop there. :

I further recall that at sametimes this black Chevrolet
belonging to Kerpis would be gone for several deys at a time.

On one particular occasion I recall that just es I came out
of Mrs. Armenia's house "Dutch" Akers was just sterting to move away from
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in front of Grace's house and just as I got to the edge of the
sidewalk he passed and waved his band at me. .

I recall on several occasions seeing Grace Goldstein and
the girl known as Connie Morris washing Grace Goldstein's car in the
back yeard. They would usually wear their bathing suits when they
were washing Grace's car.

Agent Suttler has read this statement to me consisting of
five pages. It is given voluntarily on my part and it is correet to
the best of my knowledge and belief and I am willing to sign it as
such, : .

SIGNED Frank Earl Spencer
WITNESSES : : . :

Henry A. Snow - -

B, li. Suttler

Speclial Agents,
Federal Bureau of Investigation, .
U. S. Department of Jus tice.

Spencer further stated that he recalled the Cooper 's beer
truck driving up to Grace Goldstein's house tvio or three times each
week to deliver beer and get empty cases., He recalls further that
the Standard Ice Company and the Jones Ice Company are the two compeanies
who maintain regular daily deliveries on this Street. He could not
recell which of these companies called at Grace Goldsteln's house at

The following employess of the local Hot Springs Post
Office were interviewed by Special Agents D. P. Sulliven and H. A.
Snow on July 20, 1937, in an effort to secure eny information in their
possession concerning Karpis end associates during the time that they
resided at Hot Springs, Arkansas. _ _

Mr. C. C%andy, vho is employed at present in the Hot Springs,
Arkenses, Post Office as a clerk at the Parcel Post window, upon being
interviewed stated that during 1936 he was employed as Rural Mail Carrier
on Route #2; thet this route extends out Malvern Highway for a distance
of sbout ten miles to the County line; that the Woodcock home, which was
raided by Bureau Agents and Post Office Inspectors, is located on the
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route which he served, and that he recalls the time when the Woodcock femily
moved out of the house and other parties moved into it about February,
1936. Bandy stated that he made one delivery of mail each day, except
Sundays and holidays, on the route, emd that he usually reached the
Woodcock house about 9:30 o'clock each morning; that after the Woodcock
fanily moved out of the house he recalls that he often observed & dark
colored Buick Coupe on the hill by the house, and that this automobile
would sometimes came down the drive-way of the house after he had left
melil in the mail box located on Malvern Highway; that this car often
appeared to have been occupied by a man and a womsn, end he sometimes
noticed the car proceed towards Hot Springs after the occupants thereof
had picked up any mail which he might have left in the rurel mail box,

He stated that he did not became acquainted with these people and at no
time did he have any conversation with them or have occasion to observe
them closely; that from their actions he is of the opinion that these parties
would wait almost daily by the Woodcock house on the hill until he passed
or stopped at their mail box, end then would come down in the Buick car
end pick up eny meil; that he is uneble to recall any names appearing on
mail deposited there during the period approximating one and one-half
months immediately preceding the raid, but that the name "Connie" sounds
femilier and msy have been on some of the letters addressed to the place,
Bandy stated further that all the mail deposited in the Woodcock mail box
during the period in question bore the address "Cemp Fairchild"™, which

is the name by which the Woodcock house is known locally. When questioned
as to the last day upon which he observed any activity about the house
or automobiles parked in the driveway, Bandy stated thet he is positive
that he left a letter in the mall box on the last working dey before the
raid, which would have been Saturday, March 29, 1936, and that the same
Buick Coupe drove down the hill on that day and picked up the letter,

as if the occupents of the house had been awsiting his arrivel. He
stated that he definitely recalls this fact because on the day of the
reid (Mondey, March 31, 19%36) he heard about the trouble at the house
before he left town on his route, and that he recalled at that time that
he had left a letter there on the last trip he had made. Bendy &lso
stated that on the regular trip which he made on the day of the reid he
also deposited a letter in the mail box, and that he noticed that this
letter had been removed therefrom upon his returning towards Hot Springs.
He said that he peid particular attention to the letter on that day, due
to the raid, and wondered at the time as to whether he should not have
returned it to the locel Postmaster. = - . ' ‘

Bandy also advised Agents that he recalls a large Buick Sedan,
maroon in color, which was sometimes parked by the Woodcock house, He
did not recall ever heving seen a large black dog at the place. When
exhibited photographs of the Barker-Kerpis gang, Bandy was unable to
positively identify eny members thereof, stating that due to the elepsed
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time and the fact that he did not closely observe the occupents of

the Buick Coupe he cannot recall their facial characteristics. He

stated, however, that the photograph of Karpis is femiliar to him and believes
that he has seen that man somewhere, but that he cannot definitely state

that it was in the vicinity of the Woodcock house. He was not sure whether
the seme man end woman would always drive the Buick down the hill for the
mail, or whether at times this car would be occupied by enother couple.,

At times a woman would be driving and on other occasions a man would be
behind the wheel. He did not see any colored employees about the place.

When questioned concerning his knowledge of Chief of Detectives
"Dutch™ Akers, Bandy stated that he is acquainted with Akers and that
he passed Akers almost daily during the period February - March, 1936,
on the Malvern while he, Bandy, would be proceeding out this road on his
route and Akers would be cominz towards Hot Springs. He did not see ‘kers
ever come from the drive of the Woodcock house during this period, and
presumed that Akers was coming in from his place on lake Catherine,
located approximately two miles past the Woodcock house, Bandy's opinion
of Akers was the s=ame as he stated is generally talked of locally - "that
he will do enything for money"™. He stated that neither Akers nor anyone
else has ever questioned him concerning the occupants of the Woodcock
house. ‘

Alva.NK¥%;mpbell, City Carrier, Route #l (formerly Route #9)
upon being interviewed stated that he delivered mail on the route upon
which the house occupied by Grace Goldstein during part of 1934 end
1935 was located, which was at 1338 South Central Avenue, end that he was
well ewere of the fect that Grace was operating a house of prostitution
there during that period and up until the Sheriff raided the place for

liguor soietime during the Sgring or Suwmer of 1935, Campbell stated
thet there were numerous girls employed at the house operated by Grace

during th:is perjod end recalled the neres of a few of them &s being
"Connie" Morris, Grets gwanson end a girl whom he knew as Ruth. He was
unable to state the nemes of sny locel residents whom he might have
observed visiting the house, and stated that most of the visitors there
appeared to be delivered via taxicebs. Cempbell wes unable to recsll
seeing & 1935 Model Ford Coupe psrked in the driveway or near that house
et snytime shortly prior to the time when Grace was forced to move
tlerefrom., Cempbell stated that he mede two deliveries deily on his
route and that he usually passed Grace Goldstein's house on South Central
about 9:30 A. M. end 3:30 P, M. He stated that for & period of about

two weeks prior to the time when Grace moved from her South Central Avenue
address, he noticed two young men within the house when he had occasion
to go to the door, and that these men appeared to him to be living there
atthat time, or at least having spent the night there, on occasions durirg
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the two weeks period. Ceampbell was unable to identify the photographs
of Karpis or Fred Hunter as being these two young men, stating thet he
did not observe them closely. He was unable to identify photographs
of any members of the Karpis-Barker mob as ever having been observed

by him, Cempbell referred to Grace Goldstein as "Goldie"™.

. Robert M./\Powell, City Carrier #11, Residence 103 Cass Street,
Hot Springs, Arkensas, was interviewed. He stated that he delivered
melil to 123 Palm Street during the summer of 1935, He recalled that

for sbout a month or more Grace Goldstein apparently operated & house

of prostitution at 123 Palm Street; that he recalled that one of the
girls was nemed Connie and another was named Greta Swanson; thet Grace
Goldstein had a new Chevrolet Coupe snd she and some of the girls at the
house would go dutside in their bathing suits and wash the car. Powell
selected the photogreph of Alvin Karpis from a group of photographs as
the likeness of & young men he saw on several occasions at 123 Pelm
Street when it was occupied by Grace Goldstein, He stated that he never
got a good look at Karpis close at hand as Karpis would be someulere
inside the house., Powell steted that he did not pay any particular
attention to Karpis as there would freguently be men visitors at the
house. Powell was unable to identify the photogrerh of Fred Hunter,

Povell stated that he was acquainted with most of the Eot
Sorings Police Officers but he could not recall seeing any of them at
123 Palm Street, nor could he recall ever having seen any police cars
parked in front of 123 P=lm Street when Grace Goldstein lived there. He
stated that Mrs., Armenia, who lives next door at 125 Pelm Street,
frequently complcined of the disturbences which Grece Goldsteir and her

girls caused at night. On one occasion lirs. Armenia told him t:at chots
were fired at night by some person or persons at 123 Palm Street. He

stated that Mrs. Armenia's sister was then married to Deputy Sheriff Williem

X . 3 res 1 s,V y: ° _‘. nenla ! S
Ques Yo Lowe mietzested his v foand she often cane 1o Yrs. irck

and is 1iving at a house at about 311 Archer Street, Hot Springs,
Arkansas. Powell was thoroughly questioned but he had no further
information of velue to instant investigetion, except that he believed
that Lieutenent Cecil Brock and his wife lived almost directly across
from 123 Palm Street at 124 Palm Street at the time that Grace Goldstein
lived et 123 Palm Street. He stated that it is possible that Brock had
moved just before the time that Grace Goldstein moved into the Pelm
Street address but the exact date that Bpock lived at 124 Palm Street
could probebly be obtained from Mr. OwelyPove, the owner. Powell also

believed that the iceman for the Jones Ice Compeny delivered
fggtgg ig%tngm gtige% when Grace Goldstein lived there.



Williem TJ ggith, City Carrier, who delivered mail to the
Hatterie Hotel during the years of 1935 and 1936, was interviewed and
he stated that he was acquainted with Grace Goldstein, who he met on
different occasions at the Hatterie Hotel in the delivery of the meil;
that the mail addressed to persons at the Hatterie Hotel was placed in
a box near the front door and at the bottom of the steps which lead up
to the hot el; that when he had registered mail or when there was some
question as to whether a certain person to whom meil was addressed was
actually residing there, he would go up and inguire from someone in the
hotel, From a group of photogrephs he selected the photograph of Alvin
Kerpis and stated that he had seen this man at the Hatterie Hotel; that
he recalls that Grace Goldstein moved into the Hatterie Hotel about two
years ago and he remembers that Federal Agents raided a house on Lake
Catherine last Spring; thet he camnot recall exactly when he saw Karpis
at the Hatteri Hotel, but it was sometime between the above dates and

he believes it was some months before the raid., Smith stated that he may
have seen Karpis on two occasions at the Hatterie Hotel, but he

distinctly recalls one occasion when he had either a registered letter

or some inguiry to meske and he went upstairs and rang the doorbell for

cuite some time but got no answer, but finally Karpils came out of Grace
Goldstein's room to answer the bell and took care of Smith's inculry;

that Karpls was dressed in pajemss end gave every evidence of a person

who, had just awakened; that Grace Goldstein was not in her room that morning
that he could see, Smith stated that around that time he saw Grace Goldstein
riding in a Hudson Coupe elong Central Lvenue on more than one occasion,

and a young man who looked like Kerpis was driving the car, tut he cannot

positively state that it was Karpis as he did not get a good look at the
man with Crace; that on one occasion he saw Grace Goldstein riding with

a msn who looked like the man he hed seen at the Eatterie Hotel, in the
Eudson Coupe at the intersection of Grand Avenue and Ouachita ~venue.
Smith coulé not positively state that this man with Grace Goldstein was

Alvin Kerpis.

Smith could not recsll ever hgving seen Kerpils riding with
Grace Goldstein in her green Buick Coupg, nor could he remember delivering

mail to an Ed’Parker, Haroldcking or EdWoods, alisses of Karpis and Hunter,
at the Hatterie Hotel. Smith could not'recali any heppenings at the
Fatterie Hotel eround the Woodcock raid, nor could he remcmber seeing eny

police officers at this place during or after the time that Karpis is known
to have kept compeny with Grace Goldstein. Smith was unable to identify

the photograph of Fred Hunter as the likeness of any person he had ever
seen,

Welter S?%nddleston, Rural Cerrier, who delivers mail elong
Rursl Route #1 on Highwey #7, was interviewed for irnformation concerning
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the residence of Karpis with funter end Grace Goldstein at Milem's
Lending end Dyer's Landing in the Summer of 1935, Huddleston was shown
photogrephs of all members of the Karpis-Barker gang, which he was unable
to identify. He stated that the meilbox for Dyer's Landing was located
on the highway and he had no occasion to ever go down to Dyer's Landing
end, therefore, had no information about the persons who may have lived
at that place. He could not recall seeing Karpis or Hunter at Milam's
Landing or at Wilson's tavern, and had no information concerning the
residence of Karpis and Hunter at Lake Hamilton.

The following investigation was conducted by Special Agents
Ho A. Snow and D. P. Sullivan on July 19, 1937: , '
: Agents interviewed Mr, and Mrs. Lou&ﬁalncer, 139 Franklin
Avenue. This couple was thoroughly ocuestioned but they denied having
any informstion of particular interest to this investigation. They
stated that they lived at 125 Paelm Street from the early Spring of 1935
to sbout August of the same year. They recalled that Grace Goldstein end
several girls moved into 123 Pelm Street a couple of months after they
moved next door and they remermbered that Grace Goldstein did not live
at 123 Pslm Street for more than a short while and finally moved becsuse
neighbors, particularly Lirs. Georgéxg\abriel, compleined of the Goldstein
wonan operating a house of prostitution in the neighborhood. Mr. and
Mrs. Spencer were shown photographs of Alvin Kerpis end of other members
of the same geng, but this couple was only able to identify the photogreph
of Grace Goldstein as having been seen by them before and they indicated
that the photographs of Connie Morris looked somewhat familiar as being
one of the girls who worked for Grace Goldstein at 123 Falm Street.

Mr, and Mrs. Spencer stated that they could not recall seeing
any Police Officers at 123 Pelm Street while Grace Goldstein lived there.
}r. Spencer informed figents that he has a recollection of having seen an
open Buick touring car, which was used by the Hot Springs Police Department,
parked in front of 123 Palm Street, tut he is not certain of this and could
not sweasr to same for a certainty, and he could not recell any Police
Officers entering or leaving the house at 123 Palm Street. Both Mr. and
Mrs. Spencer are acquainted with Chief of Detectives Akers by sight, but
they could not remember ever having seen him at 123 Palm Street. They
stated that they lived in a rear apartment on the opposite side of the house
which adjolned 123 Palm Street and, therefore, did not have a view of 123
Palm Street or of such persons who visited Grace Goldstein's place and
could not notice such cers as were parked in fromnt of it, unless they went

around in front of their house.
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Mrs, Spencer stated that M.r. and Mrs, N. Xl;ullins lived
in the rear apartment at 125 Palm Street when Grace Goldstein lived
next door. The Mullins apartment was directly opposite the side of
Grace Goldstein's place and a view could be had from the Mullins®
aparitment into Grace's place; that Mrs. Mullins had two sons, one .
about five years of ege and one about fourteen years of age, and she
often complained to Mrs. Spencer that Grace Goldstein would not pull
down the blinds in her house and she and her husband and sons were
forced to see the various prostitutes employed by Grace Goldstein
walking around nude; that Mrs. Mullins also said something about it was
useless to report this matter to the local police, as verious police
officers would visit Grace's place and therefore they knew what was
going on, Mrs, Spencer stated that Mrs, Mullins and Mrs. Armenia
frequently t alked together about the various heppenings next door at
123 Palm Street and would sit on their front porch and watch the various
persons who ceme and went at 123 Pelm Street. For the above reasons,
Mrs. Spencer expressed the opinion that Mrs, Mullins undoubtedly had
a great deal of infommation as to what went on at 123 Palm Street. Mrs.
Spencer stated that she recently received a letter from lirs. kullins, who
was then living at 205 Edwards Street, Shreveport, Louisiara.

Mrs. Spencer further stated that Waltefﬁ%elch frequently
visited Mrs, FMullins and her family at 125 Palm Street and would spend
all day withthe Mullins femily on Sundey; that Mrs. Mullins and Welch
often talked sbout what went on at Grace Goldstein's place, next door.
I'rs. Spencer stated that further information concerning eleh could
probably be obtained from the records of the now defunct Federal Trunsiert
Buresu, the records of vhich are now located at Camp Garrity.

"rs. Spencer further advised that hrs. }ullins once told her
that Dr. A. C)rPrlchard who hes ofiices at 3625 Central Avenue, visited
Grace Goldstein's house ostensibly for social reasons rather than on
business, She stated that CarlZRasp and his wife, Opel, lived at lirs.
Armenia's house when Grace Goldstein operated at 123 Pslm Street; that
Mrs, Rasp frequently visited lirs. Mullins and she undoubtedly had
information concerning the various happenings at Grace's plsce. lirs.
Spencer stated that Mr, end krs. Rasp come from somewhere in Oklahoma.

Through the cooperation of Dr, E. WE&Norris of the Public

Health Clinic, the records were checked and it was learned that the
following individuals who resided at 125 Palm Street had been treated

at this clinic and the following information pertaining to these persons
was obtained from the clinic records:
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: Carl Rasp was treated fram December 21 1954 to June 6,
1935. Residence given on date of entrance, 510 Tyron Street
Kingfisher, Oklahoma. Father - Albert Rasp, 510 Tyron Street,
Fingfisher, Oklahoma. Last employed at Bob White Milling Company,
Kingfisher, Oklahoma.

Jack”Rawkins was treated from April 30, 1934, to just a
: few days later. Residence - R.F.D. #1, Kilgore, Texas. Case possibly
referred to Levi Hospital Cliniec.

Alfred ”Pete%rrison was treated fram May 1, 1935, to
April 21, 1936. Residence given on date of entrance, 813% Reno Street,
Oklahoma City, Oklahoma., Father - Tigue Morrison, Oklahama City,
Oklahoma; brother - Shirley lorrison, Stockyards Station Oklahoma City,
Oklahoma. Last employed at Armour Packing Company, Oklahama City.
Oklahoma, as a leborer.

Welter ﬁelch was treated from July 9, 1934, to December 5,
1934, Residence giver on date of entrance as 209 Northeast 12th Street,
Oklahoma City, Oklehoma. Father - Walter K, Welch, who lives on a farm
three miles souta of Granite, Oklahoma, ?eferences -J. H’”Ybrk 315
West 2nd Street, Oklahoma City, Oklahonma; JohﬂﬁSeick 209 Northeast
12th Street, Oklanoma City, Oklahoma. Dr. Norris stated that Welch was
employed by Giles Gibbs on a PWA project after he completed his
treatments at the clinie; that Gibbs was presently operating a match
repair business in the Arkansas National Bank Building.

Opal Rasp, vife of Carl Rasp, was treated at the Public
Health Clinic during the same period as her husband. Father -« I. A,
Lockenbell or Luckinbill, 624 N, Pitcher Street, Pitcher, Oklehoma.
lrs. Rasp's address on date of registration as Xingfisher, Oklahoma,
12 blocks south of the Post Office, vhich is the address of her husbend
at 510 S. Tyron Street. :

Investigation was shown that Fred Hunter was treated at the
Public Heslth Clinic in 1930, before he first visited Dr. Paul Z‘*Bgowne,
who was elso retained as a physician at the clinic while maintaining a
private practice in a locel office building. The following record of
Fred Hunter wes located by Dr. Norris. It disclosed that Fred John
OHunter, P. 0. Box 395, Leavittsburg, Ohio, registered at the clinic for
treatment on March 5, 1930, at which time he gave his local Hot Springs
address as 118} Central Avenue. The medical examinetion disclosed thet
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Hunter was suffering from chronic gonorrhea., He was treated at the
clinic until May 7, 1930, There was also & notation that Hunter

was referred to the Levi lMemorial Hospital at which time he was
suffering from quinsy. The following personal history also appeared
on Hunter's card: Born April 18, 1899, Father - George Hunter, Post
Office Box 395, Leavittsburg, Ohlo. Mother - Helen Hunter, deceased.
Previous employment - Youngstewbn Press Steel Company, Warren Ohio,
as a welder with wages indicated as $25.00 per week.

- Agents interviewed Mr, Gile Gibbs, Arkansas National Bemk
Building, and he stated that he last heard from Walter Aubrey¥elch on
November 6, 1936, at which time Welch was residing at 515 North 2nd
Street, Phoenix, Arizona, and was employed as a bookkeeper for a man
who operated two or three liquor stores in Phopaix. Gibbs just receantly
received a letter from the Hartford Accident end Indemnity Company at
San Francisco, California, inquiring of Walter Welch of Phoenix, Arizona,

In en effort to develop any possible source of information
concérning the occupants and visitars of the house of prostitution
operaeted by Grace Goldstein at 123 Palm Street during the latter helf
of ey and all of the month of June, 1935, it was deemed asdvissble to
contact the ice delivery men fa the various ice companies who served
the Palm Street adaress of the Goldstein vomen during the above mentioned

period.

: Throuzh inouiry at the Home Ice Company, 200 hlbert ike,
1t was ascertained that the truck driver who handled the route which
included Pelm Street during the Summer of 1935 is named Gery Johnson,
end that he still handles the ice route upon which Palm Street is
located,

<7 Upon being interviewed by Special Agents Suttler and Snow,

Gary Johnson stated that he hes delivered ice on the route which includes
Palm Street for several years; that he had a few customers on this street
during the Summier of 1935, but that Grace Goldstein was not one of his
customers, and that he did not know her during that period. Johnson
stated that he vms aware of the fact that a house of prostitution was
being operated on Palm Street sometime during the Surmer of thet year, but
that he never went into that house for ice delivery purposes or otherwise.
He did not know of Grace Goldstein until after Karpis had been epprehended
and the resulting newspaper publicity which linked his name with that of

the Goldstein woman.
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MATT 'DAVIS, ice driver for Jones Ice Company, who delivered
ice to Grace Goldstein at the time she lived at 123 Pelm Street, was
interviewed on July 26 by Agents H, A. Snow end B. M. Suttler at his
home, 515 Grand Avenue, Hot Springs, Arkansas. He recalled Grace
Goldstein and her house of prostitution very vividly. He talked at
random to Agents Snow and Suttler end edmitted that he had seen Chief
of Detectives Herbert "Dutch" Akers around 123 Palm Street many times
during the time Grace lived there. He recalled seeing Karpis, Hunter
and Connie Morris there. He identi fied them by photograph. After he
finished talking, Agents asked him if he would sign e statement of what
he had just informed Agents end he steted that he would. Agents composed
a statement on the night of July 26, 1937, and presented it to Davis on
the following day, July 27, 1937. he refused to sign it. He stated that
he had thought it over since the day before and had decided that it would
be better for him not to sign anything; that he had been working in Hot
Springs for twenty-four years; that he was now fifty-two years o0ld and weas
afraid that if he signed enything and it got beck to the City Ldministration
he would be "run out of town" and "if they run me out of tovm and I lose
my ice route I don't know what would become of me at my age."

- Davis stated he had heard a lot of things went on in this town
and he was just afreid to put his neme on anything that might later ceuse
him trouble. Agent read the statement to him and he said it was all right
but he did not feel like signing it. He only made one correction to the
staterment at the time Agent read it to him end thet was the name of his
helper. He told Agent to change the name from Jirmnylzmggan to RalphTISodd.
This error was corrected by Agent. The statement obtained from liatt Devis
is as follows:

I, l'att Davis, moke the following voluntary statement to H. A. Snow
and B. M. Suttler knowing them to be Speciel Agents of the Federal Burean
of Investigation, U. S. Department of Justice, "

~ For the past twenty-four years I have delivered ice on Pelm Street
in the City of Hot Springs, Arkensas. I recall very well the tiue that
a woman by the name of Grace Goldstein conducted an illegal house at 123
Palm Street. It was the summer of 1935 @s I recell it now. She must heve
lived there for about six weeks. I delivered ice to her house most every
morning during this period between the hour of 10:00 A. M, to 10:15 A. I,
At the time I was delivering ice to the Goldsteln woman I receall that
many times I would see two men in the kitchen having breskfast at the time
I celled to put ice in the box. From a group of photogrephs shown to me
by these Agents I have selected the photogrephs of the two men that I saWw




at 123 Palm Street during the summer of 1935. Agents have informed

me that these two men are Alvin Karpis and Fred Hunter. As I recall

it now Karpis went with Grace Goldstein and the one they called Connie,
whose photograph I have identified, went with Hunter. I saw these four
together many mornings in the kitchen having breekfast at the time I
put the ice in, On some occasions Karpis would be in the kitchen by
himself and when I would come in he would go toward the front of the
house. Neither Karpis nor Hunter ever spoke to me that I cem remember.

I recall further that I saw Chief of Hot Springs Detectives, Eerbert
"Dutch®" Akers around 123 Palm Street oftimes during the time Grace Goldstein
lived there, I recall several times seeing him park his car or sitting
in his car either in front of the Goldstein house or just up the street
from it a few feet. On other occasions I have seen him turning into Palm
Street from Benton Street just &s I made the turn and he has waved at me
on several occasions in that neighborhood. I will not state positively
that I have seen "Dutch" Akers in Grace Goldstein's house tut I have seen
him very close by on many occasions and presumed that he was going there
as there weas no other place in that neighborhood that he could heve been
going, that I know of. Another reason that I made this presumption wes that
it was only during the time that Grace Goldstein lived at 123 Palm Street
that I saw "Dutch" Akers in that neighborhood so often, naturally I thouzht
he must heve been going there for one reason or another,

. Agents have shown me numerous photographs and from them I have sclected

three photographs of other men whom I believe were either in and out of

123 Pelm Street during this period or were in the imrediate vicinity.

J.gents inform 1= that the n=mes of the men I have selected ere, lilton
TTILétt, end Harryc%ampbell. The reason I recall so clearly seeing this

fellow Campbell is that there is a men in ot Springs, Arkansas by the

naae of "Eddie" who looks "exactly like" Campbell and the Tirst time I

recall seeing Cazvpbell coming out of 123 Palm Street I thought then that

it was the fellow I know here as Eddie.

I recall further that this m=n known as Karpis was very quiet and
had a very sour sort of disposition. In all the time I saw him and funter
I can truthfully say that neither of them ever spoke one word to me, I
recall that he drove a black Chevrolet Coupe but I cennot recall the kind
of license plates it carried. I have ssen Karpis get into this car and

_drive off on many occasions, he always gave it the gun when he drove off
end geve it the gun when he came in. My helper, named Ralph Dodd, and
I often discussed the way this man Karpis drove away in such a hurry in
his Ford,
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I recall that the man you call Hunter had something wrong with = -
his speech, when he telked he seemed to hesitate or stutter. He never
did telk to me but I have heard him telking to others in the kitchen at
the time I was putting ice in the box. I also recall that I saw a big
black dog on several occasions when I went there and several times I
had them call the dog inside to keep it from biting me. It was a very
large black dog. :

As to the girls that stayed there at that time I can only recall the
nanes of Connie, Ruth, Ginger, Grace and Greta., There might have been one
there by the neme of Patsy tut I am not positive of this.

This statement consisting of three pages has been read back to me
by Agent Suttler end has been read by me. It is correct to tke best of
my knowledge and belief and I will sign it as being the truth. -

SIGNED

_ 5 (Refused to sign)
WITHESSES B. M. Suttler : N

Special fgents,
Federel Burean of Investigation
U. S. Department of Justice,

PETE ATLIFF (Christened James Edward%ét%liff), former texi
driver for the Yellow Cab Campany during 1935 - 36, was interviewed on
Jenuary 23, 1937, by Special Lgents H. A. Snow end B, M, Suttler. It
was learned in a previous interview with Ercell Brock that Ratliff worked
for the Yellow Cab Company during March, 1936, and that Kansas State
Trooper Joe Anderson had talked to Ratliff about Hunter and Grace
immediately after the Woodcock raid on larch 30, 1936.

Ratliff stated that he recalls talking to both Post Office
Inspector Haynes and Joe Anderson last year; that as he recalls it now he
talked to Anderson on the night of the day that Karpis was cg tured, or
it might have been the night of the day that the Woodcock plece was
raided. He could not recall which it was.

From & grotp of photogrephs Ratliff selected the following

as being persons he had known or seen in Hbt Springs, Arkensasy Verne
- { Miller, Connie Morris, Fred Hunter, Herbert Fermer and Grace Goldstein.




. LT

Ratliff states that the first time he saw Punter was when
Hunter and Connie Morris were walking one day down by Bath House Row;
that after that he saw them together frequently walking on the same
sidewalk, end that he asked Connie one dey who her boy friend was;
that she told him he was & night club operator from Ohio.

Ratliff states that while Joe Anderson was in Hot Springs
he stayed at the Goddard and Pullman Hotels and that bhe telked to him
at both of these places, but was unable to identify Karpis at that time
end is sti1ll unable to state that he has ever seen Karpis with Grace
Goldstein. He recalls that on the night Karpis was captured in New
Orleans he pigked up "Ginger" on & call from Jim and George's Cafe and
that she informed him that they had captured Karpis Hunter and Connie
Morris in New 0rleans.

Ratlirr further stated that at the time Hunter was going with
Connie Morris he thinks Ercell Brock was "crazy about her™ and was
jeelous of Connie going with Hurter; that as he understood it, Brock
saw a photogreph of Tunter in a i;tective story magezine end told another
Yellow Czb driver by the name of Jefferies; that Jefleries was a good
friend of Joe Anderson and vhen ..nderson came down to Hot Springs to
investigete with the Post Office Inspectors, Jefleries informed Anderson
of what Brock had told him in regards to hunter.

v Ratliff stated that as far as he knows now Connie is up East,
ceither in Philadelphia or lLew York; that the last time he talked to her
during the 1937 racing season, she told him she was going with some rich
menufeecturer who stayed at the Arlington Hotel, and that she intended going
back East with him.

Ratliff stated further that he recalls when Qrace Goldstein wes
living on Broadiwiay several years ago that she and Joe~ifakelin, then Chief
of Pclice in Hot Springs, were going together, or at least he presured
they vere, as he saw them toaether frequently in those dayse.

: The following investigation was conducted by SpeCIal Agents
D. P, Sullivan and H, A. Snow at Hot Springs, Arkensas, on July 21, 1937:

A - Agents interviewed hrs. ?1lliam A \nnderson, who operates a
clothing repair shop and cleening esteblishment with her husband at 212
Central Avenue. The firm is known as the Americen Cleeners and Dyers and

is located in the immediete vicinity of the Hatterie Hotel on the opposite
side of the street. Mrs. Anderson stated that soon after Grace moved into
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the Hatterie Hotel in the Summer of 1935, she began doing sewing work -
for the Goldstein woman and bas continued to work for her and the girls
employed by her as prostitutes, since that time.  She was able to recall
the names of the following prostitutes who have been employed by Grace
Goldstein at the Hatterie Hotel since 1935, and steted that she has done
dress repairing and other sewing work for most of them: - Connie, Ginger,
Greta, Mary, Aon, Jerry, Pauline, Jackie, Dorothy, Pat end Jeem. Lkrs,
Anderson very seldom was accuainted with the last names of the girls

end any dresses upon which she had done work were usually marked with the
girl's first name only and delivered by herself personally to the Hatterie
Hotel, . - ' ' o .

From a group of photographs exhibited to her, Mrs. Anderson
selected the photograph of Alvin Kerpls as resembling a man whom she
hed seen at the Hatterie Hotel on approximately two different occasions
when she celled there to pick up or deliver dresses. She stated that che
reczlls passing this man one time on the steps lesding up to the Hatterle
Hotel, and on enother occasion Karpis was sitting in the livinz room of
the hotel reading & newspaper.

Mrs. Anderson ststed also that it is possible that she has ceen
Kerpis on severel other occasions, es she recalls that Grace Goldstein
often drove by her plece in en automobile irn which a mzn would be
riding, but that his face would usually be turned towards Grace and away
from the street. She was able to identify the photogreph of ¥red Hunter
as being the likeness of a men whom she observed in the hallwey of the
Hatterie Hotel on one occasion vhen she took a dress there, end steted
that Hunter was just welkirg into the room occupied by Conuie lorris;
that Connie had called Iunter to come into her room on that occusion snd
Punter looked back st her as she was walking towards one of the other
rooms, She did not recell ever having seen either Karpis or Hunter in
Grece's room, and stated that the room occupied by Grace was always
in very good order at the times when she (Grace) would call far her to
fit a dress. It was Mrs., Anderson's recollection that it was sometime during
the winter of 1935 -36 when she sew Karpis end Hunter at the Hatterie Fotel,
but that she never saw them together to her knowledge on her visits there,
elthough frequently she could hear men's voices in various rooms at the
hotel who might have been them and she not have known it.

When questioned as to whether she had ever done eny tailoring
work or cleaning end pressing for the men whom she identified fron
photogrephs es being Alvin Karpis end Fred Hunter, Mrs. Anderson stated

thet they personally never visited her shop but that on one occasion she
recalls that the negro meid at the Hatterie Hotel broucht over a brown suit
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to be clemmed and pressed. No nsme was given as to the owner of the

suit at that time end she merely listed the ticket as "Hatterie Hotel",
and that same was destroyed when she returned the suit to Grace Goldstein
and received her money. : R S

Mrs. Anderson stated that during conversations with Grace

Goldstein during the latter part of the Surmer of 1935, or early Fall

of that year, Grace often mentioned to her that she had a rich "boy
friend” from the East who was living in Hot Springs and who had set her
up in business at the Hatterie Hotel by purchasirg the furniture, ete.
for her and enabled her to secure possession of that place; that she did
not see the man referred to by Grace as being her "boy friend" (Karpis)
until a few months later, which would have been in the Winter of 1935-36,
as mentioned in preceding parsgraphs; that she doesn't recall seeing
Karpls weering glesses at any time, and that he was without them on the
two occasions which she recalls seeing him; that during the Winter of
1935-36 Grace often talked about how much money her "boy friend"™ had, .
end she recealls that shortly after Christmas of 1935, or ebout that time,
Grace showed her a new Gruen Wrist Watch and = new diamond ring which she
seid had been given to her by her "boy friend"™ for a Christmas present.
lrs. ALnderson recslled that Grace mentioned the name of her "boy friend"
as beling "Ed". She does not recell the neme Harold King, used by Hunter
“about this time. On one occasion during 1935-36 Grace showed lirs, Anderson
a photograph of a large black dog, which she said had been taken at her
place on "the leke"™ where she was living pert of the time. Grace did

not mention the name of the leke. During this period also Grace often
left dresses for altering, etc., and requested that lMrs. inderson perlorm
the work on them as quickly as possible, stating that she was going out
of town., lrs. finderson recslls that Grace was continuelly packing and
unpecking her suitcese on different occasions, as though she hnd been
somewhere or was just leaving. On one occasion during the Fall of 1935
Grace infamed lirs. Anderson that she had just returmed from the prizefight

held in New York City.

Vrs. Anderson statedvthat during this time she knew elso thet

the prostitute Connie had a "boy friend" with a lot of money, but that
Connie did not mention his neme to her as far as she can remember. She

stated that Connie was always reticent about talking to her and never talked

about her "boy friend™ as Grace did; that Connie ran up a rather large bill

vith her far dress-making which she refused to pay, end that on one occasion

during the latter part of November, or early in December, 1935, she went
to the Hatterie Hotel in an effort to locate Connie in order to get her
money end was told by the other girls there that Connie had left the
preceding night with her "boy friend” (Hunter) for Sen Antonio, Texas,
and that she does not recell seeing Connie again far & period of about
two months; that during this time she made numerous campleints to the local
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Hot Springs Police Department in an effort to have Comnie located, or
at least to ascertain w@hether she was in town, but that nothing was .
ever done for her in this respect by the police. She talked to Herbert
(Dutch) Akers, Chief of Detectives, Cecil Brock, Lieutenant, and :
"Bob;ihoore, Night Ceptain, in an effort to bave Connie located. She
elso Ascertained that none of these officers ever called or came by the
Hatterie Hotel in an effort to locate Connie for her.

Regarding the large, bleck, Great Dane dog, Mrs. Anderson
stated that she first noticed it at the Hatterie Hotel sometime in the
latter part of the Summer of 1935, at which time Grece told her that
it was an imported dog and that it had been sent to her by her "boy
friend" from Maine, Grace stated at that time that the dog was born in
Mgy or June of that year end it was still a puppy when she, Mrs,
Anderson, first observed it.

When cuestioned as to her knowledge of Grace Goldstein's
assoclation with former Chief of Police Joseph Wekelin in a social way,
lirs. Anderson stated that she had known nothing about this until only
about one week previous to Agents' present interview with her. She
stated that while she was visiting Grace recently and fitting a dress,
the telephone at the Hatterie Hotel rang and Grace enswered. During
the conversation she noticed that a considerable pesuse took place in
the conversation. She questioned Grace about this and Grace replied that
she had been talking to her "boy friend", and that his wife had picked
up en extension telephone at his house, which caused him to cease talking
until his wife hung up the extension; that she asked Grace who her
"boy friend" was end Grace replied that he was Joe Wekelin. !rs, Anderson
also stated that Grace had previously shown her a nice electric toaster
which she had recéived as a Christmas gift at Christmas of 1936, and at
that time Grace had to0ld her that she received this gift from her "boy
friend"®. At the time of the telephone incident Mrs., Anderson then asked
Grace if Joe Wekelin was the "boy friend™ who had given her the electric
toaster, and Grace replied that he was the one.

Mrs. Anderson was questioned as to whether she had ever seen
Weakelin, Akers or eny of the local Police Department members at the
Hatterie Hotel on the occasion of her visits there, but she denied that
she had ever seen any of them tkere, stating that everything always
appeared to be in good order at the times when she _was summoned to come

over for dress-making and fittings..

Concerning the prostitute Dorothy, whom Mrs., Anderson stated
was an inmate of the house of prostitution operated by Grace Goldstein




at the Hatterle Hotel, Agents were advised by Mrs. Anderson that Grace
had recently (two weeks ago) told her that Dorothy is now in a hospital
at Dallas, Texas, where she is suffering from something similar to
cancer. She does not know the last name of Dorothy, nor did Grace

tell her the name of the hospital where thet girl is receiving
treatment.

In a previous interview with Ercell Brock, former texi driver
in Hot Springs, Arkensas, he infarmed Agents that the first time he saw
Joe Anderson was about two weeks before the Woodcock raid; that Post
Office Inspector Haynes told him to get a picture of Connie Morris and
bring it up to the Hows Hotel on the following day; that he did this
and it was at this time that he met Anderson., It was Brock's impression
that Anderson and Haynes were at that time staying at the Howe Hotel on
the second floor. . ‘ , ' o L

On July 23, 1937, Agent B, M, Suttler contacted T. F.\Ygouston,
llznager of the Howe Hotel, and togetkter they checked the register of
.,guests for the month of March, 1936. The register reflects that J. W.
)k’mderson stayed at the Howe Hotel only one day during that period under
his own neme end that was the night of Xarch 30 and the day of Narch 31,
1936. Anderson occupied room #218 at thd time. Post Office Inspector
W. W, Heynes checked into the Howe Hotel on March 17, 1936, erd checked
out on March 22, 1936, He occupied room ;7611 at that time. }r, Haymes
egsin checked into the Hotel on lLlarch 24, 1936, and checked out egain on
March 29, 1936; this time he occupied room #402, There is no indicetion
on the Hotel records to show that either of these men occupied a room on
the second floor around larch 15, 1936, as Brock had stated. :

) The followling investigation was conducted by Special Agents
John L. Madala and B. M, Suttler on July 19, 1937:

Tt will be recelled that Clayton’¥sll purchesed a 1936 iodel
‘Buick Seden for Alvin Kerpis from the Creason Buick-Rmtiasc Compeny,
Hot Springs, Arkens:z~, on January 25, 1936; that the car was purchased

in the nzme of C. C.Xulliven but was registered by this eutomobile company

at Little Rock, Arkr:sas, in the name of N, O 11. On July 19, 1937,
Agents called at the Creason Buick-Pontiac Compeny, 325 Merket Street,
Hot Springs, and interviewed Mr. G. Wi Sreason, owner of the compeny.

He distinctly recalled the sale of instant Buick car to a man nemed Belles
In this connection he advised that Bell was brought to the salesroom

by Grace Goldstein, who a few months previous hed purchesed a Buick Cgupe
from him; that Grace introduced Bell as a good friend of hers and advised

thet he was in the market for a 1936 Model Buick Sedan. Mr. Creason advised

that he believed that this contact was had on Jenuery 22, 1936, three deys

/
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before the actual sale of the car. He advised that after Grace Goldstein
introduced Bell to him, the latter thereafter mede all of the negotiations
for the automobile; that it was his understanding that Bell resided at
the Mejestic Hotel during the period of these negotiations. He advised
that on one occasion when he and Bell were discussing the price of ‘the
car, Bell told him that he would have to telk the seme over with his
brother. Mr., Creason added that since it has been developed that this
car was purchased for Alvin Karpis, he is now of the opinion that Bell
was referring to Alvin Karpis on the above occasion.

Continuing Mr. Creason advised that Bell at first wanted to
purclase a black Buick Sedan, but that he did not have one in stock;
that he thereupon called his distributor at Memphis, Tennessee, and
inquired whether they had such a car on hand; that they did not, whereupon
Bell agreed to purchase a dark maroon colored sedam. lir, Creason advised
that he went to lMemphis, Tennessee, on the morning of Januery 25, 1936,
took delivery on the car and on his return trip he stopped at Little Rock,
Arkansas, end purchased a set of license tags for the car in the name of
N. O. Bell, UWhen asked to explain this, Mr. Creason advised that Bell
wanted the cer and license tags immediately, end that inasmuch as the tags
would have had to be mailed if the car had been registered in Hot Springs,
he did Bell the favor by purchasing end obtaining the tags imaedisately
at the Capitol in Little Rock, Arkensas. He advised that the reason he
registered the car in the neme of N, 0. Bell was becsuse he thought all
along that the men with whom he was negotiating was nemed Bell. Nr.
Creason was of the opinion that he gave the address of hls compeny on
the a@pplication for registration of Bell's car. : -

Continuing }r. Creason advised that when he executed the bill
of sele, Bell told him to make it out in the name of C. O. Sulliven,
San Antonio, Texas. bIir. Creason admitted that this was somewhat irregular
but advised that he did not cuestion Bell in regerd to this discrepancy
in names, stating that thet was none of his business; that Bell paid for
the car in cash, and that was all that concerned him.

Mr., Creason further stated that after Bell took delivery on the
car, he returned with the same epproximately two weeks later for a 1,500
mile inspection; that at that time the car had been driven around 3000
or 4000 miles, which he thought was unusually high mileage for that short
lenzth of time; that he did not question Bell sbout tais, nor did Bell
voluntéer that the cer had been on & long trip. Mr. Creason continued
that Bell egain brought the Buick to the garage epproximately e month
later, end that at this time the mileage on the car was around 7000 or
. 8000 miles. This date apparently is in error, as it has been definitely
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determined that Bell or C. 0. Sullivan is identical with Cleyton Hall,
end that Hall left Hot Springs for Ohio on February 18, 1936. Agents
asked Mr, Creason whether he possessed any records reflecting the time

. and the service performsd on the car on the above two occasions, and he

advised that he does not; that et that time the company did not retain
duplicate receipts of the wark done, and that the original copy was turned
over to the customer when he paid for ths service. C :

Mr, Creason emphatically steted that he did not know that this
Buick Sedan was purchased for Alvin Karpis until after the raid on the
Woodcock hame and when he was guestioned by "Dutch" Akers and some
Government men concerning the car. He denied that Akers ever auestioned
him about Kerpls or this car prior to the raid, and also denied that
enybody approached him either before or subsequent to the raid relative
to buying the car back, He advised that if Raymona’\Clinton was approached
in this regard, he did not know enything ambout it. Mr. Creason also
denied that Grace Goldstein attempted to borrow a car from him after
she wrecked her Buick on the marning of March 31, 1936, and elso denied
that she brought the aforementioned meroon colored Buick Sedan to his ‘
garage shortly prior to the time she left it at:the Market Street Gerage
for service on Marech 25, 1936.

SR ¥r. Creason did not appear to be very cooperative in this
matter end frequently mede the expression that he would not hesitate to
sell gangsters automobiles if they "threw the money on the line". He
indicated that gengsters heretofore have been his best and mast ’
satisfied custoners. v :

. The following investigation was conducted by Special Agents
John L. liedela and B. M. Suttler on July 19, 1937:

Since the beginning of this investigation it Las been
freguently stated that Alvin Kerpis end Fred Kunter stayed at the
Merquette Hotel when they first came to Hot Springs in ey of 1635,
It has also been stated, this infarmetion being provided by Grace
Goldstein, that when Fred Hunter visited Hot Springs in October of
1935, he likewise stopped at the Kerquette Hotel.. ,

Lgents interviewed Ernest/ th, Day Clerk at the Marcuette
Hotel, on July 19, 193,’:‘7\,’_, and he advised that he does not know from his
own personal knowledge that Alvin Karpis ever stayed at the Marquette
Hotel. He was shown photosraphs of Kerpis and Fred Hunter, which he
failed to identify. Smith produced for fgents' examination the hotel’'s
errivel end departure book, end the seme was checked against all of the

S “xnown aliases of Karpis and Fred Hunter for the years 1935 and 1936, with

cative results.
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Smith related that shortly after Alvin Karpis was'apprehended
in New Orleans and when his photograph eppeared in the local newspapers,
Leroy Hayes, who was then a bell-hop in the hotel, advised him that he
recognized the photograph of Karpis as a men who lived in Room 202 in
the hotel a year or two previously. In this connection Hayes stated
that the man whom he identifed as Karpis was very liberal with his tips,
did quite a bit of drinking end was in contact with Grace Goldstein;
that in fact, he saw Grace Gol{stein in his room on one or two occasions,
Mr, Smith informed Agents that es eppeeared to be very positive in his
identification of Karpis; that Hayes is no longer employed at the
Marquette Hotel, and that he recently heard that Hayes is now living in
Monroe, Louisiana. He advised that he does not know how Hayes could be
located in Monroe, Louisiana, but stated that he believed that he could
get this information from one of the other bell-hops in the hotel, which
he promised to do. Mr. Smith should be contacted again in the near
future and this information obtained from him. :

On July 19, 1937, Agents interviewed Mr. George W?k@ﬁgﬁas,
Yenager of the Marcuette Hotel, but he hed no information of value to
this investigetion. He denied any knowledge to the effect that Karpis
end Fred Hunter ever resided et the Marquette Hotel. Nr. Thomas produced
for Agents' examination the registration cards of the hotel for the years
1935 and 1936, end a search of these cards resulted in the finding of a
registration in the name of Haroldcking of Cleveland, Ohio, which is the
known elias used by Fred Hunter in Hot Springs. The card disclosed that
Hunter, as Harold King, checked into the Mercuette Hotel on October 25,
1935, and checked out on October 26, 1935; that he was essigned room 202
at a rate of $2.00 for the night. The card showed that he made one
local telephone call; that he sent no telegrems nor made emy long distance
calls. MNr. Thomas permitted Agents to retain the registration card of
Harold King end the sane is being placed in the files of the Little Rock
Field Division for future evidential value,

Yr. Thomes advised that the records of telephone calls from
the hotel for the year 1935 have been destroyed by him-recently and,
therefore, are not aveilable. ' v - o :

It was noted that all of the registration cards for the months
of Merch, April, May and June, 1935, were missing from the storeroom,
and since Agents desired to check the registrations for the monthsof
April and May, 1935, Mr. Thomas promised to mske a further search for
these records and meke them availeble when Agents next came to the hotel,
which will be in a few days. Both Mr., Thomas and Ernest Smith promised

to cooperate fully to this extent.
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As a point of interest, Ernest Smith advised Agents that
several months ago Grace Goldstein ceme to him end had him check.
the hotel's registration book for the month of October and Novenber, .
1935, far the name of Harold King. In this connection she advised that
Harold King was in fact Fred Hunter; that he was on trial in Ohio for
meil robbery, and that she endeavared to establish an alibi for him by
showing that he was in Hot Springs at the time the robbery occurred in
Ohio. According to Smith, he merely checked the hotel's arrival and 4
departure book for the month of November, 1935, but could find no record
of a Harold King. After Agents located the registration card of Harold
King for October 25, 1935, it was discovered that the clerk on duty at
that time failed to record this registration in the arrivel and depsarture
book, which was the book that Grace Goldstein and Ernest Smith exemined
as above stated. - . , : ' .

' . o
!

Ernest Smith admitted that Grace Goldstein's girls fill
frequent dates at the Marquette Hotel; that both Grace Goldstein and
Connie Morris are well known to him, and that he did not know that they
were consorting with Alvip Kerpis and Fred Hunter until after the raild
on the Woodcock home, when Bureau Agents interviewed him in that regard
and checked the hotel records.

John/Stover called at the temporary office, 322 Thompson
Building, on July 22, 1537, and stated that since he had last talked
to Agents about Karpis, he amd his wife had talked it over and he is
now quite positive that on the night Grace Goldstein flew to Canton,
Ohio, with him that the cer that was waiting for her vhen she arrived
was a large, nice looking roadster with yellowish side curtains instead
of a convertible coupe as he first thought,.

‘Stover further states that his wife cen inform Agents more
explicitly of the events that took place on the night that he errived
in Hot Springs with Grace Goldstein and Karpis. He states now that his
wife has informed him that after they took Karpis to the lMajestic Hotel
that Kerpis told them to wait a minute; that he wanted them to drive taem
to his house. He recalls now that Karpis talked to & negro porter in
front of the Hotel and that soon thereafter the big fellow (Clayton
"Hell) came out of the Hotel, got into the car with Kerpis and Stover
drove them to their residence. . EE .

He further recalls that on one of the trips that Karpis or
Hunter made, that either Karpis or Hunter ceme out to the hengar on the
previous day before the trip end paid him $100.00 in advence for the
trip. He thinks this was the time he took Hunter to Sen Antonio, tut

is not sure about this.
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Stover also recalls now that he was in Austin, Texas, the
day of aid on March 30, 1936, as he was there on a trip with -
MarshallXpPurvis. He states that he cem substantiate this with an invoice
he has that he rendered to Purvis in connection with this trip and he
will be glad to produce this invoice if it becomes necessary.

D}wﬂng an interview had with Cla%tt, he indicated thet

E. MarionXRiggs, who is presently engaged in the real estate business
in the Arkansas National Bank Building, might provide information of
value to this investigation in that Riggs was the Managing Editor of
the two local newspapers up until about a year ago; timt Riggs had not
been treated particularly well by the present city administration and
would probably cooperate. On July 20, 1937, Agents H, A. Snow and

D. P, Sullivan interviewed E. Mariou Riggs in his office. He stated
that he maneged the Hot Springs New Era end Sentinel-Record Newspapers
until a year ego. He indicsted that he and C., E., Palmer organized the
Southern Newspaper Corporation in 1926 and combined the New Era, which
wes formerly an Associated Arkensas Newspaper, with the Sentinel-Record.
He indicated that he end C. E. Palmer did not agree in the operation
of it local newspapers. He stated thet he has & high regard for the
Bureau and indicated thet if he was & young man he would like to train
for a position as Special Agent,

Mr., Riggs stated that he did not know the source of the
information from which his newspapers learned of the investigation
conducted by Bureau Agents at Dyer's Landing in October, 1935, but he
stated that he believed thet Kentﬁush, who 1s presently night editor,’
received the information from some source, He stated that e wculd make
discreet inquiry of Rush and other employees at the local newspaper office
and ascertain vhere the Hot Springs Folice Department received the
information which they later reported to the Bureau of Karpis living
at Dyer's Lznding. He stated that he would elso attempt to leern whet:er
the Hot Springs Police Departiment received any more campleints of Kerpis
residing et Hot Springs, Arkensas, either before the Bureau investigetion
at Dyer's Lending or after that occasion until the Buresu raid on the
Woodcock home in the latter part of March, 1936. Mr. Riggs assured Agents
that he would keep this matter confidential. '

On July 26, 1937, Agent B. M. Suttler, while heving lunch in
the Eastman Hotel in Hot Springs, learned from Cecil Brock, former police
officer, that one WalteS'TEbel, Little Rock Gazette reporter, end he had
been discussing the present harboring investigation being conducted in
Hot Springs, Arkansas. Brock informed thet ome night during the past week
Evel came into the Eastman Hotel where Brock works and while there asked
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Brock if the "G" had talked to him yet. Brock 1nfbrmed him that they
had. Ebel stated that they had talked to most every one he knew but him,
end he was wondering why they did not come to him, as he recalled waere
the information ceame from that they had been seeking, in regard to the
supposed tip-off of supposed suspicious persons at Burch's Landing on
Leke Hamilton. Ebel infamed Brock that this ceme ebout in the followiag
manner; that one night two men came into Wilton Battle's Drug Store on
South Central Avenue; that these men ordered, gome bandages and iodine;
that they acted rather suspiciocus and Wiltoy”Battles, becoming suspicious
of them, wrote down their license number; that Battlesin the course of
conversation with these men stated they were either going to stay or

were steying at Burch's Landing on Lake Hamilton; that Battles passed
this information to Walter Ebel and Ebel in turn passed it on to

Herbert "Dutch"™ ikers, Chief of Hot Springs Detectives; that the folloving
~day Akers and Brock went to Burch's Landing and checked on the license
plates of this car. R ) .

In a previous interview with Cecil Brock forrmer Lieutenant
of Detectives under "Jutch" Akers, he informed noents of this suprosed
visit by him and .ikers to Dyer's Ianding, which is next to Burch's
Lending on Lake Hamilton., It is true that ‘kers, a few days before
Buresu Agents investigated at Leke Hamilton, called the Little Rock
Division and passed on certain information that ceused Bureau fAgents
to investigate and miss Karpis by only e matter of few days as it later
turned out. There have been various stories before this es to just how
Akers got this suto license number that he checked up on and found that
it belonged to Eddié-/Perker, vwho in reality was Alvin Kerpis. Brock
has previously stated that he did not know where jikers got this "tip-ofi"
from gbout the license nurmber, and stated that the only one who kmew
would possibly be Lkers himself, &s he did not volunteer such irferretion
to his subordinates.

~

¥iss Bennie liarie %awson, 1606 S. Central Avenue, called &t
the termporary office, 223 Thompson Building, on the morning of July 22,
1937, and was interviewed by Agent B. Ii. Suttler. She stetes that she
is acquainted with Royﬂ@ilam, owner of Milam's Cotteges on Leke Hemilton,
end that she at one time went with Roy lMilem; that the time she went vith
him was about five years ago. She states thet she met Roy Milam by the
fact that he owned and operated & garage near the apartment where she was

living on Broadway about the year 1932, .

Miss Rawson states that she never did partlcularly like Roy
*1am but he called her for detes quite often end she went with him some;
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that due to the fact that she did not especially like Roy Milam she
introduced him to @ friend of hers by the neme of Louisaikﬁ.nning and’
that Roy and I-oui;bfmlng started going together at that time and
eventually got married; that she was in Memphis at the time Roy Milem
merried this girl Loulse Manning; she cannot recall the exact date but
recells she was in Memphis at the time taking a ma.nicuring course.

She states that she is willing to make a signed statement or
teke an oath that she never did have a date with Roy Milam after he was
married, and that she did not at eany time ever stay at a cottage at
Milem's Landing.

Upon further questioning by Agent, Miss Rawson stated she had
not been telling the truth. She stated that she was afraid to tell the
truth at first as she feared becoming involved. After this she related
the following, declaring it to be the truth. i ’ ; '

Miss Rawson states that she recalls that during the month of
Iugust, 1935, her father owned a filling station on West Grande Avenue;
that she was working for her father in this filling stetion as Cashier;
that some time during tris month she was standing in front of the filling
stetion when Roy iilam came by. “he states that Roy ¥ilem informed her that
his wife had left him and that she had been keeping books for him; thet
he needed a bookkeeper at the time to keep his records of boats stored
at his docks; that she agreed to work for him as she had formerly kept
books end all she had to keep for him was a journal end ledger; thet her
work consi sted of posting the records of his storage charges on the journal
end transferring them to the ledger; that she also collected these accounts
for him eround town. She recells thet she collected one account from a
Kr. ‘vill}]ﬁke end also an account from the Jackson News Agency. She
stetes that his books will reflect her handwriting at thet time and this
will substantiste her contentions.

1'iss Rawson further stetes that she worked for lilem for only
two weeks during the month of fugust, 1935, as she went {0, Texas in
September. To substantiate this she called a lirs. Ralnhﬁalters and
esiked her the exact date that they left for Texas in 1935; Mrs. Welters
informed her that it was Septerber 5, 1935. Miss Rawson states that she
and Mrs, Walters drove dovn to Dallas, Texas, togetber; that when she got
there her sister, Nrs. Floyd\éhelton of Houston, Texas, met her in Dellas
on the bus and she and Mrs, S&xelton returned to Houston, Texas, via bus,
where she stayed with her sister for ebout a month. liss Rawson states
that she returned to Hot Springs, Arkemnsas, on a bus and after she
errived here she found that her father had sold his filling station and
that her father and mother were living on Park Avepue; that she stayed on
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Park Avenue with her parents after this and did not work for Rby
Milem anymore, nor did she see him after she returned to Hot Springs

from Houston, and she stated thet in December of 1935 she went to New
Orleens, Louisiena, to visit a friend of hers there.

Agent exhibited to Miss Rawson all photographs of the Barker-
Karpis gang, but she was unable to identify any members of the gang.

Miss Rawson further states that during the time she kept books
for Roy Milam the only entries she made in his books were entries dealing
with the storage of boats; that she at no time made any entries in his
books regarding the renting of cottages. She states that if he kept
eny books on the cottages ar the rentel of them, he must have kept them
himself as she does not recall ever having seen them at ell.

Miss Rawson could not recsall eny time during the time she
worked for Milam seeing any of the law enforcement officiels of Hot
Smrings, Arkensas, call at Milem's Lending. She states thet she knows
Chief of Detectives Herbert "Dutch™ Akers and former Chief of Police
Joe akelin by sight, but she could not recall ever heving seen them
at }Yilamts Lending during the time she worked there,

NMiss Rawson states that during the time she worked for Roy
1"ilem she was living with her perents on West Grand Avenue and that Roy
}Vilam cealled for her every morning end brought her home before 9:00 o'cloek
every night she vorked for him, with the exception of two nizhts. On
these two occesions she states that Milam was not feelirng well end a white
boy by the nane of Johnny (whose last neme is unknown to her) carried her
into towm on one of these occasions, and a negro employee by the neme of
Willie brought her in tovm on the other occasion. DMIiss Rawson thinks
that the former employee of Milem by the neme of Johnny is still in Ibot
Springs and states that Johnny's sister married Rufus,banning, and Rufus
Venning is at present employed as a fireman for the City of Hot Springs;
that by contecting him, Johnny's address at present might be ascertained.
Miss Rawson states that the last time she heard from Johnny he was living
in the 600 block of Park Avenue. The negro Willie, she thinks, is still
employed by Roy Milem, _{é}}am also employed & negro meid at that time by
the neme of Tenzay; that/ Tanzay did the cooking and cleaning for Roy.

She could not ﬁzrnish eny further information about Tanzay.

On .Tuly 22 1937 Arthurggefferson called at the temporary
office at 8:45 A. M, and stated that he had not yet been able to learn
the name of the three men and the woman that he errested several years ago
in the front of the Marquette Hotel. tates that he knows one of these
men was a fellow by the neme of John Ward;ﬁbavis who was a locel boy and
hangs eround the Menhattan Bar on Ouachita Avenue. The girl he recalls



was nemed Blekely end states that she too was a local girl. Jefferson
informed Agents durbg his last interview that he would go to the Police
Station and attempt to locate the records on these people in order to
get the exact date of the arrest and the correct nemes of those ‘
arrested. - S B PR
Jefferson states that in regard to this incident he recealls

that he got orders from Chief of Detectives Herbert "Dutch" Akers ,

in the presence of Joe Wekelin, to arrest two men in a dark red seden
with Ohio license plates on it. This was about nine o'clock in the
evening. He states "Dutch" warped him at the time to be careful as

these men were dangerous. Jefferson recalls that about 2:00 A. M.

the following morning he sew this red car perked in front of the
Marquette Hotel. He states he saw the license number was the samne as

the one he was looking for so he went over to the car and noted that there
were four persons in the car, three men and a woman. He recognized the
men and the woman as being local people. He arrested the whole party and
took them to jeil. One of the men was drunk., 1hsn they got to the jeil
one of the men informed the police officers that they had picked up John
Ward Davis and the Blakely girl at Wilson's ern and brought them in
town., Jefferson states that they turned the/\Blakely girl end John Ward
Davis loose that night, as they were sober and were locel people and they
had nothinz on them,

The other two men were kept in jail that night. Before they
were put into the jail, however, they were in the alley next to the jeil
when the boy who had been drunk woke up and wanted to fight; they soon
quieted him dovn and after this, he end the other boy informed them they
could not afford to be put in jeil and were willing to pay eny emount
to stay out. As he recalls it, they hac zbout $367.00 on them at the time;
they offered this to Jefferson end Morroc¢ Young, znother officer. Jefferson
states they told him thet if this was nct cnough they would get all they
wented in just a few minutes if they would not put them in jeil. They
stayed in jeil that night. The following morning Dutch =nd Joe Wekelin
came to the station early, long before Court time, took one of them out
of jail and took one of the men back in the little office. lonroé™ fourg
stsrted in the office and Joe Wekelin told him to stay out and let "Dutch”
hendle the case alone. lionroe "rared and snorted™ about this, as it was
his and Jefferson's case, but it did not do any good. “Dutch" telked to
"the first onme awhile , then brought him back snd put him in jail. He then
took the other ome back into his office and talked to him awhile and .
‘brought him out in the jail office and got the other ome out of jail end
told the jeilor to give them their envelopes with the money in them.

Akers then went back in the office with both the men and talked to them for
a few minutes and ceme back out with them. Jefferson thinks that "Dutck”
put them both on the docket for disturbing the peace. They put up

£10,00 collateral end then he turped them loose.
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The way "Dutch" heard about this case was these boys had
a ﬁ.ght in a rooming house on Benton Street and someone there took
their license number and a description of the car, and that was the
way they picked them up. :

Arthur J’efferson mrther stated that he recalls one day
spesking to Grace Goldstein as ske sat in her car; that he noticed
there were two men in the car and Herbert "Dutch®™ Akers was leaning
on the side of the car talking to Grace; that sometime later, he thinks
after Kerpis was captured, Grace informed him that on the above mentioned
day when he spoke to her that Karpis and Hunter were in the car with her
at the time "Dutch"™ Akers was leaning on the car telking to here

: g;f)‘erson further states that on one occasion former police
officer Jo& Scott told him thet he had a "tip" that Karpis and Hunter
were staying either at Dyer's Lending or Milem's Landing. Jefferson
states that he advised him the best thing to do was to tell the Chief
(Wekelin) about it, and that Scott informed him that he elready had done
so. He states this was before the article came out in the peper by Chief
of Police Joe Wakelin denying that it was Kerpis at Dyer's Lending.
Jefferson could not, however, recall exactly how long it was before the
newspgpers carried stories of Federal Agents raiding on Leke Hemilton
after he had this conversation with Joe Scott.

s On July 19, 1937, Agent D. P. Sullivan interviewed Dr. J. O.
'BOsttone by telephone and he stated that he had ouesuloneﬁLGrace Goldstein
since ‘gents last cuestioned him, end he learned that Ruth/Patterson,

vho forrerly was employed as & prostitute by Grace Goldstein at 1338 S,
Central Avenue, and at 123 Palm Street, was presently engaged in the
prectice of prostitution at Sen Diego, Celifornia; that Connie liorris was
1living with some wealthy men, but not married to him, at St. Louis,
issouri; that her address in St, Louis could be obteined from the Berres
HOSpltal, where she has obtained treatment since she moved to thet towm.
Dr. Boydstone also learned from Grace Goldstein that Jackie “ichols who
was formerly eaployed as a prostitute by Grace Goldstein, was in new
Crleans practicing prostitution when Grace last heard from her.

On July 23, 193’7 Lgent B. 1, Suttler called at the office
of the Yellow Cab Company, 248 Centrel Avenue, Hot Springs, i{rkensas, and
interviewed Bryan PBismukes, lanager, in an effort to ascertain the exact
dete that a former cab driver by the neme of Ercell Brock had made a trip
from the golf club to the city hall in Hot Springs, it heving been
previously determined in en interview with Brock that he made this trip
about a week or ten days prior to the Bureau raid on the Woodcock

residence here on March 30, 1936.




Dismukes informed that the call sheet records of the Yellow
Ceb Company are never kept for more than a period of six months, due -
to the fact that the office space is very limited and also they have
found no reason for maintaining records more then six months o0ld on
cab calls., Dismukes recalled the time that Brock called into the office
and advised him that he was going to the City Jail at the request of
Chief of Detectives Herbert "Dutch" Akers. Dismukes states that the
reason he recalls i1t so vividly is that it made him mad for Brock to
leave the Golf Club with no passengers just to come in and talk to
"Dutch® Akers and that he, therefore, informed Brock that if he left the
Club and ceme in at that time he wculu have to pay the regular taxi rate
of seventy-five cents, which he did. .

Dismukes further recelled that for about two weeks prior to
the Bureau raid on the Woodcock residence, one of his drivers by the name
of Jefferies was in constant touch with a Kansas State Trooper by the name
of Joe Anderson; thet this mon 4inderson worked ™aighty hard" onm this Kerpis
case and if Brock hed not made a fool of himself and "spilled his guts"
to Connie uiorris he might have gotten part of the reward, as he beliesves
that Brock could have "put Karpis on the spot for hnderson" if Brock had

- not gotten drunk. - ‘

Contimiing Disrukes stated that he thought a lot of the F.B.I.
end thought they had done a lot to bring about law end order in the United
States, but he stated that he thought the Buresu had hended Joe ‘ndcrson
a "raw deal™ on the Karpis case; that Anderson worked "his heart oui" on
that case and then the "Bureau would not even let him in on the cadture.”
Lgent informed Dismukes that whatever the Bureem did at that time was done
for the best interests of law and order, and that in emergency cases, such
as that was, a lot of people jumped at conclusions too fast and such
conclusions caused a lot of people to become mislead as to the truth.
Dismukes sgreed with Lgent here end stated that "you are liable to hear enythin
in Hot Springs but I don't believe half I heer." The subject was then

, abruptly changed to the present exlsting condltlons of hot bprings.,

. Dismkes stated that the present adminlstration from the Mcyor
on down, are the "dirtest bunch that one city ever had." He stated that
"Dutch™ Akers, Chief of Detectives here, was the smartest ami "crookedest”
detective that Hot Springs ever had; that if "Dutch™ would divert his mind
into the proper channels of lew and order that he could be one of the best
detecti ves in the United States. Dismukes also stated that LeQ%ﬂcLaughlin,
the Maeyor, was the brains of the corrupt element in Hot Springs, amd that
he should have been indicted with the seven officers for the murder of
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John Dickson; that he knows everything that goes on in the Police ,
Department; that his office 1s on the same floor with the cell in which
John Dickson was beaten to death and he could not help but hear the cries .
of Dickson, and was fully aware of. what was going on,

Dismukes further stated that'McLaughlin had it in for Porter
)i?%teel now deceased, owner of the Yellow Ceb Company, and it is his
opinion that a Drékwﬁight here was paid off by the Mayor to recomaend that
Porter Austeel's accident emd $10,000.00 double indemnity insurance policy
be cencelled; that Dr. Wright examined Mr, Austeel, made his report end
recommendation to the insurance company and shortly thereafter the policy
was cencelled; then a few weeks later Porter Austeel was killed and he
thinks that the present administration were responsible for ‘his death.

G oy e e ema=

Dismukes stated that if the deeral Buresm of Investigation hoped
to get any indictments sgainst any person in Hot Springs they would be "sadly
disappointed™ when the time came to present it to the Grand Jury in this
district., He states that Federal Grand Juries are picked in this district

\Ljust likxe the jury was picked in the John Dickson case; that Charlie

““Rockafellow, & notorious crook and ¢op- man, was usually on the GrandJury,
end enother mon by the name of Leon' Dinkensfield serves on the Grand Jury
guite often; that both of these men have g lot of influence and they are
very close to Leo NMclaughlin, "Dutch"™ Akers, Vérné?bedgerwood and others
of "the gang™. He also states that Charlie Rockafeéllow hed a lot of
influence with the late Federal Iudge Martineau; that it was common -
knowledge in the City of Hot Springs in prohioition days that any men czught
for the violation of the prohibition law could give Charlie Rockafellow .
$25,00, get Rockafellow to go with him to Judge Mertineau and get the
case "fixed™. He states that vhen Judge liertinesu visited Hot Springs
he would go fishing with Charlie Rockafellow and they were "very close
friends". ‘

Continuing Dismukes stated that Leo McLeughlin had power not
only in the City of Hot Springs, Arkansas, but also in the State of
Arkunsas and in Washington, D. C. through his close Triendship with the
late Senator Josepb<R§binson. He states that when McLasughlin went to
Little Rock he oftimes stayed at Senator Robinson's house, end when Senator
Robinson visited Hot Springs he would be entertained by Leo lMcLaughlin and
stay at lMcLaughlin's house., Dismukes states that he heard thet on one
occasion the Federal Govermment, Income Tax Division, hed started em .
investigation on Leo McLeughlin's personal income and that before they head
gotten started good McLeughlin phoned Senator Robinson in Weshington end
hed the investigation stopped. He stated that most of his information in
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regard to the above matters was hearsay, but it was gensral gossip- -

in Hot Springs.e ~ = ¢t s e Tl S
Dismukes stated that Leo McLaughlin and his crowd were very - -

sxmuch opposed to the present owner of the Yellow Cab Company, Mrs, -

' ?orte%%?hsteel, and they were doing all in their power to smash the
Yellow Cab Company; that at the present time there is a $40,000.00
demage case pending against the Casb Company &8 & result of an accident
that happened several months ago. He stated that one of the cab drivers
was turning around at the end of the Melvern carline and e party of
six drunk boys, coming from Belvedere, hit the cab and knocked it forty
feet., Dismukes states that with a picked jury the plaintiffs have a
very good chance of getting a $40,000.00 judgement, and if they do, it
will be the end of the Yellow Cab Company. He states that the :
administration got it in for the ¥issouri Pacific Reilroad for some
reason and through their influence one man collected $37,000.00 for
"merely bumping his head on the train &s he got off; they held the.
company liable notwithstending the fact t hat the man walked three miles
to his home after he was injured and never suffered at all from the
injury."” Dismukes stated thet on enother occasion a plaintiff collected
$25,000.00 from this compsny for injuries sustained when he fell off
of his own tractor while crossing the railroad tracks with it; that the
jury held that the railroad company should have had up protection gates.

Dismukes urged Agent to inform the Bureau of McLaughlin's
influence with all kinds and classes of courts in this district, in arder
that the harboring charge might be prosecuted in another district to
assure conviction. Dismukes stressed the relationship of the late
Senator Robinson with Leo licLaughlin end also the fact that the present
Federal Judge Trimble was practically eppointed by Senator Robinson and
is very probably in favor of the present Hot Springs City Administration.

It will be noted here that the informaetion Diszukes furnished
to Agent in regard to the close friendship of the late Senator Joseph
T. Robinson and Meyor Leo P, }icLaughlin is not entirely news. During the
course of the present investigation fgents have heard it rumored that
Leo McLaughlin and Senaior Robinson were close . friends. In a previous
interview with one Clay ?att; he informed Agents that as long as "Joe

~Robinson was in Washington, the Bureasu will never convict Leo McLaughlin

of anything, nor will any other Government Agency." TWatt, during that
sere interview, stated that Internal Revenue Agents worked for a long time
in Hot Springs on the income tex evasion angle of Leo McLaughlin's and
Verne Ledgerwood's income, and that just as they comrleted thelir
investigation and it looked like they bad the right evidence, Leo McLeaughlin
called Senator Robinson in Washington-and had the investigation stopped

and the Agents sent out of town.
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: Mr. D. G./\gaad of the Saad Auction Compeny in Hot Springs
met Agent Suttler on the street yesterday and during the course of
conversation seid, "You fellows have a better chance now with Joe
‘Robinson out of Washin ton; you know Leo end Joe were very close;
one time when Presiden%‘—ﬁoosevelt was here Senator Robinson was with
him, "I heard that vhen Robinson introduced the Mayor to the President
he said, !'Frapnklin I want you to meet my good friend Leo'™, Sasad
stated he had heard from various sources that Leo bragged at different

times about his friemdship for Senator Robinson.

On Sunday, July 18, 193, William‘élz, owner of the Seiz
Advertising Company, & loyal supporter of the Bureau and a staunch
enemy of the present City Administration, stopped Agent Suttler on the
street and remarked that though it was a h.ard thing to say about a deed
men he felt that the Bureau had a much better chance at getting convictions
in Hot Springs now that Joe Robinson was gone. Agent asked Seiz just what
he meant and he infomed Agent that Robinson and McLaughlin were very good
friends and that Leo and the rest of the gang in Hot Springs had a lot
of influence with Joe Robinson., Seiz stated that Senator Robinson often
came to Hot Sorings on vacations end fished on Leke Femilton end Leke
Catherire with lZeleughlin and lunicipal Judge Verne Ledgerwood end other
City Officials. Seiz said, "Naturally Leo and Joe were good friends; leo
controlled a lot of votes in this district and Joe knew it and when leo wented
a favor he got it.” _ ' :
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607 U.5. Court House
Yoley Square
p S . Hew York, ch Ybrk.

Augusy 9, 1937, |
PRRIQIAL AND COMFIDERTIAL

lpochl mnt in Charge, - g W
ttl‘iock Arhcnau. | ‘ ’ DR oL
e Vi | |

. - 1 bolieve 4% would b docirtble fbr re to be at Hot 'pringl
when such parties as Horbort%:rn, Joseph frakelin end Graco"gsld-
stein are interviewed. I am engaged on' a special matter

et New York City, the duration of which is prodlematical.

¥lonse rdvisa ns wt ag errly a date ea p&satble whan the
inquiry at lot Springs will be co“pletod a0 that I can riake ny
plaene accordingly. o .

As to the purty i:ra.f‘incell mentioned i{n your letter, it
1s believed ake should bBs intorviewcd st the earliest pocsidle date
"erd, if recessery, en asent from I1i{ttle Rock who is thcrﬂu&hly fa-
ruiar with the cuse should intorvicw Ler at Few Crlemne, ¢fter
euiteble evthority for the travel is obteined fronm the Bureau.

, s you will reesll, we fntended paying cert-in nddition-
al money to Urace Uoldstein for her woristurce In Sho ¥arrvis ratter,
liovevor, we, of course, have nct srefifically cbliputed Ourvc1vsa
her in e¢ny woay and it would not le nececesry to pay her eny vddi-
tionLl funds unlses %@ bolieved some useful purpcse would be merved
. by paying her some acdditional woney other then the three hundred
dollers which we already paid to her for her expenses and inconven-
fence in connoction with the rervloes renﬂere& s to anpil.,r ’

) Tome 11tt10 gteptical aa to t!.o ndvitnbil:lty of pay!ng :
her any roney dus to the peculiar cirgunstunces which erocse in ecn-
neotion with the epproxixete anount of twelve thousund dollars ia

e T
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.,,"‘iﬁ“’owutmm. Lo el Augusy 9, 1939,

’t:nda which nrc' stolen rron 1ttsville tnln robbery om Noven-

dber 7, 1938, Shat is, the posaidls oomnactiom of her drother with the
@isposal of thens borda which had been lsft with ther by Alvim Karpis.
J will held this matter ir ateyanse, however, wntil efter we have
talXxed »ith ber as ¢ the hardoring situation. it might te posaibdle
o irélude Orace Ocldstein ans a so-ocnepirater in Rhe irdict-ents in
tLese cases but not as e defencent, keeping im =ind our odligations
to her for the urvlcu rondored u: eonngotion wit: the apprebensiom
of Alvin Earpis.

Frovided soms time clapeea bstero 1 axz atle to procesd to
Hot Springs for the interview w:ith the persons above indic:ted and
the inveatigation beling otherxise completed, ams tire eould be apent
in the preparation of a ccmprehencive sumwsnry repord for the use of
the United ltates /Attorney znd for tlre purpose of sutxitting this
cnce to him, This would ellow for the elininntion of whny confiden=
tial inforrante referred ¢ end otler mnfscell=reous infornation
which will not be of eny vealue to the '"nited Stetes /ttorrey in the
prosecution end which might dicclOse our cooperutors in tho 1nvest1—
e tim. EN .

Tery truly yours,

E. J. CCOERTILEY
Ingpoctore

¢¢ Burea
Cincinnati
Clevelend -
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CHAPMOR FLETCHER

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

U S DEPARTMENT OF JUSTICE

407 HAMTLTON NATIONAL BANK ELDG
LITTLE ROCK ARK

EREXID HRS\DAVID WILL BE MONROE THROUGH FOURTEENTH STOP THEREAFTER PROCERDING
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JOHN EDGAR HOOVER (

DIRECTOR
EAT:GG Federal Bureau of Investigation
HAnited Btates Bepartment of Justice (
Washington, D. .

August 9, 1937.

MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR

Re: Hot Springs Case
Time: 4:45 PM. )

~
Mr, Connelley called and, in response to my inquiry, advised that <
after the Long Island case has quieted down a little, he will nY)

proceed to Hot Springs, Arkansas to interrogate Joe Viakelin and
Herbert ' Akers, a good case having been developed against the latter, '
. J
Respectfully, ~

-

. E, A, Tamm,

........
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Form No. 1 :
This case originated at Cincinnati, Ohio. L.R. File 7-2

TReport made at i Date when  |Period for i Report made by
| | made rWthh made

Little Rock, Avkansas | 8/10/37 _ {7/22-31,8/1/57 D. P. SULLIVAN cpw_

i Title a Character of Case KIDNAPING;
L lo ALVIN KARPIS, with aliases; Dr.JOSEPH P. HARBORING OF FUGITIVES;
’ rMO$AN with aliases - FUGITIVE, I.0. #1232; ANTHONY OBSTRUCTION OF JUSTICE;
3 AVTRSBACH, with aliases - FUGITIVE; ET AL; NATIONAL FIREARMS ACT.
" | EDEARD GEORGE BREMER - Victim.

—Jeffries, alias "Ginger"; Jewel Greta |Gilstrap, alias
| "Greta"; Gertrude Therese*fichols, alias "Jackie"; and
Lillian LouiseJThomas, negro maid, all employed by Grace’boldstein in the
1}A years 193F and 1936. - "Ginger" states that Karpis and Hunter first came to
(f Grace Goldstein's house of prostitution about 3 weeks after she moved into
; /; 123 Palm St., in the summer of 193f and thereafter these men spent most of
-

+
i
&f Synopsis of Facts: Signed statements obtained from prost?tutes Della May
,‘ |

their time with Goldstein woman and Connic¢ Morris at 123 Palm St., and the

: ~Hatterie Hotol; names numerous Hot Springs police officers, excepting

[~{' "Dutch™dkers, who visited 123 Palm Street; states Grace Goldstein at that

J , time and later kept company with olipe Chiel” Wakelin; identifies photo-

" graphs of Sam “Coker and Harryqbampbell as visitors to Hatterie Hotel in
September 1935; states she and other women at the Hatterie Hotel recognized

\' a photograph of Karpis in a newspaper early in December 193Z, and a few
days later she reported to Chief of Detectives Akers, Lieutenant Cecil-Brock ~
and Officer Garnet?igoore that Karpis was keeping company with Grace

-~ Goldstein, and she thereafter kept Akers advised from day to day of move-

ments and activities of Goldstein woman and Karpis, but Akers showed no

interest until ebout time of Woodcock raid. "Ginger" states Akers lent her

.- about $45.00 to open rooming house which she operated as hoyse of

.+ prostitution early in 1936, whcre Akers visited hor. Velda |Burford, sister

) of "Ginger", corroborates by telling of visits by Akers, where "Ginger"

informed him of movemcnts of Grace Goldstein in January and February, 1936,

until Woodcock raid. Prostitute "Greta" relatcs details of association of

Grace Goldstein and Connié Morris with Karpis and Hunter in 1935 and 1936

at various places in Hot Springs, Arkansas; states Goldstein woman would

\g ride with Akers in his car after he called for her at 123 Palm Strcet;

i
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rdviscs that cab driver, Brock, told Connie Morris of activities of
P. 0. Inspectors in Hot Springs & few days before Vioocdcock raid.
"Jackie" also details essociation of Grace Goldstein and other
prostituvtes with Karpis, Hunter, Coker and Campbell during 1935;
tells of friendly visits made by Akers to 123 Pelm Street. Negro
maid, Lillian, identifies Karpis and Hunter as "boy friends" of
Goldstein and Morris women; states former Police Chief Wakelin has
telephoned Grace Goldstein almost nightly since fall of 193E. Charles
Ireston, former spzcial Hot Springs police officer, states Akers
showved him $£00.00 a few days after Woodcock raid, which money, Akers
stated Karpis gave him as option on his country home. Horace yte
states that when fishing with Karpis and Hunter in the supmer(of
193%, he engaged Police Chief Wakelin in conversation, while his and
Viakelin's boats were pulled alongside each other on lake Hamilton.
Mr. and Mrs. John| Stover identify house at 124 Clubb St., as place
where they delivered Kaerpis after airplane trip fram Ohio in January,

e

1936,
-p- }
Reference: Report of Special Agent D. P. Sullivan, dated
at Little Rock, Arkansas, August 3, 1937.
DETATLS: This report covers the investigative activities of Special Agents

H. A. Snow, B. M. Suttler, John L. Madala =nd thc writer in the
harboring casc at Hot Springs, Arkansas, from July 22 to August
1, 1937,

The following investigation was conducted by Special Agents John
L. Madela and B. M. Suttler:

On July 28, 1937, Special Agents D. P. Sullivan znd B. M.
Suttler procceded to the Hatterie Hotel and brought Gingef\Morgan, a prostitute,
to the temporary office of the Bureau in the Thompson Building. She was inter-
viewed in great detail by Agents Madala and Suttler, and since it appeared that
she possessed considerable information of value in regard to "Dutch" Akers
knowing that Alvin Karpis was in Hot Springs as early as December of 193%,
and apparently did nothing about apprehending him, it was deemed advisable to
bring Ginger Morgan to the Little Rock Field Division and spend a great deal of
time with her in refreshing her recollection, and obtaining a statement from her.

Ginger Morgan was interviewed on July 28 and 29, 1937, and the
following signed statement was obtained fram her. She advised that her correct
name is Della May Jeffries. The statement reasds as follows:




I
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Little Rock, Arkansas
July 29, 1937.

"I, Della May Jefrrier, nes Della’May, 2nd better known es Ginger Mor-
gan, do hLereby malke the folloving signsd statement tc John L. Madala and B.
M. Suttler, whom I know to bs Spscial Ageats of the Federgl Burecau of Investi-
gation, U. S. Departmeni of Justice. Nc threats or pronices have been made
to me¢, ¢nd 1 om naking this stetement of my own frec will, =md with the inten-
tions of cuopcrating with the Government n this mattor.

" wnas bora et Gillett, Arkansas on February 24, 1913. I married Har-~
ley T.~ariffith at Stuttgnrrt, Avkanses on March 12, 1929, and he died in El-
mare, Ark. in February of 1930. I later merried Cherles E. Jeffries at Pine
Bluff, Arkcnsas, this being on August 16, 1936. We are et present separated,
and he is now in San Jose, Czlifornia, working 2t the Crystal Ber & Iunch
Cafe. My parents are both deceased, end my step-father, F. H. Leslie, lives
at Gillett, Arkansas.

"I began hustling for Grece Goldstein in April of 193E, when she was
operating a housez of prostitutien at 1338 S. Ccntral Avenue, Hot Springs,
Arkonses. I reczall that I was introduced to Gracoe Goldstein by a boy nemed
Bill ASims, who encouraged me to hustle, stating that Grace was well protected
by the Police Department. Shortly after I moved to 1338 S. Central Avenuse,
cnd began working for Grace, her place was raided for liquor by Marion Ander-
son and some other Deputy Sheriffs, and pedlocked. At that time the
following girls were working Tfor Grace as prostitutes: Alice—Smith,

Connie Morris, Ruth Patterson and myself. After the Sheriff's Office pad-
locked Grace's house at 1338 S. Central Avenue, we moved to 123 Pelm Street,
Hot Springs, ArgEEEES, this being around the middle of May, 193Z.

o

"I have been shown photogrephs of Alvin Karpis and Frzd Hunter, anmd I
positively identify them as two men who were known to me as Ed and Harold
King, end who were supposed to be brothers. I don't know who referred them
to Grace's place, but recall that they first came there about three weeks
before we moved from the Palm Street eddress. I had several dates with Fred
Hunter and Alvin Karpis when they would come there. I did not particularly
pay ettention to them until approximately one week before we moved from 123
Palm Strcet. On this occasicn IKarpis and Hunter had been on the lake fishing,
and brought to the house a largze fish, which we all ate. I recall thet Ker-

"When we were living at 123 Pelm Street, and while Karpis and Hunter
were visiting there almost daily, I recall that Grace Goldstein would receive
telephone calls at the house almost daily around 7:00 P.M. and from her comver-
sation it appeered that she would meke appointments with the caller to meet
somne place. She wouléd never say much upon leaving, but when she came back she
would remark that she had been with the "old man". I knew that she was referr-
ing to the Chief of Police of Hot Springs, Arkansas. I recall that shortly
after I begen working for Grace, she told all of s girls, that if we ever
got into any trouble, we should get in touch with the "old man's" lawyer,
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pis and Hunter were driving a dark-colored coupe, btut do not know the make of it.
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Sonnyﬁgavies. I recall that shortly after I began working for Grace Goldstein,
she introduced me to Mr. Davies as one of her girls. She told me that he wes
her attorney, and that he was one of the best criminel sttorneys in Hot Springs.

"] recall that at those times when Grace would go to meet the Chief of Police,
and stay out with him for two to three hours, Karpis and Hunter would sit around
tne house on Palm Street, and entertain thomselvzs with us girls. Sometimes
Karpis would fill dates with me when Grace wouldl be cut with the Chief of Police.
Ocher officers who would visit 123 Palm Street while Grace operated a house
there, were Jerry "Swede"’ﬁatkins, ArcICooper, Cecil Brock, Gernett Moore and
Bob Moore. I do not recall whether Chief of Detectives "Dutch" Akers ever
visited the Palm Street address, but he could have been there without me knowing
it. I Jdo know, however, that she frequently sawend talked with him at the
Hot Springs Confectionary during this period.

"Around the last week or so at 123 Palm Street, Grace received frequent
calls from someone at the Police Department, and tell her about the neighbors
complaining about the noise and disturbances we were making. Grace would there-
after caution us to be more quiet, stating that if we didn't quit making noise,
she would be forced to move from that neighborhood. We moved from 123 Palm

trect to the Hatterie Hotel on or about July 1, 193E.

"After we moved to the Hatterie Hotel, Karpis and Hunter would continue
to visit Grace Goldstein and Connie Morrisdmost daily, and many times stay
overnight. They would usually park their car in front of the Hotel. While
Te Twere living at thc Hatterie Hotel, Gracc continued to go out with the Chief
of Police at night, but I 4o not know where *hey went on these dates.

"I have been shown a photograph of Samifoker, and I positively identify the
same as @ man known to me as Tommie. I recazll that he first came to the
Hatterie Hotel with Kerpis and Hunter. He did not live at the hotel, and I
presuned he lived with Karpis and Hunter in a cottagec on Lzke Hamilton.

Prior to the time I first met Coker, Grace Goldstein, Korpis, Hunter a2md ny-
self drove to thc boys' cottoge on the lake where I had dinner with them, and
then they drove me back into town. From the description of a cottage at Dyer's
Lending that Agents Madala ond Suttler gave me, I believe that thet was the
cottegec I had visited on the above occasion. After Grace drove me to their cot-
tage, she returned to town, and I rcmoined with Karpis and Hunter and h-d din-
ner with them. That night they drove me back to the [latterie Hotel. I do not
knot vhere Connie was st this time, and it is possiblc thot she was at the
hospital. N

"Shortly after Sam Coker arrived £t Hot Springs, thc boys talked about
attending the Joec Louis-Max Baer fight in New York City. I recall they said
that Johnny v.as going to fly them thcre. From what I heard, it appecared thet
this aviator named Johnny hoad teken them on airplane trips before. I do not
know just who attended this fight, but I know thet Hunter went.
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"] recrll thnt nround this time, and after the boys had been away for =
covple of days, they returned and brougit 2 man by the nome of George with them.
I hrelieve thnt he cume to Hot Springs by automobile, which was similiar in moke
an’ moael, to that owned by Kervis nad Hunter. I have been shown a photograph
of Haury Cgmpbell, and positively identify it as th= mzn known to me as George.
Earry Compbell™did not live at the Hotterie Hotel while he remeined in Hot
Springe, and I presume he stayed with Korpis and the others ot their cottage
on Lake Hamilton. ihile Campbell was in Hot Springs, he hed dates with Greta
Swanscn, Jackie Nichols anl myself. It appeared that he liked Greta pretty
much.

"After the boys came besck from the fight they stayed around Hot Springs
for about a week. During this week I would say that Karpis and Hunter came
up to the Hatterie Hotel at least five or six times. The other two boys, whom
I knew as Tommie and George, came up to the hotel about three or four times.
The last night they were in town all four of the boys stayed all night, or until
right around daylight. The one I knox as Tommie, who in reality is Sam Coker,
spent the night with me. He stayed with me until three o'clock. At that time
I was tired and got up and went to my own room. I remembor that when Karpis,
Hunter, Campbell, and Coker left on this occasion, Jackie Hichols gave Coker
a toilet kit which she had bought for him. I recall that Coker told me twoc or
three days before he and the others actually left, that they planned on leaving
when they did, and that they were gocing to work in their night club in Cleveland,
Ohio. I recall that Sam Coker and Fred Hunter came to the hotel around six
P.M. tho night before they left, and that Coker had his bags with him. All four
of the boys sat around all evening end drank, and I remember that Karpis told
Campbell not to drink too mueh, @s he had a long drive ahead of him.

“Either the day thut Kerpis and the others left, or the day after, I know
that Groce Goldstein and Jornie Morris went oub to the cottage where the boys
hed 2ived, anl clezned up the pleocz. This was sometime in the morning before I
had gotten out of bod. T recrli Grece saying the aight before, that she and Con-
nie nadl to g2 out to their place on the like and clean it up, and also mnve some
oI the things that wmere cut there tc¢ tle hotel. Altesr this time, I saw a lafge
outobeasd mntor setting oa the back perch of the hotel, and I knew from what
Gracc ¢r~ld me thnat this m~tor~ buloagei to Karpis. It seems to me that I heard
somecne sa, tlhat Karpis purcinesed this motor frem Sears Roehuck in Hat Springs.

"Wuile Xarpie urnd Einter would visit the Haterie Hotel, I occasionelly
saw thom carry guns iaside of their shirt by their belt. I zlso saw Coker car-
ry a gun or ut lrast i(wc oceasinns whwn ke cems to the atierie. I
aen't recall seeing any of the “oys again alter they left on the above occasion
acseriocd ty me, but know thut they cure back to Het Spring: scmetime later and
Jived with Grace and Connie at vericas pleces in town.

"Shortly after Karpi:s and Hunter left in October, 193%, a girl named
lary came to work for Grace Goldstcin. After her arrival there, she would fre~
quently take charge of the Hctel while Grace would be away on trips or be living
elsevhers with Karpis. I also recall that around this time Grace Goldstein went
to her home in Texas, and when she returned she had her neice, Margaret,
with her. Grace said that Margaret had been "chippying™ down in Texas, her home,
end that she might as well make some money at her place. I recall that Mar-
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garet was ill a few days after she got to the Hatterie Hotel, but when she got
well, she started to practice prostitution in thne hotel.

"Sometime after Karpis and the others left together, Grace Goldstein re-
ceived a letter from Karpis in which he stated that Tommie had a case of gono-
Thea. That same day I went to Dr. O. A.’émith and had a smear test. He said
that I was not afflicted with this disease.

TN

"] moved from the Hatterie Hotel a few days before Thanksgiving of 1938, and
ottained a house at 103 - 2nd Street, Hot Springs, Arkansas. My sister,
Velda Burford and her little girl, Geraldine, came to live with me. At that
time I was keeping company with Chick™Btrock who is employed at the Southern
Club in Hot Springs, and he occasionally came to my apartment and had dinner

with us. ;

"About fifteen days after I moved to 103 - 2nd Street, I purchased an out-of-
town newspaper at the Southern Club. I recall that this was a Sunday paper, as
I bought it for the resson that it had twenty or more comic strips. I
took this paper home with me, and while I was reading the comic section, my
little neice, Geraldiue, found a photograph of Alvin Karpis in the news section.
Shc showed this photograph to me, and remarked that the same looked like Grace's
boy friend. Geraldine had previously scen Karpis at the Hatteriec Hotel when
she camc there to visit with me., He gave her some money occasionally, and that
is probably the reason why she remembered him so well. ‘When Geraldine shorved
me this photograph of Alvin Karpis, I recognized the resemblancec betwecn it and
Grece's boy friend, whom I knew as Ed King. I became very excited, and immedi-
ately went to the Hatteric Hotel with the paper containing Karpis' photograph.

I recall that Grace was in Connie's room, and that Greta Svanson was with her.

I showed Gracc the photograph I had scen, and when she saw it, she became white
in the face, and immedietely seid that the photograph was not that of her

boy friend, Bd King. She remarked that the eyes, hair, amd eyebrows of the man
represented in the photograph did not look like Eddie, her boy friend. She also
said that the paper might be wrong. Although Grace told me that the photograph
in the paper was not that of her boy friend, I nevertheless felt that it was from
the expression on her face when I showed it to her. I gave the newspaper to
Grace, and she kept it. As I recall, Gretd’gwanson, and possibly Mary and Doro-
thy were also there when I brought this paper over to the Hatterie Hotel.

"Naturally I was very much upset and excited when I recognized Alvin Karpis'
photograph in the newspaper, and that night I didn't even go on a hotel dats,
because I was so afraid. Either the next evening or the evening after,

I met Cecil Brock, who was then an officer on the Hot Springs Police Force, on
the street in front of Sidney's Shoe Store. I asked him if he knew Grace Gold -
stein's boy friend, and I recall that he said he didn't. I then told him that

I thought that he was Alvin Karpis, and asked whether he had seen the paper. He
said that he hadn't. I told him that I had recognized his photograph in a paper
that I bought. I believe that he said he could check up on {t, and that in the
meantime I shouldn't say anything to anybody about it. I recall that I talked
with Cecil Brock again about this quite a while later, when he asked whether I
hzd found out anything more, but I don’t think I told him anything, as at that
time I was olready working with "Dutch" Akers on it.




"About two or threc nights after I first talked with Cecil Brock about
Alvin Karpis, I met "Dutch" Akers in the Hot Springs Confectionary where I would
go to drink coffee almost every night. "Dutch" Akers also hung around thers
almost c¢very night. He would usually come in the Confectionary around nine
p.m. when he vould get through work. I recell thet on this occasion, I asked
him if he heard about Alvin Kerpis being in town. He said thet he h~dn't,
end I told him that I saw a photograph of Alvin Karpis in the nsuspaper, and
that it lcoked very much lille Grace Goldstein's boy frienZ. whc h2d been spend-
iag, so much money in her place. I alsc told him thoet he used to spsnd a lot
ol time around the Hatterie Hotel, and that I saw him carry a gun in his belt
zt one time. I also told him about taking Karpis' photograph to the Hatteric
Hotel when I recognized it, and showing it to Grace, and ell sbout Grace's re-
action when she saw it. I remcmber that I told Akers at this time, that I thought
Karpis was out of town then, and he asked whether I knew vwhere hc vas, and
I told him that I didn't know. He then told me to try to find out where he
vas at, end to let him know, Akers further told me not to talk too much about
this, nor to talk to too many peoplc; that Karpis and his gong were desparate
gangsters, and that they might bump me off, if I wasn't careful; also, tmt he
would find out if there was a reward outstanding for him, and that if there was,
he would try to pick him up himself, without the eid of the Federal Agents, and
split the reward with me. I promised "Dutch"™ Akers that I would try to find out
where Karpis was, and what I could and then let him know.

"After my first contact with "Dutch" Akers, I would see him every night
for about a week, and report to him things that I knew and had found out about
Karpis' whereabouts. I recall that I told him that Karpis bought the new
Baick Coupe that Grace was then driving, and alse told him that he had bought
her a new wrist watch. Akers knew at that time, that Grace's boy frind had given
her the large black Dane dog called "Shine", and therefore I did not tell him about
this faet. I remember that Akers asked me what kind of cars Karpis and his
friends were driving, and I told him. I do not recall now what type of cars
I told him that they were driving. I also remember telling "Dutch" during this
week, that Karpis and his fri ends had been living in some cottage on Lake Hamil-
ton the previous summer, He did not ask re to describe this place to him.

"I further recall that shortly after I first contacted "Dutch" Akers
in regards to Alvin Karpis, he had me cane to the Police Station where he showed
me a lot of photographs that he took franm an envelope. I remember that he hed
a photograph of Alvin Karpis, similar to one that I have affixed my signature
to, and which Agent Medala displayed to me. I identified this photograph for
"Dutch" Akers, as the man I knew to be Grace's boy friend. I recall that Akers
alsc had a photograph of Harry Campbell which I identified for him, as the man I
knew as George. I recall telling Akers everything I knew about him. I have
signed my name to the photograph of Harry Campbell which Agent Madala showed me,
and which I am sure is similiar to the one that "Dutch" Akers displayed to me
the time that he talked with me at the City Jail. I definitely recall that
rone of the photographs that "Dutch® Akers showed me looked anything like
the man I knew as Harold King, the boy friend of Connie Morris. I am sure that
Akers did not show me a photograph of Sam Coker on the above occasion, as if he
hed, I would have identified it, and I don't recall now identifying such a photo-
graph for him.
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I recall now that during the time I was contacting "Dutch" Akers every
night at the Hot Springs Confectionary, both Grace and Karpis were apparently
out of town, as I did not see Grace for a week or so. When she got back, I met
her at the Hot Springs Confectionary. I believe that this was sometime shortly
before Christmes of 1935. I asked her in a casual way where her boy friend was,
and she told me that he was out of town, but that she expected him back in a few
days. She elso told me at this time thet she borrowed a set of license plates
Tron “t-e ~1d man", referrinz to the Zhief of Police, so she couild drive her car
to hor rniot™mer's place; thut when sie zot her new car, she 4id not want to buy
9.y licurse plates for it, &s it was only a shori time bafore the first of the
new year,and she didn't want *o put out the money for a new set of tags for that
short of time. She indicated thet the license plates which the Chief of Police
gave her came off of his wife's automobile, anmd that she returned the tags to
him after she got back to Hot Springs that day.

"While I was living at 103-2nd Street, Hot Springs, I would occasionally
see Qrace Goldstein drive on Quachita Avenue towards South Hot Springs. I
recall that I asked her around this time where she went when I would see her
drive towards South Hot Springs, and she said that she had been living on Third
Strect right in back of me. I knew that she must have been living out there
wiith Karpis, or else she wouldn't have been living avay fram the Hatterie Hotel,
As I recall, Grace told mec at this time, that "They" recently moved avay from
this house on South Third Street, but did not indicate where “they" moved to.
When she said "they ", I knew that she was referring to Karpis anmd herself, and
possibly Connie end Fred Hunter,

"T am certain that after the above conversation with Grace Goldstein at
the Lot Springs Confectiomary, I sau "Dutch" Akers either that same night or
+he next night, and rcported everything I had gotten from Grace to him. I re-
szll that he didn't hove much to say about vhat I told him, except thot I
should continue to find out sverything I could, 2nd report the same to him.

"I am acquainted with Garnstt Moore, who was on the Hot Springs Police
Foree in 1932, I recall that. somstime after I first talked vwith Cceil Brock
2bout Kerpis being in Hot Springs, I nct Garncott Moore on the street ond told
tim about Karpis being the boy friend of Gracec Goldstein, and about him hanging
cround Hot Springs. Garnctt did not cppear very much interested, and indiceted
that he hed nothing to do with tha*t, oud that I should tell "Dutch" Akers about
it., T dn not recall now vhether I told him thnt I had alrcady talked with
Aksrs about it, or vhether I had told Ceeil Brock sbovt Karpis. I definitely
recnll, though, that I told Gornett Moore all about it.

".fter Christmns of 193%, I frequently ren into "Duteh' Akers in the Hot
Springs Confectionary, and whenever I had found o1t something new 2bout Karpis'
whorenbouts, I would tell "Dutch™ ecbout it. I recall that sometimes "Dutch"
would cam: into the Confectionary with his wife, and when hc saw me, he would
leave her sitting at a teble, and come and telk with ms for about two or three
rinutes about the Karpis case. He would not do this, if Grace Goldstein hep-

2ncd to be in the restauraat at the same time. I noticed that when I first
talked with "Dutch" Akers about Karpis, this being in the early part of December,
1938, he would appear samewhat interested in thet I hed to say to him., However,




he later 4id not appecr to cere very much about what I tcld him. He merely
vould say that I should continue to keep my eyes open, and report everything
that I could obtain to him.

"] Acfinitely reccll that sometime after Charistmas of 1958, I ram into Grace
Golastelin gna ns usual asked her where hor bov friend was., She scid that he had
gone %o Shio to lock afier his night-club, ani thut he woild ne back in a few
da;s5; that Lbe hoped ke mould gebt bak z00m. I remember that I told "Duteh”
£%ers short thic witnin the nest Tew dsys, ernd farther recall t2lling hiam some
time ¢r cther 1hat Kernis end bis fi end (Fred Hunier) would usually charter a
pl-ouc cut of Hot Springs when thsey would go on long irips-. [ do not know whether
As°rs evar checkeld at the ajr port ebout what T had told him.

“During the time that I contacted "Dutch"™ Alers about Alvin Karpis from
around the first of December, 1932 to the time that Karpis was caught in New Or-
leans, Louisiana, I would alwmays talk with him at the Hot Springs Confectionary.
He never came tc my residence to seek information regarding the whereabouts of
Karpis, nor did he ever call me over the telephone about him. The only thing
thet he esked me to de over this period, was to talk with Grace Goldstein, and
get whatever information I could fram her. I do not knom whether Akers ever
checked up or investigated enylthing that I had told him,.

wAround the middle of Fsbruary, 1936, I told "Dutch" Akers that I would
like %o open up & rooming house somsvhere in Hot Springs, Arkansas. He told
me thet he taought it could be done, and that I would be required to pay a
$1.00 @ ycar for each voom that [ would rent ocut. I told him that I had the house
2% 1723 Palm Street in minl, am ecked him what he thought ahout it. He scid that
ae tloucht it would be all right. I then told bhim that I needed %43S5.00 for
Tent, aad wlse some money to rayv a Cspesit or the utility scervice, Akers
stated that he wovld stend good for tne depnsit on the uvilities, and in my pre-
sence e called the/gtility Numpanr fran nis office in the City Jail, anl spokec
witl the llead man ragarding it. Taile mea seid that it would be all right for me
act to pay the necensary Zeposit. "Doteh" also gave me 2435.00 at this <Lims to
nclo gel s started at 123 Pulm Stresi, 7 @ove hir two or throe rings us security,
=rich he liter zave back oo me.

vettor T omoved to 123 pnla Sireet, ny sister, Valda, movea in sith me. This
289 arovna tue middle of Pebruary, 1936, a few weoks before liie racing season,
+ Opemal=d a Fource of pnrnstitution at this uliress from that iime un*il afier the
re21ns meet, which would be ar-und £oril, 1585. During thies time I cnzaged two
fisle from tre Pigly Rouoms, wino woull f£i11 dabtes with men at the house, and also
ansvier calls at the hotels. I d¢ ros remeshen these girls' nemes. On one oc-
casion "Dutel" Ak=srs seni a gir) nsmed anill:\§nieraon to my bouse to hustle.
I veewll vhat Lucills's husbrnd, Geae, wus arrestsd Ly she police in Hot S;rings,
ap? p1t ‘n jail. It ves vhen Geae MGLETSOn Tent GO J&il, that Akers sent his
wile over to my housz to hustle. Afier Gele got out of jail, he came to room at

iy rpluce on 123 ralm Stroet, bt Le and hiz wife stavel conly & sYwor* time.

“Wiile I vwas cpsreting et 125 Palm Strest, | occaslionully eulled 'Dutch"
hLiers to come over to the house, ard when he would get there, I would report
certuin *hirgs to him, like someorne staling a wrist watch, manicuring kit, and
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money. I never paid a cent for police protection or for a permit to operate
& hcuse of prostitution at 123 Palm Street. I do not know why I didmn't
Live to pay.

"] have read thc foregoing statement which consists of eight typewritten
nages, and I suear that thz same is true to the best of my knowledge and
racollection, I have signed my name to each pag: o this statement, certifying
t%at 1 have rcad the samc,.®

(Signed) Della May Jeffries

Witnesses: /s/ B. M. Suttler
/s/ John L. Madala

Special Agents,

Feceral Burcau of Investigation,
U. S. Department of Justice,

500 Rector Building,

L:ttle Rock, Arknnsas.

~0~0-~0=0-0~-

The original of th:s cbove signed statement is bcing retained in
tiie files of the Little Rock Field Division.

In addition to the above signed statement, Della May Jeffries
advised that she returned to Hot Springs, Arkensas from California about a month
aco, and that she is now employed as a prostitute for Grace Goldstein at the
Hetterie Hotel; that she has a six year old son named Harley T. Griffith, Jr.,
who is being kept by a Mrs. Parker on a farm saaewhere out of Hot Springs. She
indicated that she thinks very much of this boy of hers, and would do anything in
vhe world for him,

Della May Jeffries was guestioned at great length concerning the
nuaber of times "Dutch" Akers visited 123 Palm Street during the time Grace
Coldstein operated a house of prostitution at that address, it being recalled
that numerous witnesses living in the neighborhood of 123 Palm Street, told of
Akers calling at that place at various times. Della Jeffries advised that she
is certain in her own mind that Akers frequently called at the Palm Street address,
but cannot state so definitely, as she has no independent recollection of him
being there at any one time. She stated that she would not like to state that
fkers did callat 123 Palm Street, and not be sure about it.

Miss Jeffries adviscd that Chief of Police Joe Vakelin began dating
Grace Goldstein on an average of two or three times a week, as early as the spring
of 1938, and .during the time that Karpis and Fred Hunter were keeping company
with Grace and Connie Morris. She advised that to her recollection she never saw
Joe Wakelin at either the Palm Street address or at the Hatterie Hotel, and as
far as she knows she never met Wakelin.
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Miss Jeffries advised that she first met "Dutch" Akers when she
wa~ working for Gracc Goldstein at 1328 S. Central Avenue, and that Grace Gold-
stzin introduced her to him; that thereafter she freguently saw Akers at the
Fot Springs Confectionary where he would usually go at night after he quit
work, and that #fie.r = time, she tecome very frisndly with him.

Considcravle time wes spent with Dills Mry Teffrics, as tc the
ex.cu Gete that Alvin Karpis, Frad Hurter, Sam Coxer and Harry Campbell left the
He*teric Hotel in October of 193%. She was certzin that ii was sometime around
3:90 A.M. or 4:00 A&.M., but could not recall the date. She at first believcd
that Greta Swanson, who worked for Grace Goldstein at the Hatterie Hotel at that
timc, was not away from Hot Springs during the time that Coker and Campbell were
taere, but after continued questioning, she recalled that Greta Stanson was in
Fort Riley, Knnses, around that time, and came back to thc Hatterie Hotel either
& dav before or on the dey that the four boys left early in the morning. Miss
Jelfries could no%t recall of Kerpis or Hunter returning to the Hotel the day
cfecr the four of them were supposed to have lcft. She stated that Sam Coker
to1C her cither o day or twe days before he left, that he and the other men
iatended to leave.

Della May Jeffriecs was questioned et great length rclative to
the first time she observed a photograph of Alvin Karpis in the newspgper, and
2lso the name of the paper in which shc saw this picture. She could not reccll
the exact date, nor could she reczall the paper in question, but was positive thaot
it was a Sunday paper, and that it was not an Arkansaes paper, She thought that
the paper she bought on the ahove occesion vas some kind of a "Herald", and
thot she bought it at the nevs stand at the Southern Club. iliss Jeffries was
positive that "Dutch" Akers, Cecil Brock and Gernett Moore were the only
officers to whom she recported her identification of Karpis, «s being the boy friend
¢? Gracs Goldstein. She belicgved, however, thnt other officers likcuisc kmew
aveous this, as everybody in Hot Springs seemed to know about Karpis being in
tuvm et that time. She stated that Kerpis and Grace Geldstcin vere frequently
1i s2ucsed by various cab drivers who would call :at her house at 123 Palm Strcct
Jduring the time she operatcd a house of prostitution there from Februrry to
Avrzi’, 19536,

Continuing, Miss Jeffrics advised that Alvin Karpis and Fred Hunter
frequenily ate at the Southern Grill during the sunmer of 193€; thzt they usually
vorla sit in the back part of the Grill, z2nd on one or two occesions zhe atc
there with them, She did not knov whether anyone employed in the Southern Grill
at tla2t time appeared to be fricndly with either Karpis or Hunter. Declls could
nrt state whether Grace cver took Karpis or Hunter to the Hot Springs Conf cetionafy
fer something to cat.

Miss Jeffries further statcd that sometime after the reid con-
ducted by Federal Agents on the Woodcock home, Grece Goldstein told her that
*Duteh" Akcrs knew cll the time that she and K rpis were living at the Woodcock
hcme, ard that it wasn't necossary for the "law" to shoot up the plece the wey
th2v 4id at the time of the raid. Dslla edvised that Groace Goldstein did not
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elaborcte on this informntion. She went on to stetc that on another occasion,
this helng on the day that Grace Goldstein returned to Hot Springs after having
bo~u rrnay for tro wecks in April, 1936, thet Alvic Karpis cnd Frod Humter
beought her into tova et night, and that tho threc of them stuycd all night at
tho Bust Touri~t Cemp on tliis oceecion; that Kurpis and Huntor left Hot Springs
cmalw the Tullowing uoraing. Della rteted thot fracce fol?sicin must hwve told
n2r ~bLoit %ais the following dey, and® tiat she iimeliatel, reportel the same
t. "mtop® Akers, 224 she dees ant 4.0 what Jkeos Jid ebovt it

It might be stated that Delia might be referring to lhe tine
tnnt Crace (oldstcin returned to Hot Springs on 4£pril 24, 1336. It is known
thut ¢n this occasiou Karpis and Hunter were suprosed tc have driven her to Hot
Z1rings irom New Orlesans, Louisiana, and that she stayed at the Best Tourist
Crmp ongnight. This is the same night that Burcau Agents established informant
Cleyood Fall in the Best Tourist Camp, in order that he could contact Crace
Gulictezir at the Hatierie Hotel the following deay, and learn fra: her the then
wnerezdotis of Karpis. It is elso known that "Dutch" Akers kmew of this inci-
d~ni. ane thereaficr "planted" tiie Best Tourist Camp, in the hope of apprehending
A'vin Karpls. It, however, developed that the man whom Akers believed was
K. rovis, was in fact Clayton Hall, and Hall later was successful irp making his
gtavay from there.

There was no qucstion in the mind of Della May Jeffries that

"Duseh™ Akers could have apprchended Alvin Karpis in Hot Springs at any time
after she reported hor idszatification of him in Dzcomber of 1938, She stated
that it was gznerally knowm that Karpis would be in and out of Hot Springs, and

=2t Kazpis was hiding out somzcwhers in or ncar town; that ail the eadb drivers
“uC v.ere stotioned acrocs the street from the Hottoirie Hotel apparently mew of
Nurpis comirg into Heb Spriage fiom ti e o time, und that any one of them
wouid aave told Akers ~bouw it wed he convanted them iz that repard. Needless to
sy, Della fesls thot “kers nmede a ehmmp® out of her. ond nos bolieves that the
or ly reuson ho kept hsy interssied in the case is that he figured sha vwiull not
g te nnotuer Jaw suforcsmens ageacy «¥tn the inforprtion in her possession avg

sLhat vine.

Agents questioned Dolla May Jeffries whether anyoue else hnew that
ste was furnishing infermetion to *Dutch" Akers relative to Alvia Karpis frum
Decerber, 193¢, to liarch 19&6, eni sae advesed that her sister, Velda Durfor?,
wes 1111y avare of her countacts vith Akers at that tive. n this counection she
ctated 1imt she usually *ells hel sister everything, . that it is possibie
“hal she .iay recell other incilents wnd inform~tion they che, Delle, camtt
<semJober uowe Dolle stated %hat acr cis‘er has a very good mamorv, anl susgested
cFac sue be interviewed.

On July 30, 1937, Agentis Mcdals &nd Sullivan prccecded to Pire
mlu”f, Arkansas, and intervicwed Vella Burford at her home. 312 Wast Sth Strcet,
wnd thereatter in the Post Office Puildirg. Thesn interviewe were conlucted in
ihe presznce of her sister, Della lay Jelfries, wlio proceeled to Piae Bluff,
arkansas with ageats, ead alco in the precsence of Miss Irma Nesse, Clerk ir
the Little Rock Field Divisica. The .iollowing unsizned statzment was obtEined
from iIrs. Valda Burford:
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Pine Bluff, Arkansas
July 30, 1937.

"I, Velda May7Burford, do hereby make the following signed
statement to John L. Medale and D. P. Sullivan, whom I know to be
Special Agemts of the Federal Bureau of Investigation, United States
Department of Justice; no threats or pramises have been made to me
and I am making this statement voluntarily and of my own free will
and with the intention of cooperating with the Government in this
matter.

"] reside at 312 East £th Street, Fine Bluff,
Arkansas, and first came to Hot Springs in August, 193E, and lived
at the Mattare Hotel for two weeks, after which my little girl and
I moved to 109 Franklin Street, this being on September 6, 193E; at
this time my sister, Dclla, was working for Grace Goldstein at ithc
Hattcrie Hotel. While my sister was working for Grace, my little
daughter, Geraldine, often visited her and on different occasions the
man whom I now know to be Alvin Karpis gave her some money. While I
lived on Franklin Street I went tc the Hatteric Hotel on a few occasions,
but I do not recall ever having seen Alvin Karpis. Shortly before
Thenksgiving, 1935, my sister Declla moved from the Hatterie Hotel
and therecafter lived wiith me at 109 Franklin; we lived at the
Franklin Strec_ address until the first part of December, 1935.
About a week or so after we moved to 103 2nd street, my little
daughter, Geraldine, saw a photograph of Alvin Karpis in a ncwspaper
that Dells had brought home; she immediately recognized it as being
Grace Goldstein's boy frimnd whom she had seen at various times at
the Hatterie Hotel. She showed this paper to Della and I recall that
Della immediately left the house and went to the Hatterie Hotel with it.
I do not know to whom she shoved this photograph of Alvin Kerpis
at the Hatterie Hotcl but vaguely recall that Grace Goldstein was
at the Hatterie Hotel at that time,

“Prior to the time that she szw this photograph of
Alvin Karpis in the paper, I recall that Della and I frequently telked
about Grace's boy friend, wondering who he was end what he d4id for a
living. We knew at thet time that he had been around Hot Springs for
some time and apparently was spending a great deal of money; we also
knew at that time that he had taken one or two long distant trips
by airplane. After Della epperently recognized the photograph ef
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Alvin Karpis as being Grace Goldstein's boy friemd, I questioned her
whether she knew all the time that he was Alvin Karpis and as I recall,
Della told me that she did not; I then told her that the best thing
she could do would be to report the matter to someone. I recall that
a Tew days later Della told me that she had told Cecil Brock about
Karpis being Grace's boy friend, and it seems to me that around this
time she also told me that she had told "Dutch" Akers about it; I do
not know now whether she told Cecil about Karpis before she talked to
"Duteh" Akers about it. I further recall that shortly after she
apparently told "Dutch" Akers about Karpis he had her come to the City
Jail where he showed her some photographs, and I do not recall whether
she said that she had identified any of the photographs that were
shown to her.

"I know that after she first contacted Akers about this
she would see him almost every day at the Hot Sprin gs Confectionery
amd reported to him everything that she could find out fram Grace
Goldstein and other people., I definitely remember that around this
tiue Connie Morris was not in Hot Springs and I heard that she had gone
home to visit with her people.

"It seems to me that shortly before this photograph of
Karpis appeared in the paper we had heard that Grace's boy friend hed
bought her a new green coupe automobile. I vaguely recall that shortly
after we learned about Karpis, Grace took a trip down to her mother's
plece in Texas and was gone for several days; I remember that when
she came back from this trip she stayed around the Hatterie Hotel for
e few days and then left again for a few days.

"I further recall that shortly after New Year's Grace
took another trip out of town and we heard that she had gone to New
Orlecns on a fishing trip, =2nd do not remember vhether Karpis went with
her.

"From the .time we first knew about Alvin Karpis to the
timne that we moved from 103 2nd Street I knew that Declla had been seeing
"Dutch" Akers frequently and was reporting to him everything that she
had found out about Grace and Karpis; the reason that I know this to
be so is because Della would tell me about her contacts with "Dutch"
vhen she would caome home.

"We moved fram 103 2nd Street around the middle of
January, 1936, to 123 Palm Street, Hot Springs, Arkansas. I know that
"Dutch® Akers loaned Della $45.00 with which to pay the first months
rent and else know that he made it possible for Della not to pay any
deposit on the utilities for that house. Della gave "Dutch" Akers
several of her rings as security for the $45.00 that "Dutch" had given
her. She later gave him $5.00 on his loan and he returned her rings
and told her that she would not have to pay the remainder of the loan.
I do not know why he told Della to forget about the $40.00 vhick she
still owed him unless it was because she was furnishing him infomation
about Karpis and Grace Goldstein.
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“Shortly after I moved to 123 Palm Street I recall that
Alkkers would call Della occasionally and he would sit around with us and
gossip about things going on around town. Generally during these visits
the subject would turn to Karpis and Grace Goldstein and Della would
tell him anything new that she had learned. It did not appear that
Akers was visiting us at that time for the particular purpose of
olteining information concerning Karpis and Grace Goldstein. He did not
appear to be very much interested in locating Karpis snd after Della
told him whetever she had lcarned since she last saw him, he would
suggest that she get a little bit more information, and he would always
say something about he was hot on Karpis' trail and that he would
probebly have Karpis before long. He told Della not to szy anything
to anybody about knowing that Karpis was Grace Goldstein's boy friend,
and he indicated to her that there was a reward out for Karpls and that
the less people there verc who knew about it the more money he and she
vould get. He said that he would vwell make it worth her time.

"While Akers vas visiting us at 123 Palm Street, Garnett
Moorc, who was also & Hot Springs Police Officer, frequently visited
our house. I am certain that Della also told him that Alvin Karpis was
Grace Goldstein's boy friend and I remembar that Dellc and I would talk
to Gornett cbout Karpis and Grace Goldstein. He knew that she had also
to0ld "Dutch" Akers about it and he told us that he iwould lenve the whole
thing up to Akers.

"During the time that "Duteh" Akers nas visiting 123
Polm Strcet and Delle was giving him information concerning the movements
of Karpis cnd Gra¢c Golstcin, the following Red Top Ceb drivers
frequently visited the house: "Curly™\Dennis, BilllHumphrey, Pete [Ratliff,
Johnny\Haines, a fellow they called Steve nnd anothér called Snratéga.
A Black and White Cab Drive named~Roe also frequently visited the house,
All of the above cab drivers when the called at the house appeared to
know thet Grace Goldstein was kceping company with Alvin Kerpis, as they
tiould speak of Grece's boy friend Ed ~nd they would often wonder why
Grace t.ould keep him up at the Hatterie Hotel rather than to turn
him over to the law. I also reczll that a Ysllow Ceb driver named

,\@lmer, who gencrally parked his cab in front of the Hot Springs Confectionery or

neerby, appecared to kaon. o great deal about the movements of Grace
Goldstein and her boy friemnd Karpis.

"I remember reading in the newspapers of the Federal
Agent reiding a house on Malvern Rocd, about six miles from Hot Springs,
and the papers said that Karpis h~d alrecdy left the house by the time
the Agents got there. A few days before this r2id "Dutch" Akers called
et 123 Palm Street late one afternoon with ashort, slender young man,
who hzd 2 mustache, and the name of Damron sounds familiar to me. Akers
and thc other men talked with Della in another room. Before they left
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Dclla came back and esked ms whether I could identify Alvin Karpis if

I sauv him and I told her that I could not as I had never seen him.
Della left the rocm and talked with Akers and the other man for a short
while oefore thev left. AIter they left Della told me that Akers had
intr~du~ed th? man with him as a friend of some young man who had hed

a da*e vith Connie Morris and thut this young man hed gotten a dose of
genc.rh=a fron Connie; that Akers had asked her if she had a photogreph
ol fNunnie Morris and after she had given Akers Connie's photograph,
Akers thea told her that the man with him was a Government Agent, and
thet he and the Government man were anxious to locate Connie Morris

who was then out of town. I believe that "Dutch" Akers returned alone
on the night after he came to 123 Palm Street with the Government Agent,
end he appeared to be interested in catching Karpis after the Government
man came to the house with him.

"I cannot remember how often Akers visited us from the
time that he introduced Della to the Government Agent until we moved
early in the month of April, 1936, to the Princess Hotel. I do remember
that Akers did not visit us after we moved into the Princess Hotel and
I fecl certain that I did not speak with Akers fram that time until I
left Hot Springs in July, 1936.

"I have read the foregoing statcment which consists of
four typewritten pages amd I suear that thc same is true to the best
of my knowledge and recollection. I mve signed coch mmge of this statzment
to certify that I have resad the same."

STGHED:  (unsigned)

VWITNESSES:

Special Agents
Federal Bureau of Investigation, U. S. Department of Justice,
€00 Rector Building, Little Rock, Arkensas.

~0-0=-0~0~
The foregoing statement was typed in the Little Rock Field

Division on July 30, 1937, end when an agent: is next at Pine Bluff, Arkansas,
Velda Burford will bc contacted and asked to sign this statement.
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Velda Burford could not remcmber the name¢ of the paper in which
she. scx the photograph of Alvin Karpis at thc time in question, nor did she
knew 1o vhat persons her sister, Della, showed the photograph at the Hatterie
Hotel. She was certain that Grace Goldstein was around Hot Springs at that time.
V:la. s*atsa thet there is no question in her mind thet "Dutch" Akers could
h.ve aroreienied Alvin Kervis in Hot S»rrings at wrv time uuring the period theat
her sisier vas contarting him regardinz Kerpis and Grzace Geldstein. She stated
tiirs it vas generclly krnown around Hot Springs that Kerpis was in and out of
towa. and tiat cnyone would have told Aksrs about it, had he contacted thom in
that rezari. Velda stzted that Akers certainly made a "chump" out of her sister,
and that there is no doubt in her mind about Akers having known ell the time
thnt Xarpis wa2s hiding in Hot Springs.

Both Velde Burford nnd Dellc May Jeffries promiscd to give this
matter considerable thought, and advissd that should they rccell any further in-
formation which might be of value to this investigetion, they will immediately
get in touch with thic zgents at Heot Springs.

On July 31, 1937, after Della Mey Joffrics returned to the
Hotterie Hotel, contact was hed with her and she was agnin questioned by Agents
Madala and Suttler in the lobby of the Majestic Hotel. Shce advised thet Grace
Goldstein is very much viorrizd about the investigation nov in progress at Hot
Springs, Arkansas, and that shec is of the belief thet she will be prosecutcd
aleng with the other prospective defendcnts. She steted that Grace believes
: that Conrie Morris vias picked up by agentis gnd thoroughly questioned, and thot
RO Connic hes told the cntire truth in the matter, involving severzsl people in
: Hot Springs, including herself, Grace.

Della May Jeffries advised thzt shs askel Grace Goldstein upon her
retura to the Hatterie Hotel on the night of July 20, 13327, whether Karpis and
Hunter ever stayed in a cottage at Milam's Lwnding, and Crace replied that they
had for a period of two weecks, not specifying the lime. She stated that Crace
further told her that Ksrpis and Hunter lived in eunother cottage on Lake
Hamilton around this time, and that the delivey boy from the Craighead I :undry
suspected that they were gangsters, and renort.d tris iaformation to Joe “Secott,
who was then on the Hot Springs Police Forews, and that Jne Scott was suppused
to have given the same to "Dutch" Akers.

Della May Jeffries statea that Grace Goldstein also told her that
Fred Hunter stayed at the Marquette Hotel on one¢ oceasion, but that Grace would
not volunteer just when that was. She further stated that Grace gold her that
the paper in which she, Della, saw and recognizeg/jhe photogranh of Alvin Karpis,
as related in her signed statement, was a Sunday Ghicago derald Examiner paper.
It will be recalled that this picturs, allsgedly appearsd in the paper around the
first part of December, 193£, according to various persons interviewed thus far.
Della stated that she is positive that shc gave the paper containing Karpis'
photograph to Grace Goldstein on the occasion that she brou;ht it to the Hatterie
Hotel, shortly after shec observed it at her home on Second Street, She advised
that Grace probably still has the paper with the photograph, and that it would
be in bher trunk, wherc she has considerable other clippings and photographs of
Karpis.
- 17 -




Della Mzy Jeffries adviscd thot she saw Ceeil Brock on the street
tie day after agents interviewed her, and that Cecil guestioned her relative to
wa~t +he Bureau atteapted to elicit from her. She statcd that she told him that
sht v.s guestiwnel particularly as to the amount and the manner of the payeff
to th. Cutv Adwdunistention from thie varicuw vice resorts in Hot Springs.

in emtoet vith Jelle ey Tolfries, 2nd she will
"y ion tonet rhe is vule to pick up threugh

The folluvins investigention was c¢oadnct~d by Special Agents John
L. ¥l . mé@ D. P. Svlliivan ot Mcmphis, Tennessce, on Juiy 23 ~md 28, 197:

Investigntion by the Memphis Field Division diselesed thnt Greta
Gilsurnp, alias Gretr Gvanson, is presently residing at 277% Mndison Avenue,
Merpphis, Tenncssec. Ou July 23, 1937, agents locatcd Greta Gilstrap at the
above address «nd brousht hLer to the Memphis Field Office, where she was inter-
viewsd in greav detail or July 23, 1837 and July 22, 1937, and the follow ng
signau statem:nt ottainec:

Memphis, Tennessee
July 22, 1937.

"I, Jewel Greta Gilstrap, do hereby make the fnllowing signed statement
to Jshn L. lialala gad D. P. Sullivan, whom I know tc be Special Agents of the
Frde:al Rureau of Iuvestigation, U. S. Department 50 Tusticz. I am making
this statemeny voluntarily and of my ovn fre: will, nu thre2te or promises
haviug, bcen made to na. ' '

“I was born at Terarkana, Texas on Sspterber 1, 1712, I merried Heary
“Curtis at New Boston, Texus on or about 1923. and Aivoig2d him two or three
ycars later. Thereafter, during the svmm.r »f 933, T m~rried Charlcs\%iving-
ston, 2 cab driver, at Hot Springs, Ar'ansas, aac wc were dilvorced at Texar-
kana in February or March of 1924, I nsvroisd my vresent bushand, M. F.!Gils-
trap at Hot Springs, Arkansas on Februury 25, 1vZB5., He is a privatz ot the
Headgquarter Troon, Sseond Cavalwry, U, S. Aray, onl is now stuticaed at Fort
Riley, Kansas.

"] first became acquainted vith Giac. Gcldutein ct Texarkana, Texas in
1932, while I was hustling in the Tulsa Rcoms ab 2103 Tsxes Avenue for Irene
leh. I recall that Grace Goldstein to0ld me at that time that if I came to
Hot Springs, she would give me employaent a:¢ her house, whiech was then located
at the Broadway Hotel. I worked for Grace at this address up vntil November
1933 when the building burned. Grace lz=ft, end 1 “elieve sle went to New Or-
leans, Louisiana, where she stayed for abcut six mcnths. Upen he. return she
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opecned a house of prostitution at 1338 S. Central Avenue, Hot Springs, Ark.,
and I went to work for her for two or threce months, and at that time was the
only girl amployed by her at first, I then quit my job, and lived with my
husband, Charlic Livingston, at Hot Springs for six or cight months. This was
during the summer and fal 1 of 1934. After I left Livingston, I went to Texar-
kana, Texas and was employed at the Tulsa Rooms at 210} Texas Avenuo, vhere I
remained until the late spring of 1935, when I returned to Hot Springs, Ark.

"Upon my rcturn to Hot Springs, Gracc Goldstein and samc of her girls were
living at the Virginia Apartments, and I lcarned from her that the Shoriff's
Office had raided her house at 1538 S. Central Avenue, and padlocked it. I
recall that we stayed at the Virginia Apartments for about a week, and we then
moved to a house at 125 Palm Street. At that time Coanie Morris, Ginger Mor-
gan, Jackie Nichols and myself were employed by Grace Goldstein. A colored
woman named Lillian was employed by Grace as a cook. I recall that Grace then
owned and was driving @ new green Chevrolet Coupe. I believe that we stayed
at this housc for about six weeks.

"After we had bcen there for around threce weeks, Darrel Tisdale who operates
the Manhattan Bar on Quachita Avenue with his brother, Earl, called me on night
and said he was scnding up & couple of fellows who had been drinking at his
place. A short while later twe young men called at thc house, and said they
viere the men that Tisdale had sent down., I rcmember that both of these men werc
wcaring old clotle s, and looked as though they might have becn fishing. They
said thut they were brothers. I undcerstood from what they said, that they
had just gotten in town. They staycd around for about an hour, and then lcft
r.ithout having o date with any of the girls, I recall they were driving =
nev. black Ford Coupe. They did not introduce themselves, but I later lesrned
that they went by the names of Ed and Harold King. Fraz agroup of photographs
I have selected the photograph of Alvin Karpis, 2and state that this is the
photograph of Ed King, and I identify the photograph of Fred Hunter, as the
men who was known to me s Harold King. Hereafter I will call thesc men by
their right names.

"The following night Karpis ond Hunter returned, and wercec dressecd in
nice clothes., I was out on a call when they came to the house, but when I
returned they vwerc drinking beer with Gracec Goldstein and Connic Morris in
thc dining room. I belicve it vas that night that Hunter had a datc with
Connic, and Ginger got drunk and vas upsct bechusc Hunter had picked Connic
roather than her. I reecoall thet Korpis kept company with Gracc thet night.

"The next morning Kerpis and Hunter left the house, and thereafter

when I got up around seven or eight o'clock, Grace asked me whether I wanted
to drive out tc the lake with her to return some money which Karpis had

-19 -

e A YT SN Y ST




lost in her car the previous night. We drove out to a cottage near Carpen-
ter's Dam where Karpis and Hunter were wtaying, and Grace returned to them
the money that they lost, which was about $10.00 er $12.00. We left a short
while later and returned to town. After that Karpis and Hunter would visit
123 Palm Street every day et some time or other. Karpis always kept company
with Grace Goldstein, and Hunter was always with Connie Morris, and they fre-
quently stayed overnight at the house with these girls. They said that they
bad a night club in Chicago, and were in Hot Springs on & vacation. About a
week after I first saw Karpis and Hunter, I received a telegram advising me
that Norris Gilstrap, whom I later married, was sick at Fort Riley, Kansas.
When I was speaking of leaving, Karpis told me that Hunter was going to take

a plane to Tulsa, Oklahoma the following morning, and he suggested that I go
along with Hunter as far as Tulsa, and that he would pay my plane fare fram Tulsa
to Fort Riley. I declined his offer, beccuse I did not knmow him very well at
that time, and I went to Fort Riley, Kansas by bus, where I remained for about
a week, before I returned to Hot Springs, Arkansas. On my return, Karpis and
Hunter continued to spemd practically all of their time et 123 Palm Street,

in the company of Grace =nd Connie.

"I remember one night about seven or eight o'clock, Chief of Detectives
"Dutch" Akers called at 123 Pelm Street, and he talked with Connie Morris
about her making a payment on & diamond ring which he hed sold her.

1 believe she said that she paid Akers $7£.00 for this ring. I do not be-
lieve that Connie made a payment on the ring thet night, as she was low on
funds. Akers sat around the living room, teclking with Grace Goldstein and
the rest of us girls for cbout an hour, and I left to answer 2 call just as
he was l.aving. 1 remembecr thet "Dutceh" was telling Grace that night, that
the ncighbors werc complaining cbout the noise and disturbence at 123 Palm
Street 2t night, amd he suggested that she move., He said that she hed been
padlocked at 1328 S. Ccntral Avenue, becesuse of complaints from neighbors,
ond that "they" would not let her run 2 place in a neighborhood district any
longer, and thnt she would hrve to get o place somewhere downtown in the
busincss district. Akers mentio.ed that she might be able to rent a hotel
or rooming housc, located on the second floor in a building near the Hatterie
Hotel, Hec said that this place hzd 14 rooms and was unfurnished.

"The next dey Gracc went out looking around the downtown di striet for
2 place where we could move. I remcmber that she scid that she could not
understand why she could not run & plece in the residentinl neighborhood,
and she seid that she was going down to see someone highér that "Dutch" Akers
to see what could be down about this. I recall that she later said that
"they" had told her that she would have to get a place in the business dis-
trict. I do not know who she saw on this occasion. She looked around for
a place where we could move, and I rermember she said that the man who owned
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the place which "Dutch" Akers had suggested, would not reant his rooms ex-
cept for a legtimate rooming house. I recall that she later went to Hill
~Wheatley and rented the Hatterie Hotel on Central Avenue fram him. She said
that she was paying him $75.00 a month for this place.

"At different times while we resided at 123 Palm Street, I have seen
"Dutch" Akers park his car in froat of the house, shortly after Grace Gold-
stein would receive a telephone call. On these occasions, "Dutch" would not
leave his car, but Grace would get her purse and leave the house, and drive
away in "Dutch's" car. She would return in a few minutes with Akers, and
leave his car end would cane in the house, and "Dutch" would drive away.
During the entire time we stayed at Palm Street, and thereafter during the
time that I was employed at the Hatterie Hotel, we were never raided by the
police, nor were we ever brought down to the Police Department to pay a fine.

"A few days before July 4, 1935, we all moved to the Hatterie Hotel. I
recall that Kerpis 2nd Hunter continued to visit Grace and Connie after
we moved to the Hatterie, and that a couple of days before July 4th they
left togecther, amdi Hunter said they were going to Muskogee, Oklahoma to visit
a friend. I remember they were away on 4th of July, but they returned
a dey or two later, and I remember that there car was damaged. Karpis said
thet Hunter vient to slecep at the wheel, and turned the car over on a dirt
road, near a swimming pool just outside of Hot Springs, Arkensas, 1 saw the
cor, and remember thet there was a large dent on the side of the top of the car.

"Around this time I went out swimming one afternoon with Karpis, Hunter
and Connie Morris at the Ozark Lithia Pool on the outskirts of Hot Springs.
This is the only timec I went swimming with Karpis end Hunter.

"Kerpis end Hunter spent practically oll of their time at the Hatterie
Hotel, ond would frequently stay overnight. They would park their Ford
Coupe in frant of thé Hotel.

"I recall that about a weck or so after we moved to the Hatterie Hotel,
Dorothj\Cathey obtained a room at the Hatterie. She was sick at that time,
end wos not working. However, when she fclt better she begen to
hustle out of there. I believe shc left Gracc's place in July of 1936.

"About a week or ten days after the fourth of July, Karpis and Hunter left

Hot Springs, and I remember that they were gone about two or three weeks.

While they were gone, Connie became ill and went to the hospital where she
stayed for about two weeks. After she returned to the Hatterie Hotel, she
received a letter from Hunter from Canada which contained some sort of souve-
nir., Connie apparently did not expect them to return to Hot Springs agein.

I recall that about a week or so after Connie left the hospital, Karpis and
Hunter returned to Hot Springs and the Hatterie Hotel. I did not sce thelir



Ford Coupe anymore, and I do not know whether they had a car. At this time,
I did not see Karpis and Hunter at the Hatterie Hotel very much, and I re-
member that Grace said that Karpis had bought a new motor for a boat, and
that he was spending nearly all .ef his time out en the lake fooling around
with the boat, amd I remember that she fregquently went out in the afternoon,
and would return about 7:00 or 8:00 P.M., and she would say that she had
dinner with Ed (Karpis) at his cottage on the lake.

"Shortly after Karpis was supposed to have bought his out-board motor,
Grace invited Dorothy Cathey, myself and mnother girl, who only worked at
the Hatterie Hotzsl for a few days, to go out for a boat ride in Karpis'
boat. She drove us to Gilliam's Landing, and while wc were swimming, Kar-
pis came up the lrke to Gillirm's Lonmding in a very fast boat, and we all
rede oround vwith him and Grace on the lake zll afternoon. They did not say
where he and Hunter were living et this time, but I figured that they were
living somewhere in the vicinity.

"Sometime during the latter pert of August of 193%, Cennie was operated
on at St. Joseph's Hospital by Drv Blacke. I recall that she got out of the
Hospital shortly prior to September 7, 193%, and that Grace and Hunter hed
considerable discussion about him paying her hospital bill. I remember that
Hunter frequently visited Connie while she was confined in the hospital, and
I don't believe that Karpis went with him on these visits.

"On or about September 7, 193E, I went to Fort Riley, Kansas to visit
NorrisGilstrap. I recall that I was at TFort Riley when he received his pay
check on September 30, 193, I remember this date particularly because
it was on a Monday, and becauvse he was supposed to receive his pay check on the
lest day of the month. That evening Norris gave me $30.00 for train fare and
expenses to return to Het Springs, Arkensas. On the following afternoon,
which I recall was Tucsday (October 1, 193E), I caught a train at about 1:30
P.M. at Junction City, Kansas, and Norris came to the dept to say goodbye to
me. I recall that he took leave to sec me off.

"I recall that I rode on the train all night, and arrived in Hot Springs,
Arkansas the following afternoon which was Wednesdey, October 2, 193, I
believe that I took a Yellow Cab from the Depot to the Hatterie Hotel. When
I arrived at the Hatterie Hotel, which was around 2:00 P.M., Karpis, Hunter,
Ginger, Connie, Grace, Dorothy, and a third man who was introduced to me as
George, were there. They all had teen drinking, end I understood fram what
they said that Karpis, Hunter, and George were leaving the following morming
at 4:00 A.M. I have selected and identified the photograph of Harry Campbell,
as the man who was at the Hatterie Hotel that day, and who was called George.
He told me that his right name was Cecil. Lillian, the maid, and Grace pre-
pered a very nice dinner fer all of us. I believe it was a duck dinner.
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"I remember that we all had quite a bit to drink, and Harry Campbell
told me that he had been there for two weeks; that he had noticed my photo-
graph in Grace's room, and that he had asked her to send me a telegram to
come back to Hot Springs, but that they did not do so, and decided to wait
vntil I returned; that this was to bc his last night in Hot Springs. I
recall that Ginger told me that she had an all night date with him, the
previous night. I remember Kerpic tzlling Canmpb:1ll not to drink too much,
as he had a lot of driving to do the next day. I had quie a bit to drink,
and was tircd from my trip, and I went to bed ebout 9:00 P.M. The rest of
them were still going strong when I went to bed. Early the noxt morning
when it was still dark, Campbell stuck his head through the door in my roam,
and said goodbye. Karpis and Hunter also said goodbye to me at this time.

I rcmember that Grece, Connie and Ginger were still up and were out in the
hallway at that time. I heard the three men say goodbye to the other girls,
but I did not get out of bed. From the way that these men talked, and fram
what Grace and Connie siAid, I do not believe that Karpis, Hunter and Camp-
bell were expected to return. I did not get up until about noon that day,
and I do not know whether Grace and-or Connie left the hotel that morning
before I got up.

"] recall that shortly after EKarpis and Hunter left on this occasion,
Mary came to work for Grace Goldstein, and thereafter frequently took charge
of the house while Grace would be away.

"About a week or ten days after Mary started working for Grace, Grace
took a trip to her mother's farm wear Paris, Texss. Siue wes gone about a
week on this trip, and when she retuarnzd she hrought wiih Lar her neice,
Margaret. OShe told us thal Murgarecis's folks were gnitve pnor, and that
she hed been running avounu with men dovn homc; tha*t she was going to help
hor [ out. Mergeret stayel ¢t the Hatterie Hotel. i dny cr two after she
errived, Gracs csked me to suggest to Mursaret tliet she entertain same of
the men who visited the Hatterie. T rei'uscd to do this, telling her that she
should do it hersslf. Grace thersefter got Mary to make the suggestion to
Margaraet, and bMargeret then began to fill dstes with men nt the house. I
believe Morgaret wes around 24 yeers of age.

. "About a month or five weeks after Karpis, Eunier, and cempbselil left
Hot Springs on tiie mcrning oi Getobser 3, 1935, Tonnie said thet she was
going to visit her sister &t Tan Antonio, Texas, waich she did a few days
later. I did not hear until scomotiae afterward that Hunter hal gome with
Connie on this trip- Aiter Connie left, Grace did rot spend very much time
at the Hatterie Hotel, ard sametimes she wculé be avay for ac lcng es a
week, and I did not know where she was living. At those times whsen she re-
turned to the hotel, she would only remair a few minutes and then leave,
and that made me believe she was living samewhere with Karpis, although she
did not mention that Karpis was in town at that time.




I rccall that about three weecks befere Christmas of 19385, Ginger
brought a newspaper to the hotel one day. I remember that this was
an out-of-state newspaper, and it scems to me it may have been a Clevelam
newspaper. This paper had large headlines concerning Alvin Karpis. I can-
not remember what the necwspeper article stated, but I do recall that there
was a photograph of Alvin Karpis beside the article which appeared on the
front page of the paper. Dorothy, Ginger, Margaret, thc negro maid Lillian,
and myself were in the kitchen when Ginger showed us the newspaper, and she
said that her sister's little girl had secn the picture of Alvin Karpis, and
had recognized it as being the photograph of the man we knew as Ed King.
I remcmber that we 21l looked ot the photogreph, end I end Lillian remarked
that it didn't look very much like Ed, but Ginger thought it %as & good
likeness of him. I cannot remember seeing Margaret in the company of
Karpis before this time, but she apparently had met him somewhere, as she
expressed her opinion that the photograph of Krrpis did not look very much
like Fd King. I recall that Grace was not present on this occasion, and
Ginger gave the newspaper to Mrrgarset, so she could givc it to Grace when
she came in. Lete thet evening when Grace came to the hotel, Mcrgaret showed
her the newspaper which Grace read. She appcared to be surprised upon sce-
ing the article and photogreph in the paper, and I remember that she remarked
ttat the phetograph of Karpis did not laok very much like Ed. She scolded
Margaret for not destroying the newspaper, after she thought that the phote-
grath was that of her boy friend, Fd. She told all of us not to mention to
anyone what we had seen in the newspaper, and particularly not to mention it
to Bd. While we were discussing whether it actually was the photogreph of
Ed King, Grace said that she would see BEd's boy friend to find out whether it
was in fact him. I do not know who she was referring to when she spoke of
B's friend.

"A couple of nights later Karpis came to the Hatterie Hotel. This is
the first time I had seen him since he lsft with Hunter and Campbell on the
morning of October 3, 1938, Grace came in with hip, and they sat in the
living room for a few minutes. Dorothy and I said hello to Karpis, and he
then took Margeret into her room where he talked privately with her for
about fifteen minutes. I remember Grace was upset and worried as to what
Karpis and Margaret were talking about, and she said that she hoped that
Margaret would not mention to him that we had seen his photograph
in the newspaper a few days before. Grace also said that she would be glad
when Margaret left. Karpis and Grace left a few minutes after he and Mar-
garet returned to the living room. Margaret told me that night thet Karpis
hed given her $20.00 and had told her to return to her home; that she had
no business to be in a place like the Hatterie Hotel. The next day, Mar-
garet left the hotel, and returned to her home in Texas on a bus. After
she left, Grace told me that she and Karpis hal a devil of an argument
the night before after they left the Hatterie Hotel over some things that
Margaret had told him; that apparently Margaret hed told him everything she.
knew. :




"I recall that a few daysafter Margaret left Hot Springs, Karpis
bought Grace a green Buick Coupe. Shortly after she got this car, she
eaid that she was going to visit her mother in Texas. At that time she
said that she didn't have any license plates for her new car, and tmt she
was going to get a set of license plates from Joe Wakelin, as he had of-
fered to lend her the plates off of his car. Before she left on this tnp, she
indicated that she probably would spend Christmas with her mother; that she did
not know what the boys were going to do, nor what Connie intended to do over
Christmas. I recall that Grace returned alone on or about December 19, 1935,
and she mentioned that she had visited her mother and helped to straighten
up her mother's house for Christmas. She asked me whether I bad seen Connie
or Hunter, and I told her that I bad not. Grace did not live at the hotel
for the next two or three days, but was in and out of there inquiring whether
Connie and Hunter had yet arrived. About two days before December 23, 1938,
Connie and Hunter came to the hotel and asked for Grece. Grace was not there,
and Connie then asked me whether I knew where Grace was, and I told her that
I did not know. They said they would return that night, which they did. A
few minutes after they arrived, Grace came to the hotel and talked with them.
They did not remain very long when all three left together.

*I recall that Norris Gilstrap who I married on December 2€, 1935, ar-
rived for a Christmas visit on December 22, 1935. On the following night,
Decamber 23, 1935, Karpis and Grace came to the hotel at about 9:00 P.M,

They stayed eround until about 1:00 A.M. We did considerable drinking that
night, and I remember that Mary and a girl nemed Florence who bad worked there
for about three wceks, and who left shortly afterwards, and my husband were
also there. I remember that Grace told Norris a&nd myself about Karpis fish-
ing when they went down to her mother's place the week before, and I rcmem-
ber her saying that she had taken the outboard motor of Karpis down with

her, and thet he spent some time fishing with it, and she laughed while tell-
ing about Kerpis wearing a lerge ten-gallon hat while they were in Texas. I
belicve he wore this large hat that night.

"I recall that Kerpis talked vith Norris most of the night 2bout K=nsas,
and he seemed to know a great deal about Fort Riley, Kansas, snd also men-
tioned that he hed a sister in Topeka, Kensas, and that he was practically
raised cround there. On the following day Norris asked me who Ed really
was, and I told him that all I knew theg he was Bl King. He scid that he
looked o lot like Alvin Karpis; that there was a photograph of Knrpis at
his Troop Headquerters, and he asked me whether I knew who Alvin Korpis was.
The name was not familiar to me, and he thereupon told me that Knrpis was
8 notorious criminal who was badly wanted. I then recalled that Karpis was
the neme I had seen on the newspaper photograph sometime before at the
Hatterie Hotel. We talked this over for sometime and were fatrly certain




that B4 King was in fact Alvin Karpis. Norris told me that I was in a tight
place, and that the best thing the both of us could do, was to keep quiet
about it, because if we informed on him there was a possibility that we
might get "bumped off" by some of his friends. We daid nothing to

enyone about what we had discussed, and before leaving to return to Fort
Riley, Kansas, Norris suggested that I keep away fram Karpis as much as
possible. .

"A few days before Grace Goldstein purchased her Buick Coupe, as I
have already mentioned, she spoke with me one day and mentioned that she
would like to rent "Dutch" Akers' cottage on the lake. She stated that
it was a very pretty plece, and that it would be a nice place to live.
From what she said about the cottage, I got the impression that she had
seen both the inside and outside of it. She gave as the reason for wanting
that house, that Karpis had some fri ends coming down from the north to
visit him, and she did not want them to stay at the Hatterie Hotel, or for
them to know what business she was in. I do not know whether she X ter
rented Akers®' cottage, but I do know that a man and his wife did come to
Hot Springs to visit Karpis around Christmas time, and she told me that these
people were from Ohio, and that the woman was in society up there. I also
recall Gracc telling me that this woman from Ohio did not like the idea of
Connie appearing at the place where she and her husband were staying, dressed
in either slaecks or beach pajamas.

"I recall that shortly after Christmas of 1835, I did not see Connie
and Hunter anymore, and I presumed thst they went away on another trip. I
likewise did not see Karpis anymore after that, and I didn't know whether
he was living in town or was away from Hot Springs. I remember that Grace
stayed around the Hatterie Hotel quite a bit fram New Years to about
Februory 1, 1936. I distinctly recall that on New Years Eve, she ani 1
and another girl went to the Southern Grill where they had some kind of
entertainment.

"During the month of January, 1936, Grace Goldstein fregquently went out
nights with Chief of Police Joe Wakelin. On two or three occasions, I heard
her talk with him over the telephone, and arrange & meeting place with him,

On one occasion I heard her say that she mould meet him near the Park Hotel.
As I recall she would usually leave the Hatterie Hotel around 8:00 or 9:00 P.M.
when she would go out to meet Wakelin. At one time I heard Grace ask Wakelin
over the telephone as to what car he vould be in.

"On one occasion during the month of January 1936, Dorothy Cathey and I
were in Dorothy's room, and Grace came in and started talking to us. She
said that she had bumpedinto "Dutch" Akers on the street while she was
driving with Karpis; that she introduced Karpis to "Dutch", and that Karpis
was half drunk at the time, and had his had pulled down over his eyes.
Sometime later in Grace's room, Grace told me that "Dutch" Akers had asked
her wvhether she got her new car from her boy friend, and he remarked to her
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that she must have run into a couple of live wires. She told me that Akers
then asked her if that was her boy friend who was with her in her car when
she introduced him to Akers, and she told him that it was, and she told me
that Akers said he seemed to be a pretty nice fellow. Dorothy and I talked
about these different statements that Graco made about Akcrs and Karpis,

and neither of us believed what she said. We figurad that Grace was trying
to throw us off the track by making it appear, that "Dutch" Akers considered
Kurpis all right and a nice fellow. Up to this time Grace had never admitted
to us that she knew that Ed King was really Alvin Kerpis, and we never let
her know that we positiviely that Ed was Karpis.

"] heve been shown a photograph of Sam Coker, =nd I identify it as a
man known to me as Tommy who called at the Hatterie Hotel a couple of times
within a few days after December 23, 193%. I remember that he asked whether
Connie, Grace, Karpis or Hunter were around, and Mary told him that they
were not at the time. I had heard Grace and soms of the other girls speak
of Tommy before this, as a friend of Karpis and Hunter, and I understood that
he had been in Hot Springs during the time I was visiting Norris in Fort
Riley, Kansas in September, 193Z, and that Jackie Nichols filled dates with
him, I never did see Tommy with Karpis or Hunter, and I never saw him around
the hotel after he visited there on the above two occasions.

"After Connie and Hunter left Hot Springs after Christmas of 193E, I did
not see her again until about & week or ten days before Federal Agents raided
the Tioodcock home on Malvern Road. I remember that on this occasion she
came to the Hatterie Hotel alone. BShe had bezen drinking, and she said that
she intended to get ™tight". Mary, Dorothy and myself were at the hotel, and
she came to my room and talked with Dorothy and me. She said that Hunter
would probably give her the devil when tghe got bsck to the lake, bscause she
had left, but she did not men*ion where they were living, except that it
was out in thc sticks. She lufi after about thirty minutes. I believe
it was the next day that she returnzd to the hotel, and had all her
baggage and clothes with her. Her lip was bruised and her knees were skinned.
I asked her what had happched to her, and she told me that she had fallen
down the steps. However, I lstur leerned fram Grace Goldstein that Hunter
had beaten Connie up for leaving the house where they had bien staying, amd
had driven into town. Grace oalsec icld ms thrt what had really happened was =
thet Kerpis and Hunter came into town vher they found that Connie had
left their place; thet they had locetad her downtown, and followed her car
to the Woodcock home; that they had t0)d her eni Grace to watch to sec if e
car was behind them upon reaching the roza which led to their house, and to
go straight ahead if they did notice a car bechind them. Grace seid thet Con-
nie did not do as she hed beer diredted, but turned off the highway .ithout
looking back, and she and Hunter got into an argument about it.
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"After Connie moved into the Hatterie Hotel on the above occasion,
she hustled for about two or three days when she learned that she hnd a 4
case of gonorrhea. She was very much upset over this fact. Either that
night or the following night, a cab driver named Brock who is a brothexr of Officer
Cecil Brock, called at the Hatterie Hotel and talked with Connie Morris in
the living room. He appeared to be drunk. He left about twelve or one
o'clock in the morning, and I remember that after he left, Connie talked with
Grece in Grace's room. The next day when I got up at about 1:00 P.M., I no-
ticed that Grace end Connie were not in the hotel, and Lillian, the maid, told
me that Connie had gotten word that her mother was sick, and she had gone
home., I did not sce Connie anymore after thot, That night, I recall that
Grace returned to the hotel around scven o'clock, and she called Brock and
told him to come over to the hotel, which he did. She talked to him in her
room in a loud voice, and cussed him out, and accused him of coming to the
hotel and getting a picture of Connie which he was going to turn over to the
G-men. She said thcot she knew that he had double-crossed Connie; that he
had told Connie how much he hed been paid to come up to the hotel for the
purpose of guestioning Connie concerning Karpis and Hunter, and that he
would of gone ahead with it, had he not gotten drunk and told her every-
thing about it. She told him that he had better watch his step, or he would
be toaken for a ride. I also recall Grace telling him that he need not think
he was so smart, that she alreedy knew that the G-men were in town before he
told Connie. Brock admitted everything that Grace hed chnarged him with, and
he had very little to say. I do not remember that Grace left the hotel that
night, and I believe she was still therc when I went to bed around 2:00 A.M.
I do not beclieve she knew that I overheard vhat she said to Brock.

"I got up around noon the next day, ond I don't_bclicve that Grace was
in the hotel at that tiame. I also recall that the dog, "Shine", disappeared
aeround this time.

"I do not remember whet took place cround the Hatterie Hotel until the
day when the G-men reided the Woodcock home for Alvin Kerpis. I recall thet
on this day I got out of bed in the aftcrnoon, gnd read in the paper all ebout
the raid. I believe that Grace was there that afternoon. That
night we missed her and we were worried because we did not know wirre she had
gone. She did not return to the hotel until about three o'clock the following
afternoon. She had a cut on her forehead, and some bruises on her body, and
she said that she had turned her car over on the highway. After Karpis was
arrested Grace told me that she had made one trip to her home in Texas shortly
before the raid, and had told her brother to get rid of some shirts aml other
clothes which belonged to Karpis and had his laundry mark on them. She told me
thatshe later began to worry as to whether her brother had desti yed the shirts
and other articles that belonged to Karpis, and she said that she mede another trip
down to Texas after the raid to find out whether her brother hal done what she
had told him to do. She told me that she destroyed Karpis' shirts when she
got home after she found that her brother had not already done s0; that she
hadn't had any sleep the night before, and was dead tired, and she laid down
for only a couple of hours before she left to return to Hot Springs. She said
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that she brought back with her a gun which belonged to Karpis and which haed
been kept at her home. She told me that she was so sleepy on the way back,
that she dié not know what happened, but that she must have fallen asleep
and turned over; that she called a wrecker at Hot Springs, and some people
drove. her into Hot Springs in an old model Ford car.

"1 recall that on the night that Connie moved into the Hatterie Hotel
before the raid on the Woodcock home, she told me that she was tired of stay-
up all night and losing sleep, waiting for the place to be shot up, and for
Hunter to start shooting his machine gun.

"After Karpis was arrested I heard Grace Goldstein speaking with Connie
one day about her experiences while she was keeping company vwith Karpis. She
told Connie she figured she had enough load to carry in watching a large
amount of money which was kept in their house on or near Fincel Street, but
that when same scare came up, Karpis left her at the house with the money and
she hnad to stay there alone with it for two days.

"Grace nlse told me after Karpis was caught that she felt that "Dutch"
Akers had double-crossed her around the time of the Woodcock raid, because he
was coming up to the hotel, and getting information from her and then giving
it to the G-men.

"After Karpis was arrested, Grace Goldstein told me in speaking of the
period around the Woedcock raid when she was being questioned by various of-
ficers, that she went down to Palm Street to see Ginger. GCrace said that
sometime before that Akers had loaned Ginger the money to rent this
house on Palm Street where she was answering calls, and that Akers had been
keeping company with her. I knew that what Grace said about Ginger answering
calls on Palm Street was true, as Ginger had called me down there orenight
to fill a date. Grace said that when she saw Ginger, she asked whether she
had been questioned by Akers or any other officer, and Ginger told her that
Akers was the only officer that had que stioned her about Karpis. Grace told
me that she believed that Ginger had not only been questioned by Akers, but
had also been questionsd by other officers outside of Hot Springs, and that
Ginger had given them a lot of information about Karpis. ' ‘

"I have read the foregoing statement which consists of eleven type-
written pages, and I swear that the same is true to the best of my knowledge
and recollection.”

(Signed) Jewel Gretta Gilstrap
Witnesses:
/s/ D. P. Sullivan
/8/ John L. Madala
Special Agents,
Federal Bureau of Investigation
U. S. Department of Justice,
€00 Rector Building,
Little Rock, Arksnsas.
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The original and copy of the above signed statement is being
rctained in the files of the Little Rock Field Division.

maiden name is Jewel Greta\White; that she has known Herbert "Dutch" Akers ever
since she ceme to Hot Springs in 1932; thaot same time during April of 1933,

she was in the market for a used car, and that Akers in some manner found out
about it; that he approached her relative to selling her a 1931 Model A Ford
Coupe, which he stated belonged to his wife. Greta advised thet she thereafter
purchased this automobile from Akers for a consideration of $250.00; that Akers
gave her a bill of sale for this car, and that she registered the same in the
State of Arkansas, and alse purchased a Hot Springs Vehicle Tag for it. She

went on to state that she drove this autamobile around Hot Springs for about five
months, and that in the fall of 1933 she and her former husband, Charlie
Livingston, drove to Tampa, Florida in it. She stated that upon their arrival

in Tampa, she sold the instant car to a used car dealer for $1£0.00; that she
does not recall the name of this dealer, but is sure that Livingston would know
it, as he was raised around Tampa, Florida, and in fact suggested that she go

to the particular dealer to whom she sold the car. Greta stated that at the

time she negotiated for the sale of the car, the used car deceler asked her

where she had purchased the same, and when Greta informed him that she got it
from the Chief of Detectives at Hot Springs, Arkanses, he took it at its face
value. Greta was not certain as_to whether she registered the said car under the
namc of Greta Swanson or waell’ﬁhite.

In additionsfo her statement, Greta Gilstrap advised that her

The foregoing corroborates the informetion seccured from Grece
Goldstein by Special Agent in Charge Chapmon Fletcher, and tonsidering theé same,
it appears that Akers sold Greta Swanson a stolen car on the abeve occasion,
knowing the same to have been stolen. The Statute of Limitations has apparently
run on this crime.

From a perusal of the signed statement submitted by Greta Gilstrap,
particularly as to the time Kerpis and Hunter first appeered at the house of
prostitution of Grace Goldstein at 123 Palm Street, it would appear that this
date was on or about June £, 193%, as it has been definitely established that
Karpis and Hunter registered into Cottage #13 at Carpenter's Dam on that date.

As to the information indicating that Darrei and Earl Tisdale of the Manhattan

"Bar, referred them to Grace Goldstein's place at the above time, it is believed

that Fred Hunter made the acquaintance of the Tisdale brothers during the time
he was being treated for a venereal disease by Dr. Paul Z?%Qrowne in Hot Springs
from May 6, 193 to May 27, 193t.

Greta Swanson was questioned at great length concerning what
police officers visited 123 Palm Street during the time Grace Goldstein eperated
& house of prostitution at that eddress. She was positive in stating that "Dutech"
Akers and Arch Ceoper were the only officers she sew call on the girls there
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during that period. She would not place Alvin K=rpis and Fred Hunter in the
house at 123 Palm Street at those times when Akers and Captain Coopcr called
there, nor would she state that they were in the house on those occasions when
Akers called for Grace, and thereafter rode around the block with her, es is
mentioned in Mrs. Gilstrap's signed statement.

With reference to the time that Karpis, Hunter, and Harry Campbell
were supposed to have left Hot Springs, afier living on Lake Hamilton for a while,
Greta Gilstrap was somewhat positive that this time wes in the early moming of
October 3, 1938, She stated that she did not see Fred Hunter nor Sam Coker
at the Hatterie Hotel, nor at any other place, during the next two or three days,
and for this reason, and fram conversations overheard by her on the night of
October 2, 1935, she is positive that all of the boys left at the above
indicated time. This date of departure substantistes the first informetion
received from Mbrrisfioftis and Grece Goldstein, indicating that Karpis, Hunter,
Cempbell and Coker, moved from Dyer's Landing on Lake Hamilton on October 2,

1938.

As te the informetion provided by Greta Gilstrap to the effect
that Grace Goldstecin drove her niece, Margaret, from Paris, Texas, to Hot Springs,
Arkensas, in October, 1935, and thereafter caused her to be influenced to
practice prostitution in the Hatterie Hotel, it would appear that these facts
indicete a violation of the White Slave Traffic Act.

Greta Gilstrap was questioned at great length as to the time she
first became aware of the identity of ilvin Kerpis, and she vwas insistent in
steting that it wes when Ginger showed ber a newspaner photograrh of him during
the ecrly part of December, 1935, She advised that at this time 2all of the
girls vho were employed in Grece's house then leurned. and were avare, of the
identity of Karpis.

With reference to th: intormstion indicating that Grace Goldstein
intended to borrow a set oi licensc plates from Chief of Police Joe Wakelin far
her ncw Buick Coupe, in order that shc could rake a trip to her mother's farm at
Paris, Texas, it might be staitel that Chief Wokelin adritted to Incpector E. J.
Connclley that he loened Grace Joldstiin the licensc plates of his zuburn
automobile, in order that she could make the above inlicated trip. It might also
be mentioned that Cecil Brock., former police officer a2t Hot Springs, admitted
to ogents that on one occasion shortly efter Grace Goldstein purchnsed her
Buick Coupe, Chief Waokelin requestsd him to go to the Hatterie Hotel and take
his license plates off of Grace Goldsitein's ecar. Brock stated that he contacted
Grace in this regerd, and sho permitted him to remove the platns from her car
and return them to Chief Wckelin.

The above information is of same significance, as it appenrs from
the statement of Greta Gilstrap, that Grace Goldstein drove Alvin Karpis to
her mother's farm at Paris, Texas, in the car that carried Chief Wakelin's
license plates.



It should be noted that Greta Gilstrap does not admit that she
again saw Alvin Karpis, after she definitely assured herself of his identity.
This information probably is false, as other witnesses have already stated that
Karpis frequenily visited the Hatterie Fotel subsequent to the time that Mrs.
Giistrep esserts she definitely became cware of his true identity, and the fact
that he was a Government fugitive frcm Jjustice.

With refrereice 1o iLs convarsation betwecn Greta Gilstrap and
Grace Goldstein relative to the renting c¢f "Dutch™ Akers' summer home on Lake
Catherine, it should bte noted that the mun and wife from Ohio referred to by
Grace Goldstein, nc doubt is Clayton Hall and his wife, who are known to have
visited Grauce Goldstein and Alvin Karpis from December 8 to 22, 1935, at Mot
Sprincs, Arkensas. It is not known whether Grace Golistein subsequently rented
Akers' summer homc, as was irdicated by her. Previous investigation disclosed
that Karpis ané Goldstein wers living at 602 South Third Strect, and 124 Fincel
Street during this period.

With reference to Grace Goldstein's intimacy with Chief of Police
Joe Wokelin, Grets Gilstrap advised that to her knowledge this association had
existed c¢ver since she first came to Hot Springs in 1932. Shc emphatically stated
that she never saw Wakelin at any of Gracs Goldstein's houses of prostitut ionm,
nnr did she ever see the two together riding in a ear or on the street; She
admitted that she very often heard Grace telk with Chief Waokelin over the tele-
phons, and make dates with kim; tlLat shc has nlso heard other girls in the house
talk ebout Grace's friendship witk Wokelin. It might be well to mention at
this point, tbat Llvin Kaorpis admitted to Buvreeu azerts thet the reason he
consorted with Gracs Geldsteln ut ot Springs, was baceusc he knew thet she was
friendlv with Chief of Peliecs Moe Wukeliin, an? tras he was snpplying her with the
mrvenents of Goverrnmert azerts when they wculd come to Hot Srriags.

Relnative to that portion of Greta Gilstrep's statement where she
related conversatione she had with Cracze Coldstsin regariing Axers meeting
Alvin K=1pis on the strcet in Hob Springs, 2nd shas Akers romerkcd that he
thoaght Alvin kerpis was a fine leliow, Gureta wac of the npirion thet Grace
Gnldstein 4$0ld her of %the atnve, cstensibly tc icad her t2 brelicve that neither
she nor "Dutch" Akers thought tiant Kirvis was "hot", end to crecte the im--
prescion tant he wes all right. ¥urih=1, thnt she prouvedly desirad tou renove
from rar, Grsta's, mind any doub’ or susplcion that Greta mighkt have entertained

" abeut Xarpis at tLat tiue.

nees v

reta Gilstrep eivised tlat there is no gquestion in her mind
that "Dutci" Akers had knuwladge that Alvin Xeruis was in Hot Springs, and was
cunsorting with Grace Grldstein., Ske was also positive thet Chief of Police Joe
Wakelin kmew that Karpis was in ‘{own. Sh>, however, could not or wculd not
provide any additional information indicating that Akers end Wakelin permitted
Kaxrpis to remein in Hot Springs without aprrebsncior,
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With reference to the ether prostitutes who lived and were employed
by Grace Goldstein at the Hatterie:Hotel and 123 Palm Street, Greta advised
Jackie Nichols worked for Grace at both the Palm Street address and the Hatterie
Hotel; that Jackie is presently engaged in prostitution at 321 Monroe Street,
Memphis, Tennessee. She further advised that Dorothy Cathey worked for Grace
for a short time at the Hatterie Hotel, and that Dorethy is probably in
possession of considerable information that might be of value to this investi-
gation. Greta advised that when she last heard from Dorothy Cathey, she was at
her home in Texas, near the Mexican border; that Dorothy has a sister whose
husband owns a furniture store at Hobbs, New Mexice; that she probably could be
located through this source. Greta further stated thet Pauline*Hargrove also was
employed by Grace Goldstein fer a short while at the Hatterie Hotel during the
time Karpis was supposed to have visited there, and that Pauline is at present
travelli in Mississippi, exact whereabouts unknown; that Pauline's mother is
Mrs. Flor\Edmonston, and she lives at 758 Madison Avenue, Memphis, Tennessece.
Creta advised that Pauline could probably be located through her mother, if agents
desired to interview her. This will be done at a later date.

On July 24, 1937 Special Agent John L. Madela and D. P. Sulliven
locatod Jackie Nichols at 321 Monroe Streect, Memphis, Tennessee, znd brought her
to the Memphis Field Division, where she wes interviewed in detail by the above
agents. She addsed that her correct name is Gertrude Theresz Nichols, and she

O submitted the following signed statement, the original of which is being retained
] in the files of the Little Rock Field Division.

Memphis, Tennessee
July 24, 1937. //'

"I, Gertude Theresa Nichols, do hereby make the following signed statement -
to John L. Madala and D. P. Sullivan, whom I know to be Special Agents :of the
Fedecral Bureau of Investigation, U. S. Department of Justice. I am making this
statement voluntarily and of myawn free will,

H "I was born in New Orleans, lLouisiana, on January 15, 1914. In 1929 I
married Leé~€aler at Henrietta, Texas, and divorced him in Henrietta sometime
during 1934, Later on I married Thomas J>Wright at Texarkasna, Texas. This
was on February 6, 1936. I believe I am still married to him.

"I first met Grace Goldstein while I was attending school in New Orleans,
- Louisiena. At that time she was operating a house of prostitution at 321
Broadway, Hot Springs, Arkesnsas, and I met her through a girl named Rachel
ehrillkill who at that time was working for my mother in Hot Springs. I be-
lieve this was either in 1931 or 1932. I have been engaged in the practice of
prostitution since 1933.

"I recall that during the late spring or early summer of 1935, I eb-
tained employment with Grace Goldstein, who was then operating a house of
prostitution at 1338 S. Central Avenue, Hot Springs, Arkansas. On the first
night I went to work for her, Marion Anderson and some other Deputy Sheriffs




raided Grace's place for liquor, and padlocked it, We moved the telephone

to a vacant house across the street from 1338 S. Central Avenue, from where

we could answer calls. Grace and the rest of the girls, including myself, moved
to an apartment in the Virginia Apartments where we stayed for a weck or ten days.
Grace then rented a house at 123 Palm Street. At that time the following

girls were employed by Grace Goldstein: Ginger Morgen, Greta Swanson, Connie
Morris and myself. A colored girl nomed Lillian was employed by Grace as a

cook and maid.

"About two or three weeks after we moved to 123 Palm Street, this being
on or about June &, 1935, I returmed to the house one night, and the
other girls told me about a couple of young men who were dressed in old
fishing clothes who hcd been at the house carlier that secme evening. The
next night these same two men returned in their good clothes. They sat around
and drank with Grace Goldstein and the rest of the girls. This
night they were accompanied by a tall young men who I understoed had eriginel-
ly brought these two fellows to Grace's house. I do not know this young
man's name, but recall that he went around with a guitar player, and both of
them used to hang around the Manhattan Bar on Ouachita Street in Hot Springs,
this place being owned by Earl and Darrell Tisdale. I understood that this
young fellow had met the two men I have spoken of at the Manhattan Bar.

"From a group of photographs I have selected the photographs of Alvin
Karpis end Fred Hunter, and identify them as being the photographs of the
two young men who visited Grace Goldstein's house, as above described. They
introduced themselves as EA and Harold King, Ed being Kerpis and Harold being
Hunter. They stated that they were brothers and that they were night club
owners where they also operated gambling games somewhere up North. I filled
a date with the young man who was with Karpis and Hunter, and recall that
Hunter paid me $5.00 for this date. This was the only time I saw this young
man with Karpis and Hunter,

"Thereafter during the three weeks we remained at 123 Palm Street, Kar-~
pis and Hunter visited the house at sometime practicelly every day, and at
times would remain overnight. After two or three days, Fred Hunter begen
keeping steady company with Connie Morris. I do not remember that Karpis
hed dates with anyone at the house during the first few days after he and Hunter
first came there. About two or three days after I first met Kerpis, he and I
arranged to go fishing, end he called for me early the following morning. We
drove out near Carpenter's Dam, and fished in his boat which had a small out-
boaerd motor. After we coame in from the leke, he took ma to a cottage where he
-and Hunter were staying, and I prepared breakfast for Karpis. Hunter was there
but he did not hcve breakfast with us. After we ate, Hunter drove me back to
town. A few days after this Karpis began keeping steady company with Grace
Goldstein. Thereafter she and Connie were generally with Karpis and Hunter,
and would go out to their place on the lake.




"I recall that Karpis and Hunter had a new black Ford Coupe which had out-
of-state license plates. They frequently stayed overnight at 123 Palm Street,
and would park their car either in frmt of the house, or in the driveway at
the rear of the house. Karpis and Hunter spent most of their time at our house,
on Palm Street, and I understood that they stopped frequenting the Manhattan
Bar after this. I do not know of any other place in Hot Springs that
they might have visited.

"I first became acquainted with Chief of Detectives Herbert "Dutch" Akers
a short time after I first began practicing prostitution in Hot Springs
during 1933. He knew that I was hustling in town., I first met Captain of
Police Arch Cooper before I even met "Dutch" Akers., While we were located
at 123 Palm Street, "Dutch™ Akers visited Grace Goldstein's place on at least
two or three times to my knowledge. He and Grace Goldstein were fricendly from
what I could see. I remember one particular visit whon Akers came to Grace's
house late in the afternoon, and sat in the living room talking with Grace
and the rest of the girls. I know that these visits were not in response to
any complaints or calls, and they appeered to bec just friendly visits on Grace
Golstein. I cannot remember that he was ever accompanied by any other police
officer. I cannot recall that Kerpis and Huntor were ever at 123 Palm Strecet
when "Duteh" Akers call there. It is possible that Akers saw Karpis and Hun-
ter there when I was not present, as I frequently was cway fram there on cells.
Akers was then driving a coupe, and I have seen him with his wife in this
same car at other times, which led me to believe that it was his own personal
car rather than a police car. I recall that about a week before Grace Gold-
stein moved her place fram 123 Palm Street, Akers called at the house ene af-
ternoon and in my presense he told Grace that the neighbors had been complain-
ing about taxi-cabs calling at the house late at night, and about disturbances
and noise, and he suggested to Grace that she move to another location.

"While we were living at 123 Pulm Street, Captain of Police Arch Cooper
was working at night at the Club Belvedere, a gambling place outside of
Hot Springs, Arkansas, where he was employed as a bouncer. Two or three
times after he got off from work around three or four o*clock in the moming,
Cooper came to Grace's place and had dates with Connie Morris. One night he
“had a dete with me, but he did not pay me for my services, and from what I
. have heard I understood that he never paid any prostitute for their services.

"Around the first part of July, 193E, we moved to the Hatterie Hotel on
Central Avenue. I remember that Jimmy, who is Lillian's husband, helped us
move cnd that Karpis and Hunter were present part of the time. Karpis and
Hunter continued keeping company with Grace Goldstein and Connie Morris, and
very often spent the entire night at the Hatterie Hotel. While there they
would park their Ford Coupe eithcr in front ef the hotel or across the street.
I remember that Grace =mi I drove out to Lake Hamilton to see the boat races
on July 4, 1935. Kerpis and Hunter were not around the hotel for two or three
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days at that time, cnd they may have been away. Around this time, I recall
that Karpis end Grace Goldstein took Hunter to the airport where he was to
toke a plane. Before leaving the Hatterie Hotel, Karpis put $50.00 in en
envelope which he sealed, He placed three "X" on the back of the envelepe,
and he explained that he did this in order that he might know if anyone open-
ed the envelope. He told Hunter to give this money to his, Karpis's, mother.
I recall that Hunter was gone only a few days on this trip.

"I recall that when Karpis and Hunter returned from one of their trips,
which I believe was the one they made over the 4th of July, they retumed
to Hot Springs with their Ford Coupe dameged.

"Shortly after this time I recall that Karpis and Hunter made a trip
away from Hot Springs. While they werc gone, Connie Morris received a letter
from there. I recall that Korpis and Hunter were avay for some time on this
particular trip, and then when they returned to Hot Springs they had a new
and different cer which haod Ohio license plates. This car was a coupe and much
larger than a Ford. When they returned, Karpis and Hunter continued to fre-
quent the Hatterie Hotel almost every day, and very often spent the night
there.

"Sometime during the summer of 193S, Karpis and Hunter moved from the
cottage where they had been staying to some other cottage on the lnoke. I
never visited this cottege, end do not know exactly vhere it is located. There
was e negro moman named Rosie who worked at the Hatteriec Hotel, and Karpis
and Hunter liked her cooking, and I understood that she went to work for them
at their cottage. Grace Goldstein and Connie Morris talked of visiting Karpis and
Hunter at their cottage, cnd I understood at times they would have dinner
with these boys at the cottaze.

"About the 10th of September of 193E, Karpis brought a man to the Hat-
terie Hotel called Tommie. From a group cf photographs I heve selccted ond
identified the photogrzph of Sam Coker, ~s the men who was known as Tommy.

He come to the Hatteris Hotel o ferw times after thet, either with Karpis or
with Hunter. I hed dates with him on tws or three occasions, and Ginger also
filled dates with him two or three times. I remeasber thet Ginger liked Tom-
my, end she went out to thc lake with Gracc Goldstein and Connic Morris and

I presume from what they said, thot Karpis, Hunter end Tommy vicre out there
with them.

"During the last part of September, 1932, I remember that Hunter end
Tommy tolked of attending the Max Basr-Joe Louis fight in New York City.
Grace nlse talked of attending this fight, but I rcmembor that she did not
go, os shc mentioned that she and Karpis had listened to the radio
brocdenost of the fight at Kerpis' cottage on the lake. I recall that Humter
and Tommy went to the fight by airplane frem Little Rock, Arkansas. I be-
lieve that Grace drove them there. Karpis e¢nd Hunter had bet ¢ new car on
the result of the fight, and I understood that Karpis won the bet.




After they returned, Bunter and Tommy talked cbout the fight not lasting long, be-
cause Joe Louis knocked out Mex Baer in one of the eerly rounds.

"Either the first night that Hunter and Tommy visited the Hatterie
Hotel after they had ettended the fight, or the next day, I recall that they
brought a man nemed George to the hotel. George hed a coupc which cerried Ohio
license plates, and this car looked exactly like the car that Hunter cmd Karpis
used, and both of these cars werc parked in front of the Hatterie Hotel the
first time that I saw Geogc. I have selected end identified the photograph of
Harry Campbell, as thec man who was known to me as George. This was in the
afterneon, and he stayed around until thet evening when hec had a date with
Ginger. I had an all night date with Tommy thet night. I was keeping campany
with Eddié’ﬁright at that time, nnd he called at the hotel that night,and he
started an argument with me, because I was filling dates at thc hotel. The next
night I left Hot Springs and went to Texarkana. Before leaving Tommy said
goodbye to me at the hotel. Harry Campbell was alse there with Ginger, and Korpis
and Hunter were with Grace aml Connie. This was the l-st time that I saw any of
these men.

"During the time I was working for Grace Goldstein, she told me that "Dutch”
Akers had a beautiful home loceted somewhere outside of Hot Springs, cnd tlntit
was & very private place. She described this house as being very beautiful on
the inside, and shec said that she would like to have it. She said that she
would take me out to see it sametime, but she never did.

"I recall that one afternoon while I was working at the Hatterie Hotel, Grace,
Connie and myself drove out to Wilson's Tavern. As we passed Milan's Landing,
either Grace or Connie pointed to the cottage on the hill nearest to the read,
and said that either Karpis or Hunter must be up there. A day or two later, some
mention was made by Grace or Connie that Karpis and Hunter had moved to emother

cottage.

"I recell that on one occasion while I was working at the Hatterie Hotel,
Grace Goldstein, Connie Morris, myself and possibly others were sitting around
and talking, wondering who Kerpis cnd Hunter tere and what they did for a living.
During this conversation Grace CGoléstein gave us the impression that "Dutch" Akers
had met Karpis and Hunter, as slie mentinned that "Dutch" said that they were nice
boys.-

"] have read the foregoing statement which consists of five typewritten pages,
and swear that the same is true to best of my knowledge and recollection. I have
signed my name to each page of this stetement, certifying that I have read it."

(Signed) Gertrue Theresa Nichols
Witnesses:
/8/ John L. Madala
/s/ D. P. Sullivan
Spceial Agents,
Federal Bureau of Investigation,
U. S. Department of Justice,
500 Rector Building, .
Little Rock, Arkansas.
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In addition to the above statement, Miss Nichols advised that she hos ¢
helf-brother, Tony Gariboy, Jr., who resides on Route #l, Hot Springs, Arkensas,
with her step-father; thet this place is located just beyond the Ooklawn Race
Track cnd adjoins Files*' Dairy. She stated that she hes an uncle, ClaudesGates,
who works =28 o yardman for some railroad at Texarkena, Texas. A

From e perusal of Jackic Nichols signed statement, it is to be noted
thct she corroborates the information provided by Grets Gilstrap, as to the
circumstances surrounding the first visit of Karpis and Fred Hunter to 123 Pelm
Street, Hot Springs. The identity of the young man who apparently brought Karpis
and Hunter to the Palm Street address, is not known as yet, and every effort will
be made to learn of same.

Jackie Nichols was questioned at great length concerning the number of
visits made by "Dutch" Akers and Arch Cooper to 123 Palm Street, during the time
that Grace Goldstein lived and operated a house of prostitution there. She recall-
ed that Akers called on Grace Goldstein on only three occasions during that
period, but could not recall whether Karpis and Fred Hunter were in the house
at the time that Akers would visit there. She also did not know, er would not tell
the purpose of Akers! visits at these times. She denied any knowledge of a
payoff to the Police Department or City Administratien for the right for Grace
Goldstein to operafe a bawdy house. She admitted, however, that during the time
Grace operated at Palm Street aml later at the Hatterie Hotel, the police at no
time raided her, nor did they fine any of the girls who were working for her
fram time to time.

It is to be noted that Grace Goldstein indicated to Jackie Nichols in
one of the conversations with her, that she was well acquainted with the interior
and extcrior of "Dutch" Akers' summer home, indicating that perhaps she had been
there onc time.

It is also noted that Grace Goldstein at one timc pointed out a cottage
at Milem's Landing to Jackie Nichols, and remarked thet Karpis and Hunter were
living at that place. This is important, as Officer Joe Scott previously informed
agents thot he received a tip to the effect that Karpis and Hunter were 1living
there, and that he gave this information to Chief of Police Joe Wakelin; that
Wakelin end "Dutch" Akers were supposed to have checked the same, and found them
gone when they arrived there, and nothing more was said or done about it.

Agents exhibited to Jackie Nichols a photograph of Gsorge"Burrhead"
Keady, end she positively identified it as o men with whom she filled a dete at
the Howe Hotel around Christmas of 1935. She advised that at that time she hed
her own telephone in Hot Springs, end that a porter at the hotel celled her to
g0 to Keady's room; that when she got there, she found Keady partially intoxi-
cated; that he wouldn't give her more than $§10.00 for an all night date, which
she refused; thet while she was in his room, she observed a large amount of
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money in one of the dresser drawers, and she immediately mede up her mind to
take this money; that she remained with Keady until he fell asleep, after which
she ransacked the drawer, which contained the money, and hurriedly left; that
she later found that she had taken $900.00, and that night she took a cab to
Texarkana, Texas; that she spent a week in Texarkana, and gave the money to a
friend of hers, who disappeared with it on New Years Eve Day, 1935. Jackie ad-
vised that she later learned that Sam Coker, whom she knew as Tommy, was in the
ad joining roem at the Howe Hotel when she called at Keady's room, and that Coker
appeared to have a date toe; that after she found out that Keady was probably
acquainted with Alvin Karpis, through Sam Coker, she became very frightened, and
stayed away from Hot Springs for a while. She stated that she also heard same
time later that both Kerpis and Hunter were very incensed over the theft of
their friend's money, and that Huntcr on one occasion attempted to locete her
while she was working on Malvern Avenue in Hot Springs, wi th the intentions of
*taking her for a ride".

Jackie Nichols advised that on one occasien while she was living at 123
Palm Street, and while Karpis and Hunter were there, Eddie Wright, with whom she
formerly kept company, visited her at the above address; that Wright becname
intoxicated, and during the course of the evening he was introduced to Karpis and
Hunter. Jackie stated that Bddie Wright is very much against "Dutch" Akers at
the present time, and that it is probable theat he might be of some assistance to
this investigation. She stated that she has not heard from Wi ght for some time,
and thet the last word she had of him, was that he is in Houston, Texas, mammging
the Lone Star Rooms; that her husband, Thamas-Wright, is a brother to Ed Wr ght,
#nd he is supposed to be working in same hotel in Dallas, Texas. )

Jackie Nichols advised that she can be located by contacting the
address, 321 Monroe Strect, Memphis, Tennessee.

On July 28, 1937, Special Agents D. P. Sulliven end B. M. Suttler
procecded to the Hatterie Hotel, where they located the prostitute named Ginger
~nd the colored mcid, Lillian Louise Thomas. These two women accompecnied agents
to the temporary office being mainteined at Room 322, in the¢ Thompson Building,
Hot Springs, Arkensas. Therecfter, Lilliaq/ﬁhomas wes interviewed by Special
Agents H. A. Snow and D. P. Sullivan on the aftcrnoon of July 28, 1937. It
being apparent that this interview would be quite lengthy, Lillien Thomas, as
» well as the prostitute "Ginger"™, werc csked whether they wers willing to be
" Interviewed ot the Little Rock Field Division. Both of these women expressed
their willingness to voluntarily accompany agents to Little Rock, Arknnsas, for
further interview. On the evening of July 28, 1937, Lillien Thomas and "Ginger"™
vere brousht to Little Rock, Arkansas, by Special Agents John L. Madala and
D. P. Sullivan, and Lillian Thomas was guestioned on the evening of July 28,
1937 and again on July 29, 1937, by Special Agents H. A. Snow amd D. P. Sullivan.
ILillian Thomas spent the night of July 28, 1937 at a hotel end on the following
evening she was taken back to Hot Springs, Arkansas, by Special Agents H. A.
Snow and B. M. Suttler.
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The following typewritten statcment was obteined from Lillian Louise
Thomas, which she signed. The original of this statement is being retained in
the files of the Little Rock Field Division.

Little Rock, Ark.
July 29, 1937.

"I, Lillian Louisc Thomas m~ke the following typewritten statement to D. P.
Sullivan and H. A. Snow, whom I know to be Special Agents of the Federal Bureau
of Investigation, U. S. Department of Justice. I know that I do not have to make
this statement, and nobody has threatened me.

"] was born on June 30, 1910 on a farm near San Marcoss, Texas. My father,
Elbert Washington, runs a faerm about a mile north of San Marcoss, Texas. My
sisters, Mrs. Ethel Nichols and Mrs. Irene Wright, live on a farm near Taylor,
Texas. My brother, Toby Washington works in a garage at Taylor, Texas. I
married James T. Thomas at San Antonie, Texas about July 9, 1928, and I still
live with him. '

"I have been working for Grace Goldstein for about four years. When I first
went to work for her she was running a sporting house at 1338 S. Central Avenus.
Two summers ago she was raided by Marion Anderson and some county officers for
whiskey end they padlocked the house. We then moved across the street but only
stayed there for gbout a week and we then moved to 123 Palm St. At that time,
Miss Greta, Miss Ginger, Miss Jackie and Miss Connie were hustling for Grace. We
stayed on Palm St. for over a month and then moved into the Hatterie Hotel. After
we hed been at Palm St. for same time I heard the girls talking ebout Mr. Ed. snd
Mr. Harold. I remember the first time I ever saw these men. They caome in
betwcen eleven snd twelve o'cleck onc day. When I went into the living room to
cazll the girls for breakfast, I saw Mr. Bl and Mr. Harold, who were sitting in
the living room, talking with Connie, Grace cnd Jackie. When the girls came
into the kitchen for breakfast, the men left. I have picked out the photograph
of Alvin Karpis. That is & picture of Mr. Fd. I havec also picked out the picture
of Fred Hunter and that is the picture of Mr. Harold. I saw Karpis and Hunter at
123 Palm St. efter that, severel times. I remember thcy ate dinner there one
night with Grace, Connie amd the rest of the girls and they were there the
morning that we moved to the Hatterie Hotel. Connie kopt company with Hunter, and
Grace kept company with Karpis. I remecmber Gracc was late for dinner one night
end shc seid that she had been down to the Police Department. I cannet remember
whnt kind of car Kerpis and Hunter hsd when we were on Palm St. ¢nd I can't
remember ever secing their car.

"After we moved to the Hatterie Hotel in the summer of 193%, Karpis aud
Hunter came to the hotel more often, and they would sometimes spend the night
there. Karpis was always with Grocs, and Hunter was alweys with Connie. Grace
end Connie would go out in the afternoon after they got up aml dressed, and they




would not came back for dinner and would tell me not to wait dinner for them cs

'  they were eating out. I did not know where Karpis and Hunter were living thet
summer but I often heard these men telking with Grece and Connie about fishing,
swimming and boating on the lake. Karpis and Hunter were good spenders and they
would buy drinks for other visitors at the hotel end they always tipped me when
I waited on them. The most they ever tipped me at one time was a doller. Karpis
and Hunter head dinner at the hotel several times.

"One morning in the early fall of 1935, when I reported for work about eleven
o'clock in the morning, Karpis, Hunter and two men who they called George and
Tomnie were already at the hotel. I have been shown pictures of Harry Campbell
and Sam Coker, but I cannot identify them as being the two men who were with
Kerpis end Hunter that day. That wes the only time I ever saw George and Tommie
and I cannot remember very well whet they looked like. All these men were drink-
ing with Graece, Connie and the rest of the girls and they did not eat brenkfast
because they were drinking. During the afternoon that day, Miss Greta came in.
She had boen awzy for nearly a month before thet on a visit to her husband in
Kensas. Grace cml I fixed 2 duck dinner for the men and I remember Grace said
thot Karpis, Hunter, Tommie and George were going awny. They all had dinner at
the hotel and they vwiere still there when I left about six thirty that evening.
They were all feeling pretty goed and I remember Mr. George was walking around with
Miss Greta's grecn silk bethrobe on. I am pretty certain that this day was in
the middle of the weck @8 Miss Grace had been expecting Miss Grete to return on a
Sunday cnd she did not return until two or three days later, which was the day I
am speaking of. The next dey when I cnme to work none of the men were there, but
that afternoon or the next afternoon Karpis ond Hunter come to the hotel. They
did not stay long and talked to Grzce and Connie in Grace's roam. I would like to
say that I work from ebout e€leven in the morning until sbout six thirty at night
~nd T dont know whet happens at Grace's place nfter six thirty P.M. unless I hear
some of the girls talking nbout something that happens a2t night wher I nam net
vworking., :

"After Kerpis and Hunter left the Hotel I d4id not see them agnin until some
time after Thanksgiving. I never saw George -nd Tommic again thet I can
remember. A few doys before Thanksgiving Grace ceme to the hctel and got e
roasting pan which she took aray with her. She lnd bzen away from the hotel fer
soveral days before that. I remember that Grece amd Cennie or Karpis and Hunter
were not at the Hatterie Hotel for Thanksgiving, A weck or two before Thaa ks -
giving, Grace end Connie begnn to stay cirey from the hotel and I would not sec
them for scveral days at that time. About that time, Connie bought a new tm nk
and she was packing her clothes one evening when I left. The next day when I
came to work, she had gone and I did not see her again until a few days before
Christmas. I now recall that a short while before Connie got her trunk, Karpis
and Hunter came to the Hatterie Hotel together one afternoon. Grace and Connie
were there. Karpis and Hunter were still there when I left for home but they did
not have dinner there.




*As I have said, Grace was away from the hotel a great deal just before
Thanksgiving, and I recall that after Thanksgiving she brought some pieces of
turkey to the hotel and said that this was what was left of a turkey which she
hed for Thanksgiving dinner. After that, Grace would stay away from the hotel
several days at a time, and when she came back she would only stay for a short
while. I cannot remember secing Karpis again until a few days before Christmas.

"] can't remember whether it was in November or December, 193E, that Grace
brought an clectric waffle iron back to the hotel. A coufe of days later Grace
gave me a key, and a card with the address 602 Third Street on it, and told me to
g0 to that address and clean up the house on my way to work next morning, which
I didon the next morning. It seems to me that Grace stayed around the hotel for

-a few days about this time. About a week before Christmas, Grace returned to the
Hatterie Hotel, and I rcmember her doing her Christmas shopping. A day or two
later, Kerpis came to the hotel, but he did not stay very long on this visit. It
seems to me that Grace was in and out of the hotel, and it appeared that she was
living somewhere else, as she never bought her Christmcs presents vwhich she
bought to the hotel until Christmes morning. She must heve kept these presents
where she wes living somewhere else. A coupléd of days after I saw Karpis with
Grece, Connie amd Hunter came to the hotel one afternoon. Connie said she was
hungry and they remained for dinner. I remember that Greta's husband, Norris
Gilstrap, visited Greta over the Christmas holidays. He came there two or three
days before Christmas, and stayed there until a day or two before New Years Day of
1936. I only saw Karpis and Hunter once just before Christmas, as I have mentioned
above.

"I remember that Grace brought our Christmas presents to the hotel on
Christmas morning. Karpis was not there then. She left about noon on that day
and said she was going to visit her mother in Texas. She left in her new green
Buick Coupe, which she bought a week or so before Christmas. She had said that
Kerpis had given it to her for a Christmas present. Connie and Hunter were not
there on Christmas Day either. They hed left a day or so before Christmas, and
I did not see them again for about a month.

"I do not recall seeing Garce and Karpls again uatil just after New Year's
day, I believe, when I remember sesing Karpis talking to Grace, and Grace was
telling about how much her mother in Texas enjoyed her being there st Christmas
time and also that she liked Karpis very much. '

"On the day that I saw "Tommy" and "George" at the hotsl with Karpis and Hunter
in the early Fall of 193€, Grade told me vhen I came to woark that morning to look
out in the backyard and see what she had. I did so, and saw a big black Great
Dane puppy. This was the first time that I saw this dog, and Grace told me thet
Karpis ked brought it to her and that it was born in Germeny. This dog is named
"Shine™, and I still take care ef it for Grace. It was just around this time
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that Grace told me to bring an outboard boat motor frem the back porch downstairs
to her back porch upstairs. Another maid helped me to take the motor up. The
moter stayed there until after New Year's Day.

“"Scaetime during January, 1936, Grace again left, but did not say where she
was going. Severals days later I noticed that tae outboard motor was gone. I
can't remember how long Grace was@ne on this trip, but after she came back I
remember hearing Grace and Karpis talking together about what a good time they
hed had on the trip, and how much they enjoyed the fishing.

"A shert while after Grace and Karpis returned from the fishing trip, Grace
took my husband, Jimmy, and me out to the Woodcock home near lLake Catherine, and
we cleaned up the house., We stayed there fram about 9:30 AM. until 4:30 P.M.
cleaning up. I noticed that the small trunk which Karpis used was out there,
which was in one room. From the dust on the floors, and from what Grace said, I
understood that they had just moved in and hadn't had a chance to clean the place
up. I did not see anyone at the house during the day, however, except Grace when
she took us out and brought us back to Hot Springs in the afternoon. That was the
only time I ever visited the Woodceck home. It Beems to me that I did not see
Connie and Hunter for quite a while about this time, but I would see Karpis and
Grace fram time to time.

"l Lelieve it was sometime between Thanksgiving and Christmas 193Z,that
Gipgir cam: to the llatterie Hotel, one afternoon just before dinner. This was a
suc™y waile after Girger had guit working for Grace Goldstein. She lad a newspaper
71t1 har and she showed it to me and to the other girls who were there. I re-
member she pointed out a photograph of Karpis and said that she thought it was a
phoetogreph of Mr., Bl who kept campuny with Grace Goldstein. I remember that we
telk:d cbout this photograph end same of the girls thought *t Tooked like Mr, Ed
aid cther Cid not think it lock very much like him. ILatzr —hen Grace came in,
surzbodly must have shawn hcr the phetgraph because when I came to work the next
moraing, I asked Mary if the pieture i1 the newspaper which ®inger had was a
picivre of Mr. Ed, ~nd she snid that ii —was not, as Grece said it was'nt Mr. Ed.
I never asked Grace about thlis pichturs. as sne was in end out of tle hotel and
never did say where she was goiug or where she was living. 1 am certain that
Grace's niece, Margaret was working a: tiae detel as a prostitute at that time. I
cannot remember that any of th2 girls taikad of Mr. EC buing Alvin Kurpis after

that‘day when Ginger had tha rewepaper phoutegraph of nerpis.

"Avout a week before the Felderal ‘geuts raided the Woodcock home, Connie
returned to the Hatterie Hotecl iats one afternvon with Grace. Coznic had a
skinnad lip and she said that she hal bteesn druuk and fell dcan. Grace did not
=tay at thc hotel, and she lef%t, but Gcanie staycd and hustled st the hotel for
«everal days. Four or five days before the Federnl Agents ralded the Woodcock




home Connie came in one day and she was “cussing®™ about the doctor teclling her
that she had the "clap", and she said that she did'nt believe him. The next
morning when I came to work about eleven o'clock I met Connie as she was leoving
the hotel. She did'nt have any baggnge with her. This was the last time that

I saw her until a month or se after Karpis was arrested at New @rleans, La. When
I got to the hotel that morning the girls told me that Brock, a cab driver, had
been to the hotel the night before and he get sore because Connie would not date
him and he told her a lot of stuff about she was going to be arrested because
she was travelling around with Karpis and Hunter and they said that probably was
the reason she left. The same night that Connie left, or the following night,
Grace moved back into the hotel. A day or two after Grace moved back into the
hotel, Government men came in and questioned Grace, off amd on, but I cant
remember that "Dutch" Akers was with them. :

"On the afternoon that Connie moved back into the Hatterie Hotel, about a
week befere the Woedcock home was raided, Grace Goldstein also brought her
clothing in with her, but she wauld not spend the night at the hotel, for the
next few days, but would go out each night and take with her a nightgown and she
kept her clothing at the Hatterie Hotel after that until the reid. I think that
Grace stopped staying at the Woodcock home at night, after she moved back into
the hetel, either on the night thet Connie left, or the night aefter that. Two
or three nights before the morning that the Federal Agents raided the Woedcock
home, Grace drove me home after I finmished work at about seven or eight ocleck.
While we were riding Grace said that she wantecd to get a radio and a garden hose
she had left there at the Woedcock home. We were in her Green Buick Coupe and she
drove out to the housc end went in and got thec radio., It was dark znd I remember
that she turned on the lights. The garden hose was outside end I put it in the
car, Grace wes in the houss only for a few minutes and she brought out her square
radio and put it in the car. She then drove mc home, It secms to me that "Shine"
thc dog was not around at that time end I believe that before Connie moved back
into the hotel Grace talk:d to taking him to her mother's farm in Texas whecre he
vould have plenty of room to excréise. I dant know exactly whem she took him
eway but I did not see the dog until after Karpis was arrested.

"On the day of the Woodcock raid, I got to wark at about 11 A. M. Grace was
awake and reading the newspaper in her room. I believe that it was a short while
later that a short, slender, young man who was a Government man, came in and

. questioned Grace in her room. After I woke the girls up Jjust before noon, they

came into lunch and Grace told them about the Federal men who had raided the
Woodcock home early that morning. I believe it was two nights after the raid that
Grace left and she was gone when I came te work the following moming. The

same afternoen she called me and asked me to have a bath and tewels ready for her,
as she had been in a wreck and had turned her car over three times. She came in
a shoert while later and said that she had cane into town on a wrecker which she
celled.




~ "While Grace had a sporting house at 1338 S. Central Ave., Arch Cooper Captain
of Police, visited Grace's place one afternoon and he sat around talking with
Grace and the rest of the girls. He did not arrest anybody that dey end I do not
knov why he was out there. I always figured that she wos pretty friendly with
Arch Cooper and I remember that last fall Grace and Connia gave a big party at
the Hatterie Hotel to celebrate Connie's birthday. Arch Cooper and Jeck
IMeJunkins, a city fireman who kept compszny with Jerry, one of Grace's hustlers,
were there with a bunch of other men. I hal to stay to help the ether two maids
to serve drinks. Conniec got & pair of panties and she pulled her dress off and
put on her pantics and walked across the table. Everybody got pretty drunk and
Arch Cooper did a hule dznce with Cennie.

"During the fall of 193E Chief of Police Wakelin began to telephone Grece
Geldstein ulmost every night around six thirty or seven oclock. For a long while
I did not know who this wes who celled Grace, end she only spoke of him as her
"Sweetie” and as the "01d mnn". A shert while after Kerpis was ceught I found out
thrt Grace's "Svcetie™ was Chief Wakelin. He still calls Grace almost every night
and they never talk very much over thc teclephone but generally enly make n date
to meet each other. I have oftcn heard Grace say, after receiving a call fom
Chief Wakelin, that she was going out to meet him, and she would leave the hotel
2 fev minutes later.

"During the time thnt Karpis and Hunter were visiting snd hanging around 123
Palm St., and at the Hatterie Hotel, they never acted suspicious and never seemed
to worry about being arrested. They generally went around in their shirtsleeves
and I never saw either of them wear & gun. I never remember the Hot Springs
Police making any investigation at the Hatterie Hotel, or at 122 Palm St., about
Karpis and Hunter until after the Federal Men came to Hot Springs aroupd the
time of the Woodcock raid. After the raid, Federal Agents arrested Grace
Goldstein and she was gone about 12 days. All during this time "Dutch®™ Akers
would call the hotel every day on the telephone and ask me whether I hal heard
from Grace and he told me to let him know as soon as I heard from her. He came
up to the hotel two or three times while Grace was away, and I remember that one
day while he was talking to Greta, Mary and me, he sat down en the bed in Mary's
roem and he said that if Grace had let him know, he would have arrested Karpis
-a long time before that, and I believe that he said that there was large reward
out for Karpis. I remember he wanted to get a key to Grace's trubk so that he
could get a picture of her and I believe he did take a picture of Grace off the
dresser in her room.

"I would like to state that I frequently have answetred the telephone when
Chief Wakelin telephoned the Hatterie Hotel for Grace Goldstein end I recognize
his voice over the telephone.




*I have read this statement which is typewritten on ten pages and I have
signed my name on each pege to show that it is true and here sign my name
below. No threats or prmises have been made to me, ,

(Signed) Lillian Lousie Thomas

Witnesses 4 ' Lillien Louise Thomas
/s/ H. A.Snow  /s/ D. P. Sullivan
H. A. Snow D. P. Sullivan

Special Agents,

Federal Bureasu of Investigation,
U.S. Department of Justice,

£00 Rector Bldg.

Little Rock, Ark,

Q=0

Lillian was thoroughly questioned concerning the association of Grace
Goldstein with Chief of Detectives Herbert "Dutch" Akers, btut she stated that
she could not recall ever seeing Akers at the houses of prostitution operated
by Grace Goldstein at 1338 S. Central Avenue, 123 Palm Street, or at the
Hatterie Hotel. She did state that one evening Grace was late for dinner end
on her return she stated that she had been down to police headquarters, but she
did not state who she had sesn at the police department. Lillian stated that
she understood from conversation she overheard between Grace Goldstein and other
women at 123 Palm Street aml at the Hatterie Hotel, that Grace Goldstein would
visit thc Hot Springs Police Dspartment at night, but that she, Lillian, had no
definite knowledge of same, as she went off duty about six thirty each night.

Lillioh stated that it was entirely possible for Akers or any other per-
son to have visited 123 Palm Street and the Hatterie Hotel without her knowing
it, es she was frequently busy about the house and would,not get an opportunity
to see every person who entered these places. She denled knowing that Karpis
4nd Hunter lived at Dyer's Landing and Milam's Landing on Lake Hamilton in the
summer of 193&. She could not or would not recall that any local police officers
visited 123 Palm Street during the summer of 193E,

Lillion Thomas wes definite in stating that she visited 602 Third
Street only once, and that wes the occasion that she went there to clean up after
the housc had been vacated. She denied knowing where Grace Goldstein moved after
leaving 602 Third Street, and stated that she never heard that Karpis and Grace
lived on Fincell or Clubb Street around Christmas time of 1935. This woman, at
Tirst, stated thet she only visited thc Woedcock home one time, when she and her
husband, Jimmie went there to clezn up, shortly efter it was rented and occupied
by Karpis and Grace Goldstein, but she later told of the time when she and Grace
Goldstein visited the Woodcock hame a few days before ths Woedcock raid to obtain
2 radio and garden hose, &s she mentioned in her signed statement.
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} Lillien Thomas could not recall Grace Goldstein talking of attending
the Baer-Louis Fight at New York City in the early fall of 193f. She could not
recall anything concerning Grace Goldstein and the negro, Rosalie, cleaning up
a cottage on Lake Hemilton and had no information concerning the circumstances
surrounding the vacating ef the cottage at Dyer's Landing by Karpis and Hunter in
October, 193E, other than what is contained in her signed statement.

Iillian was thoroughly questioned, but she could not recall that Grace .
Goldstein borrowed the license plates of Joseph Wakelin and used them on her car
during December, 193E. She stated that she did not know where Grace Goldstein A
met Wakelin at night, and had never seen Joseph Wakelin in the company of Grace
Goldstein and was definite in stating that she had never seen Wakelin at the
Hatterie Hotel. This woman undoubtedly has a great deal of information comcerning
the association of Grace Goldstein with Hot Springs Police officials, particularly
Chief of Detectives Akers, but she is an unwilling withess, and little
cooperation can be expected from her in this investigation.

Jemes Thomas, #l0 John Street, Hot Springs, Arkansas, husband of Lillian
Thomas, colored maid end cook for Grace Goldstein at the Hatterie Hotel, was
interviewed at the Temporary office in the Thompson Building on July 30, 1937,
by Agents H. A. Snow and B. M. Suttler.

Thomas stated that he worked for Grace Goldstein only one day during the
time she was living at 123 Palm Street; that on this occasion he made some flower
boxes for her, but he could not recall seeing any men around the house on that day,
nor could he recall seeing the black Ford belonging to Karpis, sitting out in
front of the house that day. Thomas stated thet after Grace Goldstein moved to the
Hatterie Hotel he worked for her on several occasions; twice he washed all the
windows in the hotel; on other cccasions he painted floors and woodwork. He
stated that on most of these occasions he went into the room where he was painting
or cleaning and shut the door in an effort to kecp sveryone out so that he could
get his work done properly, and for this reeson he did not have a very good
opportunity to observe people coming in and out of the hotel. He did not deny
that he has seen men around the Ilatterie "lotol, bui Le stated he cannot positively
identify any of them by photegraeph. All photographs of the Barker-Karpis gang were
-shown to Thomas but he vias unabla to idcntify anyone bnt Grece Goldstein.

Thomas further stated that he does not recall ever having seen Chief of
Detectives Herbert "Dutch" Akers call et the Hatterie Hotel; that "Dutch" Akers
is known to the nmegro population in Hot Springs as "Creepxng Jesus®, inasmuch as
they state he "slips up on them without ‘them knowing it". He d4id recall, that
one time while he was employed by Grace Goldstein on S. Central Avenue and Hagen
Street, that she and her husband had some sort of fuss mnd she called "Duteh"
Akers to come out; that he recalls seeing Akers on this occa51on came up to the
front door and talk to Grace Goldstein. .

' Thamas further recalled that on one occasion his wife told him that
"those two men were back" and she was glad they came "'cause she could make more
than her regular salery of $3.00 a week on tips from them™. He thinks his wife
was referring to Karpis and Hunter on this occasion.



Thomas informed that on one occasion, a Supiday morning, he and his wife
went with Grace Goldstein out to the Woodcock residence to clean the place up and
scrub some floors; that en this occasion he had "Miss Grace's hose" at his houss;
that he hed borrowed it to do some watering with and that he took it with him eut
to the Woedcock hame to do same watering there; that the hose remained out there
until just before the raid when it wes returned to his home by his wife, Lillian.
Thomas was very uncertain as to any dates, but he recalled that he was living at -
43) Gaines Street at the time of the raid, and was living on Jasper Street at the
time he toek the hose fram his house to the Woodcock residence. He statsed that
he lived in the Jesper Street place for gbout a month; that he never did find out
who owned it ond did not pay any rent for that month, so there would be no way to
check up on when he moved there. He stated that Jjust prior to his moving on
Jasper Street he wes living on South Border Street, and that he rented his house
from & woman by the name of Mattle Clifford; that she lives in the fourth house
from the Jones Ice Company, and that she might have same record of when he moved
out of there, and in thet wey find aut about when he took the hese out to the
Woodcock residence on the Sunday morning that he clecned up, and the only thing
he recalled seeing there in the form of wearing apparel wes an 0l1d hat.

He recalled that soon after he and his wife had made the trip out to
clean up the Woodcock home he went out to a Mr. Mac's house nearby the Woodcock
residence to kill a hog; thet while he was out there Mr. Mac told him about the
weman living on the hill with a big dog, and he told Mr. Mac who she was, and
his wife, Lillian, cooked for Miss Grace. He does not know this Mr. Mac's last
name, but stated he can be located through the George Nickels Construction
Company in Hot Springs, Arkansas, ani that he is working for them at present on
a Park Avenue ditching job.

Thomas further stated that in the summer of 1936 he and his wife
started keeping Grace Goldstein's big black dog named "Shine", every night, and
sometimes every other night; that his wife told him the reason Grace wanted them
‘to keep it was that she wanted to go out and have a good time with "her old man®
and didn't want to be bothered with the dog. The "old man" referred to is former
Chief of Police Joseph Wekelin. .

In a previous interview with Della May Griffith, alias "Ginger" Morgan,
it was learned that she at one time resided at 103 Second Street in Hot Springs,
Arkansas; that she moved there after leaving the Hatterie Hotel, where she had
been employed as a prostitute by Grace Goldstein; that the approximate date that
she moved to 103 Second Street was between November 15th and December 15th, 193E.
In this same interview agents were informed that a Mrs. Gray, who lived near 103
Second Street, owned this piece of property during November and December, 193%E.
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On July 30, 1937, Agents H. A. Snow and B. M. Suttler located the
residence of Mrs. FredéGray, 615 West Grand Avenue, Hot Springs, Arkansas, and
attempted to interview Mrs. Gray in an effort to ascertain the exact date that
Della May Griffith moved into 103 Second Street in 1935. Mrs. Gray was found

to be very i1l and umble to talk to agents at the time they called. Her sister,
Mrs. C. ENCaldwell, who was at the hame of Mrs. Gray when agents called, informed
agents that she would talk to Mrs. Gray and attempt to get the desired infor-
mation from her. After Mrs. Caldwell had talked to Mrs. Gray she infomed

agents that her sister recalled that a girl by the name of "Ginger" did live in
her property at 103 Second Street sometime prior to January 1936, but as she kept
no books, receipts or records of any kind, was unable to advise the exact date.
Mrs. Caldwell informed agents that her sister was too i1l to question further, and
advised agents to talk to Mrs. Gray's son, J. oalggmpbell, employes at the Great
Northern Liquor Store.

Upon leaving Mrs. Gray's home agents stopped at a filling station whiech
is located between Mrs. Gray's hame on West Grand Avenue and her house at 103
Second Street. R. L. Tucker, owner and manager of this station, informed agents
that he recalled a girl by the name of "Ginger" living at 103 Second Street;
that she bought gasoline from him on several occasions; that he recalls it was
winter time, as he saw her one day playing in the snow with her small son, but he
could not recall the month it was in 193 that she lived there. Tucker stated-
that he felt sure in his own mind that it was during the months of November and
December, 1935, but he had no way of checking up on this es his business was a
cash business, and he hed no available records.

J. 0. Campbell, son of Mrs. Gray, was interviewed at his place of business.
the Great Northern Liquor Store, Hot Springs, Arkensas, on July 31, 1937 by Agents
Snow and Suttler. He stated that he recalled the girl "Ginger™ living at his
mother's house on Second Street; that he had seen her many times since she moved
from there, but he could not recall when she lived there exactly. He thought it
was during the Christmas Season of 1935, as he was home from school for the
holideys at the time he saw her. He informed agents that as soon as his mother
got well enough to talk business he would attempt to find out the exact date
from her and advise agents of same.

As it was known to agents that "Ginger" Morgan moved from 103 Second
Street to either the Princess Hotel or 123 Palm Street, an effort was made to
ascertain which place it wes and the correct date that she moved from 103 Second
Street.

Robe;f\;.?oe, part owner of Poe Furniturs Company, was nﬁ%tacted on
July 30, 1937, as it was known to agents that his brother, Owefl:Pos, owned the
property at 123 Palm Street. Agents checked the records produced by Poe on this
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piece of property, but the record did not reflect the date that "Ginger" Morgan
moved in. The record was complete only through the year Y932. Robert Pos ex-
plained that at that time his father died and the' property was willed to Owen Poe;
that Owen never did keep amy record after that, as to who moved in and out of the
property; that he merely took the rent as it came in and "stuck" it in his pocket.
Robert Poe stated that he knew of no way to checkx this, except to go ta the
Electric Company and find what date they turned on the electricity at 123 Palm
Street, as all electric bills are made in the name of the tenant in all of their
properties. This will be checked through the Electric Company in the near future.

4s it had been learned from various sources that "Ginger" lived at the
Great Northern Hotel for a while around January, 1936, Agents Snow and Suttlser
contacted the manager of this hotel on July 31, 1937 and obtained from him the
hotel records for that date as to registration of guests. Agents checked the
months of December 1935 and January 1936, but no record of registration could be
found for "Ginger" Morgen nor Della May Griffith.

In the interview with Greta Swanson, prostitute for Grace Goldstein
during the time Grace consorted with Alvin Karpis at Hot Springs, Arkanses, she
stated that Ksrpis end Hunter were sent to Grace Goldstein's house of prostitution
originelly by Darrell Tisdale, who was at that time the owner of the Manhattan
Bar on Quachita Avenue, Hot Springs, Arkansas, with his brother, Earl Tisdale.

On July 30, 1937, Earl Tisdale was interviewed at the temporary office
in Hot Springs, Arkansas, by Special Agents H. A. 3now end B. M. Suttler.

Tisdale stated that he did not recall ever sending Karpis and Hunter
over to Grace Goldstein's house of prostitution. He examined the photographs of
ell members of the Barker-Karpis gang, and staced that the only ones he could
positively identify were Grace Geldstein and Connie Morris; that he knew both.
of these women well, and admitted that he had visited Grace Goldstein's house of
prostitution on S. Central Avenue, on Peslm Street, and twice after shs moved
to the Hetterie Hotel. Tisdale further stated that the photograph of Hunter
looked very familiar, but he could not plece it in aay particular place in town.
‘He could not make up his mini whether the photograph of Karpis looked familiar to
him or not.

Tisdale further stated that many times during the time he has owned the
Menhattan Bar, strangers have come in ani askel for information as to the various
houses of prostitution in the eity; that he has always given these strangers the
nemes and locations of the various notorious houses, but he cannot recall the
instance above referred to about Karpis and Hunter.

- 80 =



¢
Earl Tisdale further stated that his brother, Darrel, is now living
in Tulsa, Oklahoma, and that his correct address can be obtained from the Murray
Trensfer Compeny in Hot Springs, Arkansas, as they shipped some "stuff" to him
not very long ago. ’ .
Y

Upon being shown the photograph of Milton Lett, Tisdale stated that his
face looked very familiar, and he seemed to connect him up with some gambling
place in town, but he could not definitely place him in any one place. He stated
he would keep his eyes open for this fellow, and agents will keep in touch with
him to learn if he hes been able to place where he has seen Milton Lett before.

As Greta Swanson hal informed Agents that a tall young man who ran
afound with a banjo player, came to the Palm Street address with Karpis amd Hunter
the night that they came over there for the first time, Tisdale was asked if he
knew this banjo player she referred to, as he was supposed to have "hﬁng out” at
Tisdale's bar room. Tisdale stated he did not know but one banjo player in town
_and he had not seen him in many months; that he at one time went with Johnny
Childs' daughter; that Childs is owner of Childs* Filling Station on Park Avenue,
and that be heard Childs ran the banjo player named Johnny out of town on account
of him getting in trouble with Childs' daughter. This boy Johnny was the only
%anjo player that Tisdale knew who ever hung around his place.

The Manhattan Bar is located at 302 Quachita Avenue, and Earl Tisdale
can be reached at this address at any time. He does not have any employees
working for him that were there in 193¢ aend 1936. . ¢

The following investigation was conducted by Special Agenmts J. L.
Madala and D.- P. Sullivan at Memphis, Tennessee, on July 23, 1937.

At the request of the Little Rock Field Division the Memphis Office
interviewed Mr. Charles N.'/Preshn, who formerly worked as & special officer on
the Hot Springs Police Department, at which time he furnished some information
indicating that Herbert "Dutch"™ Akers might have been acquainted with Alvin
Kerpis during the time that Karpis resided in Hot Springs in 193¢ and 1936. 6ince
the Memphis Office is not acquainted with the background and details of the
investigation presently being conducted in Hot Springs, Arkansas, it was deemed
edvisable to re-interview Mr. Preston and get from him more details regarding his
knowledge of the alleged association between Karpis and "Dutch® Akers.

Agents brought Mr. Charles N. Preston to the Memphis Field Division on
July 23, 1937, where he was interviewed. He advised that he resides at 605 Van
Street, Memphis, Tennessee, andi that he is presently separated fram his wife, who
is living in Hot Springs. He stated that he came to Het Springs, Arkansas, in
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July, 1933, and from that time up until January, 1934, he worked at various places
in and around Hot Springs. He stated that shortly after his arrival in thet city
he became very friemdly with Robert Iﬁ’Mbore, who was then night captain of

police of the Hot Springs Police Department; that Moore thereafter was instru-
mental in getting him a job as special officer on the Hot Springs Police Department;
his employment beginning around the middle of Januaery, 1934. He stated that during
the time that he was employed as a special officer he worked on an average of three
days a week within the police department, but that he was not on a payroll. He
stated he merely filled in as an extra and would work for those officers who wauld
want a day or so off at times. He stated that he was engaged as & special officer
until October of 1936, and that during this time he frequently answsred complaints
and calls with fomer officers Cecil Brock, Bob Moore, Arch Cooper, Joe Scott end
Preston Griffin, also with Chief of Detectives Herbert "Dutch™ Akers, Chief of
Police Joe Wakelin, and the present Night Captain of Police, Ben Rogers. He went
on to state that on these calls they frequently visited houses of prostitution

in Hot Springs, but that at no timo did he participate in a reid on one of these
houses. He indicated that it wes generally understood that they were not to molest
any houses of prostitution or the inmetes working in them unless they were
specifically ordered to do so.

Agents questioned Charles Preston as to whether he observed a reward
circular for the arrest of Alvin Karpis and Fred Barker hanging on one of the doors
at the City Jail at the time he was employed there. Mr. Preston recalled such a
circular, and advised that to the best of his recollection the same was
approximately ten by twelve inches in size, had a photograph of Karpis and another
individuel thereon, and that it hung on one of the locker doors; he was of the
opinion that this circular was still in the City Jail at the time he left the
employ of the Hot Springs Police Department in October, 1936,

Charles Preston advised that he knew Herbert "Dutch" Akers since 1922,
and that he has been acquainted with Grace Goldstein since 1934 and 133F when she
was operating a house of prostitution on Central Avenue. He stated that at that
time he lived in Oamklawn and that he would frequently see Grace Goldstein and the
girls whc were working for her et that time sitting on the porch in front of their
house. Mr. Preston recalled thet Marion Anderson and some other Deputy Sheriffs
padlecked Grace's place on Central Avenue sometime during the Spring. of 1935, and
that she thereafter moved tc a house across the street; that she remained there
for only a short time and then rented a house at 123 Palm Street, H® Springs,
Arkansas, where she continued to opsrate a house of prostitution; that she re-
mained at 123 Palm Street for only a short time when she moved to the Hatterie
Hotel. He indicated thet Grace Goldstein was still at the Hatterie Hotel at the
time he left Hot Springs, in October, 1936,

Mr. Preston further steted that somctime during July of 193%, he pur-
chased from Arch Cooper, who was then Day Captain of Police, a 1934 Dhevrolet
Tudor Coezch, which was similar in meke and description to the automobile that was
ewned and driven by "Dutch" Akers at thet time. He statod tlnt he frequently used



this automobile on official business around Hot Springs, and that he definitely
recalls that while Grace Geldstein was eperating a house of prostitution at 123
Palm Street, he and Cecil Brock went out there on one occasion to serve a

subpoena on Bddie Wright, who, at that time, was keepihg company with a girl named
Jackie who was employed as a prostitute in Grace's house, Mr. Preston stated that
Eddie Wright had previously caused some disturbance in the Pigly Roems, another
house of prostitution in Hot Springs, and that Lillieam~Bohre swore out & warrant
for him. Mr. Preston recalled that while he and Cecil Brock were at 123 Palm
Street on this occasion, Cecil Brosk went to the rear part of the house anmi talked
with some of the girls, and that he remained in the living room and talked with the
prostitute Jackie and Eddie Wright. He indi dated that at that time the Hot
Springs Police Department were driving an old model open Buick automobi le which
was called the "Blue Heaven", and also an old model Chevrolet car emd a 1929 model
Ford coach. He stated that he believed that the Chevrolet and Ford coach were
"hot", but he has no definite information along this line.

Continuing, Mr. Preston stated that while Grace Goldstein was operating
at 123 Pelm Street, she eccasionally came to the Hot Springs City Jail and talked
with Herbert "Dutch"™ Akers and Chief of Police Joe Wakelin privately in Wakelin's
office; that sometimes she would come there by herself and other times she would
have a small blonde girl with her; that she would generally park her car in front
of the Chamber of Cemmerce Building, and sometimes would park it by the Rock
Island Railway Depot across the street. He recalled that at that time the
Goldstein woman drove a green Chevrolet Coupe which he first saw while she was
living on Central Avenue.

Mr, Preston further stated that on November 18, 1935, he traded in
his Chevrolet Tudor Sedan and purchased a 1936 model Pontiac Coach from the
Creason Pontiac-Buick Company in Hot Springs; that about two or three weeks prier
to November 18, 1935, he recalled that "Dutch" Akers approached him relative to
renting out his Chevrolet Coach for some friends of his whom he stated were coming
in town within the next few days; that they desired this automobile for a period
of thirty to ninety days; that they would take good care of it and put new tires
on tho car if needed. Mr. Preston stated thet he did not give Akers any definite
answer about renting his car at this time, and that he later talked the same over
with his wife and she left the matter to his own judgment. He stated that he
later saw Akers and told him that he would be willing to rent his automobile to
his, Akers', friends for $3.00 a day; that Akers theresupon told him that his
friends would probably give him $5.00 a day for the rental of it. Presten stated
that sometime after the above conversation with Akers he observed that the 1934
model Buick Coupe that Akers owned and dreve at that time did not appear around
the City Jail eand that he also observed around this time that Akers' wife, who
generally drove this automobile was riding the street cars. Mr. Presson recalled
that around this time he asked Akers on one occasion whether hisg friends still
wanted to rent his auomobile, and Akers told him that they did not, as they de-
cided thet they would need & heavier car.
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' Continuing, Mr. Preston stated that about a week or ten days after
Akers had approached him about renting out his autogobile, Akers came to him and
asked if he could use his car, not stating how long he wented it. Mr. Preston
stated theat he gave Akers the keys to the car, and he observed Akers drive away
in it and came back a few minutes afterwards without the car; thet Akers did not
say anything to him as to whom he gave the car, or what disposition he made ef i%,
but that later that day Cecil Brock came to him and gnve him the keys to the car;
that Breck told him that he would find something in the car. Preston stated that
he later found a $10.00 bill, which was wrapped around the gear shift of his
automobile at this time. Mr. Preston advised that he hal theretofore permitted
"Dutch” Akers to use his car on several occasions, but that the above occasion
was the only time when he ever received any money for this favor., He advised
that after he found the $10.00 bill in his automobile he asked Cecil Brock if he
had lost any money in the car, and that Brock stated that he had not and that the
$10.00 was left there far him, ' !

Continuing, Mr. Preston advised that he definitely recalls that during
the months of QOctober and November, 1935, he frequently saw Grace Goldstein visit
the Police Department and talk privately with "Dutch" Akers; that on one occasion
he sew Akers sitting in Qrace's automobile, which was parked in front of the
Chamber of Commerce Building. He stated that he was never pemitted to hang
around Akers' office while Grace Goldstein was in there, and that he oftentimes
observed that while Grace Goldstein would be talking with Akers, Cecil Browvk would
go in the lavatory ad joining Akers' office and occupied it so that no one else
in the police dspartment could enter the same while Grace would be talking with
Akers.,

Continuing, Mr. Preston stated thzat he definitely recalls the day that
the Federal Agents raided the Wcodcoclt home on Malvern Road; that early that
morning he and Bob Moore or Press“Griffin had a hunting date; that at four A.M.,
he end one of these officers happened to ba driving along Mclvern Avenue toward
the police department; that they noticel the police cer which contained possibly
two officers drive at a rapid rates ol speed out Malvern Avenue in the opposite
direction from the police departmert; thet ther immediately t-irnad the car around
and started to follow the police car *+o sce what was going on, that they followed
the police car to the end of the car linc and when it wae noted that they were
golng someplace outside the city limits on the Malvern road, they decided to go
back to the police station and find out what it was all ebout. He stated that no
one at the police department knew enything about & call which would take the
police car out on llelvern Read; that thereafter he went to the Hot Springs
Confectionery, where he hed samething to eat, and with Bob Moere or Press Griffin,
left Hot Springs to go hunting at around 5:00 A.M; that when they returned leter
that day they were told about the raid on the Woodcock home that morning.

- 54 -



Mr. Preston stated that a few days after the raid on March 30, 1936,
he happened to be in the City Jail talking with "Dutch" Akers about the latter's
summer home on Lake Catherine; that prior to that time "Dutch" Akers frequently
contacted him in regerd to having the Americen Legion raffle off his summer
home, which offer the American Legien turned dewn; that on the above occasion .
et the City Jail, "Dutch" Akers showed him five $100.00 bills which he took frem
his pocket and said that he had gotten this amount as an option on the sale of his
summer home, and that if the reid for Karpis on the Woodcock home had been delayed
& few days he would have sold his summer home to Alvin Karpis for $15,000.00, and
that after Karpis was arrested he would have gotten his home back and would have
been that much ahead.

Mr. Presten further stated that he is positive that "Pretty Boy"™ Floyd
was confined in the Alamo Sanitorium in South Hot Springs during the latter part
of 1933, or early part of 1934; that he understood that Floyd was in this semxi-
torium recuperating from a gun shot wound, and that he had come there from Fort
Smith, Arkansas,

He further stated that Arch Cooper, former day captain of police, did
the collecting from the verious gambling houses and beotlegging joints, the
latter being prior to the repeal of prohibition; that all bootleggers in Hot
Springs were compelled to pay the City Administration $25.00 a week for eperating
illegally. Be stated that he knows this to be a fact as Harolé\MbMath, for whom
he formerly worked, told him of this pay-off. He indicated that Arch Cooper
would usually collect around the first and fifteenth ef every month, and that all
gambling houses were compelled to pay a fine of §$90.00 a month; that representatives
from cach gambling house would usually appear in court at these times and there-
after Judge Verne Ledgerwood would send Arch Cooper to these gambling houses end
collect the fine from thems, Mr. Preston stated that he did not know who
collected from.thc various houses of prostitution in Hot Springs, but that it is
his understanding that they were compelled to pay $10.00 a week to operate, and
that each madam was specifically instructed to keep her prostitutes off the
streets, that is, they were not permitted to hustle on the street,

On July 27, 1937, Special Agents D. P. Sullivan and H. A. Snow re-
interviewed Mr, Horace Whyte, formerly employed at Carpenter's Dam, lLake Catherine,
at his present residence on Lake Hamilton near the bridge where U. S. Highway #7
crosses that lake, in an effort to secure further informstion concerning the small
"Sportsman® outboard motor which Kerpis and Hunter had in their possession while
they resided in a cottage at Carpenter's Dam during the summer of 193E. (Report
of Special Agent D. P. Sullivan, Little Rock, Ark., dated May 14, 1937, page 29.)



Mr. Whyte reiterated his previous statements that he had telephoned the
Stearns Hardware Cempany at Hot Springs and talked personally with Mr. Stesrns
at the firm relative to the sale of a "Sportsman” Evinrude outboard motor; that
this call was made at the insistence of the "boys" later identified as Karpis and
Hunter, who wished to purchase the motor; thet he attempted to secure a commission
on this sele from Mr. Stearns, but that he was unable to collect the commission
on his next visit to the hardware company, because Mr. Stearns explainsd to him
that he had hai to cut the price on the mtore which was sold to the boys, as
Sears-Roebuck Company was of fering & light motor at that time for $44.00.

Whyte stated that he dees not recell that this motor gave any trouble to
Karpis and Hunter during the time that they resided at Carpenter's Dam, with the
exception of one occasion when they hed run the motor across the lake and had
difficulty in starting it. At that time a farmer who was fishing on the bank of
the lake had shown Karpis and Hunter their trouble,

Throughout the time that Karpis and Hunter resided at Carpenter's Dam,
Mr. Whyte stated, they kept this outboard motor on a large in-board motor boat
which he kept at his landing there. He alse stated that they paid a boy who_wpes
working around the dam, and who slept on his motorbeat, named James (Red }*¥anNoy,
$1.00 per week to lift their motor from the boat which they used for fishing
during the day on to his large motorboat each night, and to return it to the
small fishing boat each morning. VanNoy is &t present employed as a leborer in the
construction of a building on the campus of Ouachite College at Arkadelphis,
Arkansas., He will be interviewed in the near future for any possible information
in his possewsion, and also in an effort to ascertain whether the "Sportsman® motor

which was in the possession of Karpis end Hunter at Cerpenter's Dem is identical with

the motor of the same description which was shipped to 3tearns Hardware Company on
June S, 1935, by the Outboard Motors Corporation. It may be possible thet VanNoy
recalls same difficulty experienced by Karpis and Hunter in starting or operating
this motor, which might have caused them to take the motor back to Stearns °
Hardware Company for repairs.

Whyte was again questioned as to whether he had at any time observed
any visitors which Kerpis and Hunter might have had. He stated emphatically that
he hal never seen any people in their company during the time that they resided at
Carpenter's Dam. He and his wife hearst on one or two occasions, indirectly
through the negro girl employed as & cook by Karpis and Hunter, thet two women
were entertained by them for dinner on several occasions, but they did not see:
these women at that time. He also stated that on some occasions Hunter wuld call
on the telephone and tell either him or his wife to give a message to their negro
cook that there would be two visitors for dinner. Whyte stated that as far as
either he or his wife knew,Ksrpis and Hunter were never away from their cottage



for any great number of days, and he believes that either he or his wife would have
known if they hed been absent for as much as three or four days. He also stated
that at the time these men left their cottage they told him that they were going
to take a cottage at a McFadden Springs, near Hot Springs, as one of them hed
kidney trouble end thought that the water there would be of benefit to him;

that, however, he, Whyte, and his wife hed driven to McFadden Springs shortly
after Karpis and Bunter left their cottage, and in speaking to the manager of that
mineral resort had ascertained that Karpis and Hunter hed not in fact taken a
cottage there.,

Whyte further stated that on one occasion about three weeks after Karpis
and Hunter came to live in the ccttage at Carpenter's Dam he was fishing with
them in & boat on Lake Catherine near Hot Springs Creek; that while they were
fishing he noticed the then Chief of Police, Joseph Wakelin, and another police
officer of the Hot Springs Police Department approaching in another boat; thet he
does not recall the name of this other officer who was with Wakelin, but both of
them were fishing also. Whyte stated that he remarked tc EKerpis and Hunter that
that was the Chief of Police, and that he wished te speak to him, and that neither
Karpis or Hunter objected in the least t¢ his proceeding in the direction of the
boat occupied by Wakelin and the other officer, or in any manner exhibited
nervousnoss; that he had came alongside of tho boat occupied by Wakelin amd had
put one of his feet over into Wakelin's boat in order that the two boats might
run slowly alongside of each other while he talked to Wekeclin. Whyte cculd not
reczll whether Karpis and Hunter hal telked tc Wakelin at that time or not, but
stated that he imagines that they spoke to him, or greeted one another, as he
recalls nothing unusual about their actions at that time. He stated that his
conversation with Wakelin lasted for severel nminutes, during which time both
boats were proceeding forward slowly, =nd he recalls that there were fishing lines
out of both boats trolling in the water behind. When questioned as to whet he
and Wekelin had discussed together, Whyte stated that he reported tc Wakelin
the location of an escaped Arkansas convict named "Peg-leg™ Anderson, whom he had
noticed camped on Lake Cetherine, and knew that the officers were looking for
Anderson, because he had previously discussed with Wakelin the possibility of
locating Anderson for him in the vicinity of Lake Catherine. Whyte stated
.incidentally that Anderson was located by a group of officers a day or so later
" on the infcrmation which he had furnished, and that he had been returned to the
Arkansas Penitentiary, but that it is his information that the man had later been
returned to the Texas Penitentiary.

¥hyte also advised Agents that upon one occasion shortly before Karpis
and Hunter left Carpenter's Dam, the negro cook employed by them, named Zettie,
had reported tc him that she had found a large sum of mcney in the bed where
Korpis or Hunter had slept the night before; that Zettie had brought the roll of
money for him to see it, and that he had counted it out and ascertained
twenty-seven $100.00 bills, totalling $2,700.00. Whyte stated that he advised
the negro to hide the money in the cottage until the return of Karpis and Hunter
for dinner that night. He also stated that he knows that Zettie did not inform
egents of the fact that she hed found that sum of money when she was previously
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interviewed (Report of Special Agent D. P. Sullivan, Little Rock, Ark., dated
Mey 14, 1937), as she told him that she was afraid to say anything ebout it. He
stated that he, also, hal neglected %o inform agents of this fact. Whyte stated
that this incident concerning the finding of the $2700.00 by the cook, Zettise,
had further strengthened his belief et that time that Kerpis and Hunter were in
fact gamblers, as they hed told him, because a few days after this incident he
had been in Hot Springs and had heard it scid that two gamblers from Keatucky
had won $2700.00 et the Belvedere gambling casino, and that he hed associated
the two men at the cottage with this report.

On July 26, 1937, Mr. end Mrs. John Stover, Municipal Airport, appeared
at the temporary office mainteined by agents at Room 322 Thompson Buill ing, Hot
Springs, Arkansas, and stated that they wished to impart information concerning
various trips which they had made with Karpis and Grace Goldstein by airplane,
which information they had neglected tc report to agents in the past for the reason
that they had failed to recall same. Both of the Stovers indicated that they knew
the locaticn of a house where Karpis was living in January, 1936, which hrd not
been previously reported by them.

Upon being interviewed by Special Agent H. A. Snow, the Stover couple
indicated that they could point out the location of that house, although
they did not know the correct street address of same. Mr. and Mrs., Stover
accompanied agent to point out the above mentioned house where Karpis resided at
one time, and with Mrs., Stover driving the automobile, she drove unhesitatingly
and directly to the house located at 124 Clubb Street, near Fincell Street, which
recent investigation by agents at Hot Springs has developed was the housc occupied
by Karpis and Clayton Hell during the latter part of December, 1935, all of January
and the first part of February, 1936.

Mrs. Stover stated that she recalled the lccation of that house only
recently, as she had forgotten all about ever having been in the vicinity of same
with Kerpis, but thet recently she was driving in that section of town with a
friend and had noticed the houss, which had brought it to her attention emd she
was able to recell the following facts which were substantiated by her husband,
John Stover.

) '~ Mr. and Mrs. Stover stated that on the occasion of their return trip
by airplane from Ohio with Karpis and Grace Goldstein, which was the trip mnde in
January, 1936, at which time the Stover plaene was forced down near Benton,
Arkansas, they were picked up by a motorist and delivered to the Municipal Airport
at Hot Springs, Arkamnsas. At the airport, Mr. and Mrs. Stover secured their 1934
Model Plymouth Sedan and returned to the city of Hot Springs with Grace Goldstein
and Karpis, as has been previously reported by them. They stated that Grace was
delivered by them in their car to the Hatterie Hotel, and that Karpis remained in
the car and asked them to drive him by the Majestic Hotel. They parked their car
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across the street from the Majestic Hotel, directly opposite the main entrance,
and Karpis got out of the car there, requesting them to wait a few minutes while
he picked up his friend, Hall. As fer as they were able tc observe, Karpis
walked across the street to the entrance of the Majeetic Hotel, where they

believe he talked to a bellboy, or he may heve gone into the hotel. On that

point they were not certain. At any rate, Karpis came beck to their autamobile
within a few mimites, at which time he was accompanied by the large fellow, who
probably was Clayton Hall. Hall did not have any luggage with him, and it did not
appear to them that he was checking out of the hotel at that time. Kerpis had only
a small bag or brief case as luggage, which he had used on the trip returning fram
Ohio, and which was left in their car when he went ever to the hotel entrance.
Upon getting into their automobile with Hall, Karpis requested them, Mr. and Mrs.
Stever, to drive him to "his"™ house, which they agreed to do. At the direction of
Karpis they drove him and Hall to the house located at 124 Clubb Street, just off
Fincell Street, which houss they pointed out to agent at the time of this inter-
view. They stated that Karpis did not appear to be very familiar with the streets
leading to the house, and often hed them stop the car at intersections while he
decided upon the correct route to follow., Both Karpis and Hall got out of their
autonmobile upon their arrivel at the house. No lights or other signs of
occupancy were noticed by the Stovers at the time within the house, nor were there
any automobiles parked nearby. The Stovers repcatedly stated that this occasion
was the only time that they ever visited or went to the house occupied by Karpis.

Since it appears that this information has been purposely withheld from
agents by Stover during the time when the apprehension of Karpis and Hunter was
being sought, togethor with the past experience of this same nature by Bureau
Agents vith Stover in connection with the investigation of the Kansas City
Massacre, it is possible that this man may be prosecuted under the Harboring
Stetutes upon the completion of the investigation presently being conducted in the
vicinity of Hot Springs, Arkansas. Note should be also made that Karpis
apparently had no apprehension of Stover and his wife knowing the location of his
hide-out at 124 Clubb Street, which of itself would indicate that the Stovers
knew of the identity of Karpis, er at least knew that he was "wanted", amli that
he, Karpis, relied upon the Stoyers from identifying his photograph or otherwise
furnishing information to Bureau Agents.

Other information furnished by Mr. and Mrs. John Stover during instent
interview was that they recall that it was on the txi p referred to above, when
they drove Karpis and Clayton Hall from the Majestic Hotel to the house at 124
Clubb Street, that the conversation between Karpis and Hall took place relative
to Karpis having "fixed" the politicians at Youngstown, Ohio, so that he, Karpis,
could operate slot machines in the vicinity of that city without molestation from
the local authorities.
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Mrs. Stover emphaticelly denied that she had overheard any conversation of a
matorial neture carried on by Karpis and Grace Goldstein during the airplane
flight from Ohio to Hot Springs, Arkansas, and that most of their conversation
was of the nature of & couple in love. She denied having heard Karpis and the
Geldstein woman speak of any mutuml acquaintance among the police or city
officials at Hot Springs during the trip.

At this time Stever stated that he wished to add certain informmtd on
concerning the time when he first flew the man whom he now knows to heve been
Karpis, from Hot Springs, Arkansas, to Ohio. In previous interviews Stover has
maintained that he did not know how Karpis arrived at the local airport, px or
to taking off. He stated that he now recalls tlmt a woman brought Karpis to the
airport and parked her automobile on the hill near the hangar; that Karpis
evidently sent this woman to same store along the highway, as she left in her
automobile elone, while he, Stover, was warming up the motor of his plene, and
Karpis was waiting for him to take off, and that this woman returned within a
few minutes, at which time Karpis went over to her sutomobile and secured a couple
of packs of cigarettes from her, stating that he was just abaut out of
cigarettes. Stover "imagines" that this waman must bave been Grace Goldstein,

Mr. Ishael FKE’lld.ns, who 1s employed as an ice delivery man for the
Standard Ice Company, Ouachita Avemue, Hot Springs, Arkansas, aml who is known
locally as "Red" Elkins, was interviewed by Special Agent Snow in an effort to
obtain any information in his possession concerning the occupants of the house of
prostitution eperated by Grace Goldstein at 123 Palm Street, which house is located
on the ice route served by Mr. Elkins for his company.

Mr. Elkins stated that during the summer of 1935, he recalls that Grece
Goldstein operated a houss of prostitution at the esddress 123 Palm Street, but that
she was not one of his customers, and he can give no information relative to the
girls who worked there or men frequenting the place., He stated that Gremce's
house was served ygularly by the truck of the Jones Ice Company, aml that he
recalls that Matt Davis, who is still employed as a truck driver for that company,
vwas the driver of the truck which frequert 1y stopped there.

During the period referred to above, while Grace Goldstein was operating
at 123 Palm Street, Elkins stated that he was residing in the immediate nei ghbor-
hood to her place, and that he lived et 439 Bsnton Street, which is just around
the corner frau the block on Palm Street in which Grace resided. He stated thet
he recalls the green Chevrolet Coupe with yellow wire wheels which Grace drove
during that period, and that he often noticed her pass his home in this car; that
on numerous occasions Grace would be accompenied by ancther girl, and sametimes
there would be a couple of young men in her car.
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From a group of photographs Elkins selected a photo of Alvin Karpis,

and stated that he is sure that he saw this man somewhere in the neighborhood of
his former home about the time that Grace Goldstedn was living at 123 Palm Street.
He was unable to place the eccasion or exact location where he had seen Karpis,
but thought that it must have either been in the automobile with Grace Gold stein
or near the house which she occupied on Palm Street. ZElkins was uneble to make

& positivs identification of the photograph of Hunter as being femiliar with any
person recelled as associating with Grace Goldstein in his neighborhood.

As a possible source of information Elkins suggested that Agent inter-
view Mr., Matt Davis, who was the ice delivery driver on the truck for the Jones
Ice Company during the summer of 193C on the route serving the house of Grace
Goldstein on Palm Street. Davis is still employed as the route man serving Palm
Street, and has most of the customers on that street, He also suggested thet a
former ice delivery man named Crane may have delivered ice to Grace Goldstein on
some occasions. Crane is now in the oil fields near Rodessa or Vivian, louisiana,
end his correct address, if desired, may be obtained from a Mrs. Bates, who
operates the Golden Rule Tourist Camp cut Granl Avoenue neer the U. S. Tourist Park,
Flkins' present address is 312 Benton Street. Matt Davis has since been int er-
viewed and this interview has been reported, .

On July 27, 1937, U, S. Commissioner C. Floyd Huff called at the
temporary offices in the Thompson Building, and edidised that G. B: Winter, an
attorney in the Arkensas Trust Building, advised him that he had received infor-
mation to the effect that "Dutch™ Akers received his tip about Karpis living at
Dyer's Landing in 1935 from Welter~Xbel, a newspaper reporter in Hot Springs;
that Ebel was supposed to have been in Battles' Drug Store on one occasion while
Karpis was buying bandages and icdine, amd that Ebel suspected Ksrpis and there-
after obtained the license number of his car, and reported the same to Akers;
that Akers immediately wired to ascertesin the nsme of the licemnsee, md was in-
formed thmt the address given on the application for registration was that of a
vacant lot in Cleveland, Ohio. Mr. Huff stated that Winter further informsd him
that he likewise received informetion to the effect that on one occasion Chief of
Police Joe Wakelin loaned his license plates to Grace Goldstein in order that she
could make an out-of-town trip in her new Buick Coupe at thet time, and after she
returned from this tri p, Wakelin sent Cecil Brock to the Hatterie Hotel to remove
the said plates from Grace's car amd put them back on his own automobile. Mr.
Huff stated that he did not know the source of Winter's information, and that he
wes furnishing the same to agents for what it was worth.

On Augnst 2, 1937, Agents Madala and Suttler contacted Mr. G. B. Winter
at his office, and he advised that he received the above inform tion through
conversation with Cecil Brock on July 26, 1937. It might be stated tkat Broeck
recently furnished Agent Suttler with this same information.



The following investigation was conducted by Special Agents John L. Madala and
B. M. Suttler:

It will be recalled that Clayton Hall, informant for the Bureau,
advised in previous interviews had with him, that Alvin Karpis sent him a tele-
gram from Hot Springs, Arkam as on December &, 193S, asking him and his wife to
cane to Hot Springs end register at the Arlington Hotel upon their arrival here.

On July 27, 1937, agemts contacted Mr. A. C. Cravery, Associate
Manager, Arlington Hotel, and he advised fram his records that a ¢, Hall amd wife,
from Youngstown, Ohio, registered into the Arlington Hotel on December 8, 1935, and
checked out on December 11, 1935, leaving no forwarding address; that they were
assigned Room 745, and that their hotel portfeolio number is 12281-F. Mr. Cravery
advised that C. Hall's ledger account is packed away in the store-room, and that
it would entail considerable work to locate it; that if, however, the same were
absolutely essential to the Bureau's investigation, he would make arrangements to
meke the account available for agent's examinatien at an early date. This matter
will be held in ebeyance, and no further investigation will be conducted at the
Arlington Hotel, unless it develops that additional information as to Hall's stay
in Hot Springs at this time is absolutely essential.

Dr. Fleyd Clardy, who maintains offices in the Thompson Building,
voluntarily furnished Agent Snow with the following information, which he stated
was of a general nature, and mostly hearsay. Dr. Clardy stated that Dr. E. L.
~Thompson to0ld him on ene occasion thet LeoxMcLaughlln, Mayar of Hot Spr ings,
has a much larger income than he receives from his salary as Mayor, aml that most
of the income which McLaughlin receives from gambling "payoffs", etc., is sent by
him to a Catholie¢ Priest in Chicago, who invests e otherwise keeps it for him.
Dr. Clardy indicated that the current rumor in Hot Springs is that McLaughlin
hes accumulated an estate of ebout $500,000.00, and only rayc ircome tax on a very
small portien.

Regarding the reputation that Herberi "Dutch” Akers has locally as
having been implicated in the "hot car racket®, Dr. Clardy suggested that agents
interview Mrs. Ernest™Patton, 204 Berker Street. Mrs. Patton resides near the
former residence of Akers, and has told him on occasions that she used to see
Akere anl a car thie f named Johnson practically every night change licem e plates
and otherwise change identification of numerous automobiles which she believed
were stolen.

Dr. Clardy suggested also that egents interview HenrysB}mn, a cashisr
employed in the gambling establishment at the Ohio Club, who told him at one time
that he recalls Karpis gambling in that place. Brown was indicated as being a
reliable person.
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Dr. Clardy also stated that he knew that agents were not primarily
interested in income tax violations /of the Hot Springs City Officials, but that
he knows that Municipal Judge Verns—ledgerwood has an incpme comparable to the
reported illicit income of McLaugzhlin, and that Mr. alsh, Insurance Agent
for the Aetna Life Insurance Company, had recently told him that Ledgerwood
purchases annuities from his company in the amounts of $50,000.00 at one time.

’ T —

Jake Friend, 1426 S. Central Avenue, when interviewed, stated that
Norman Jett originally owned Highl Park Inn, a beer joint on Central Avenue;
that he sold half interest to Casper JRosana, and later Rosana bought full interest
and then remodeled the place and spent about $3,000 on the place. Rosana is an
interior decorator by trade and is originally from Chicago, and owns property in
Chicago. Rosana built a ship and it won first prize at the World's Fair in
Chicago. The model of the ship was "0ld Ironsides™. This informstion might be of
use in the future in the event it is found necessary to locate Rosana. Friend
stated that Rosana drank quite a bit end had a girl working for him who he played
around with some; that one night he and this girl were drinking, and Rosana, in
e playful way stuck this girl with an ice pick; that the ™law" came and toek
Rosana down to the jail. He made & hundred dollar bond. Then the story got around

" that this woman's husband was going to "get™ Rosana unless he laft town, and as

the story grew, a friend of his by the name of Leo’g_;artenburg, next door to
Highland Park Inn, advised Rosana to go btack home ftintil the thing blew over; that
the next thing he, Friend, heard was that "Dutch" Akers, Chief of Detectives, hed
given Rosana the money to leave town on, and had taken his place ever, and still
has the place. He does not know what "Dutch" did to get this place, but he got it
in a hurry.

Previous to "Dutéh" taking over the place, Rosane gave half interest to
a Greek by the name of Chris, ami Chris managed the place for him.

The following investigaticn was conducted by Special Agents John L.
Madala and B. M. Suttler:

On July 27, 1937, Mrs. Alice\Haynea, sister of the deceased John Dickson,
who wes killed at the hands of several of the Hot Springs Police officers, called
at the temporary offices of ths Bureau, anl advised that she recently had a
conversation with Frank Tucker, Day Jailor, at the City Jail, and that he told her
that Chief of Police Joe Wakelin was at the home of his sister in Tulse, Oklahoma,
during the time of the trial of the seven officers who were indicted for the John
Dickson killing; thet while in Tulsa, he called the City Jail collect ami either
talked with Captain Y'Swede'gatkina or asked to speak with him. At any rate,
Tucker did not indicate to Mrs. Haynes with whom he talked on the above occasion.
She stated that Tucker informed her that Wakelin called to find out whether the
Dickson trial was still in progress at that time.

The records of the Telephone Company will be checked at an early date,
to verify the above information.

Mrs. Haynes alsc advised agents at this time that the wife of Cecil Brock
recently left him, and that she is supposed te feel very unfriendly toward him.




This information is being set out, to consider the advisability of interviewing
Mrs. Cecil\Brock at thistime, as it is possible that she may possess some
information of value to this investigation.

Mrs. Haynes further stated that the reason Charles‘?ellers, former Hot
Springs Police Officer, was fired off the force, was becauss he arrested Charles
"Luckie"\Luciano on one occasion while the latter was in Hot Springs; that
immediately after Mayor McLaughlin found out about the arrest, he called Sellers
and said, "Now, you sure did play Hell."; that it was only a short time later
thet McLaughlin compelled him to resign.

The investigative leads suggested by a reading of this report are not

being set out in this report, but will be covered by letters to the various Field
Divisions where investigation is required.
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4/2]37 traced Elta outboard motor #890,"
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Report of Special Agent Jerome Doyle, Buffalo,
new York, dated 8/2/37.

, W .T » Webb, e.ssmtant les manager of the Outboard
Motor Corporation’, 4143 North £7th Street, advised

Agent that. the Elta motors were not manuf‘actured until 1921 and
‘besan with the first serial number 1001, -
generator number given in reference report it eppears that the
‘motor in question bears en electric starter, vhich type of mctor,
it was stated, h2e been made only since 1530,
that the serisl #3890 and geherator #3902, by which the instant
. . motor is described in reference report, are probably merely part .
‘. numbers and neither one being the 'serial number, .
i that .the Outboard Motor Corporation does’ Hot maintain -8 record '
_of part num‘oers and that they cannot e, used as a’means of tracing

In view of the

M. ?"ebb edvised

He explained

DO NOT WRITE IN THESE SPACES

onqms DESTROYED

= Bureau

4 2 - Milwaukee

R 25 ‘ﬁluwmunwlﬂ

2 - Cincinnati 2 - Cleveland
i 2 - Little Rock 2 - Buffalo

596'3 - !q fii: ¢ >0
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1 - New York City




 appears at dirferent places, some times on a metal plate, or it may ‘be
- stemped at the baa_e of the crank case, on a plug sunk into the erenk= +*
‘case or cylinder, A.s of rurther assistance in’ ‘determining and locating

this serial number, thers 18 attached to the copies of this report being

submitted ‘to the Little Rock office, & service bulletin which was secured

-from Mr, Webbs It will be noted that the serial pumbers for motors which -
are manufactu.red with electric atarters have been checked in 1nk. -

- - »-x‘.a._'
-~ -;-‘

ogﬂ

N conaidering the possibility that the generator number 4.’:902
may in fact be the serial number of the motor, a aearch was . conducted
A of the files of the Outboard Motor Gorporation, and it was determined -
TELT - that number 3902 was shipped by the compeny on July 18, 1922 to R B¢

However, until such time as the Little Rock office makes a further check
. of the motor in question to determine the correct serial number, no lead
1s being 56t set out for the New York office to trace the last mentioned sale.

examine the Elta outboard motor, now in possession of former Chief of
Police Joseph ¥akelin, in an effort to ‘determine the correct motor number,
which can then be checked with the files of the Outboard Motor Corporation

in Milwaukee, -

Chute of Huntington, Long Island, New York, - 'I'he records do not rerlect_

quent to the shimuent, the motor was not registered with the corporation.
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Federal Burrau nf Inpestigation

Hnited Stutes Bepartment nf Fustice
Post Office Box 1469,
Little Rock, Arkmnsas,

lllgust 13, 1937,

Director,
Federal Burean of Investigation, - -

Washington, D. C.

Re: BREKID.
E o
Dear Sir:
' In connection with the harboring investigation presently
being conducted at Hot Springs, Arkensas, it is requested that the

Bureau forward to the Little Rock Division the latest ayailable
photograph of J. O, "Slivera"jMcBride, nationally known]confidence man,
who has operated out of Kansas City, Missouri, for some years. This

1
¥ man was mentioned at different times as a possible contact men for
> Alvin Karpis prior to his capture at New Orleans, Louisiena, on
'_ May 1, 1936, and information has been obtained in the investigation of
: the harboring case at Hot Springs relative to the automobile operated
,\ by ieBride during the fall of 1935.
Y In case this man is wanted by the Bureau or any other
g, law enforcement agency, the Bureau is requested to immediately notify
0*'/7 the Little Rock Division, as it is believed that through the various
contacts developed at Hot Springs, this man can be readily located,
~ _
3( A copy of this letter is being designated for the Kensas
‘55 City Field Division, where the criminal record and photograph of
4 LMcBride may be readily aveilable. If the Kansas City Field Division has

an available photograph of McBride, it is requested that the same be
forwarded to the Little Rock Field Division. '

Very truly yours,

CHAPMON FLEICHER,
Special Agent in Charge.
DPS cpw e

woo® 1 1-S7b-3- /74
¢c - Kansas City & ¢ )
Cincinnati pOEXE> e

Cleveland ,\30 Crew 2 Lwl. e
W

r




; _ ‘Reference is made to yam' letter dated Aug\m. 1 198?.
i AT S in ‘which you request that the sost recent photograph of j Co v
e o ®Elivers® McBride, nationelly known confidence man, be’ forws.rded
T to you and also that the Bureau sdvise your division if McBride
caim o - 1s px'eaently tanted by the buroau or some polico dupsrtaem.

>

photograph of MoBride end two oopies of nis criainal record, u_ ;
reflected by tho files of this Buresu, It will be noted that

' MeBride 1z pressntly waunted s Elmore Garnett, with slteses, for .
" burico game at Bacranento, California, It is noted, howevar, thed
epperently the date of this partioular offenes was August £1, 1983
and there 48 some doubt that he is presently wanted due to the
fact the Stetute ngy h»vo run ag&inst. tho offenso tt Sacranento.

A tongy) o '
o BUREAY OF mypgy
L__ V. 3. DEPANTUET gF x:‘y‘ ok
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Federal Burean of Immestigation B

Mnited States Bepartment of Iustice {r ::—

Post Office Box 1469, | St Fogeerth o

Little Rock, Arkansas, e Gl

m't 13’ 1%7. . el Yt Lol

M@.m@ DR

Director,
TN Federal Bureau of Investigatien,
Washington, D. C.

Re: BREKID.
Dear Sir:

% / Confiming my telephone conversation with you on August
12, 1937, you are advised that I communicated by telephone with Inspector
) E. J. Connelley and advised him that the harboring investigation at
Hot Springs is substantially completed. Unless there are soms
( unforeseen developments, Special Agents H. A, Snow of the Kansas City
R Field Division and B. M, Suttler of the Richmond Field Division, will
- be relieved from their present assignments at Hot Springs, Arkansas, on
Q or ebout August 18, 1937, and will immediately thereafter report to
their officiel headquarters.

It has been learned that Mrs. Philli§ Da(vid, who rented
her house at 124 Clubb Street to Alvif'Karpis and Grace Goldstein during
December, 1935 and January and ¥ebruary, 1936, will be at Monroe,
Louisiena until August 14, 1937. She then intends to proceed to
Washington, D. C., where she intends to establish a permanent home.
This woman has previously indicated that former Chief of Police Joseph
~ \Wakelin, Chief of Detectives Herbert "Dutch"{Akers and City Attorney
~ A, T. "Sonny™\ Davies were frequent vis{fors to 124 Clubb Street during
the time it was occupied by Alvin Kerpis and Grace Goldstein.

Inspector E. J. Connelley has indicated that he desired that this
woman be thoroughly interviewed by one of the agents presently assigned
to the investigation of the harboring case at Hot Springs, Arkansas.
Special Agent John L. Madela will immediately proceed to Monroe,
Louisisna, and a thorough interview with Mrs. Devid will be head.

There are same outstaniing leads in the harboring case at
Hot Springs, Arkansas, which have not yet been fully developed, but it is
expected that they will be covered in full by Special Agents John L.
Madala end D, P, Sullivan by the week ending Aungust 21, 1937. <thereaftier,
in line with the suggestion of Inspector E. J. Connelley, these iwo
agents will return to the Little Rock Field Division and prepare a
comprehensive summary of the evidence obtained to date bearing on the

harboring of Alvin karpis at Hot Springs, lrkanmf':- 7'_ grl (:\ '3’/7)7
COPIES REE fovin : nmcn;zf\ED ool oo ~' -
11 mp) K +os5 INDEXED. _OX‘AUE 16 n93€¢ o

. gO?‘p L“Lé‘&. Q’ ok




As I mentioned to you in our telephone conversation,
Inspector Connelley indicated that he possibly might bde able to be at
the Little Rock Field Division for a day or two for the purpose of
interviewing Grace Goldstein. Meanwhile, no action will be taken by
the Little Rock Field Division to interview Grace Goldstein or any
other subject in this case.

Very truly yours,

2

CHAPMON FLETCHER,
Special Agent in Charge.

OPS epw
7-2

¢¢ - Gincinnati
Cleveland
inspector Connelley
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Federal Burean of Inmeatigation R

Mnited States Bepartinent of Justice ’ e,
Post Office Box 1469, e e,
Little Rock, Ariansas, T s

August 13, 1937, }/ S

;

PERSONAL AND ENTIAL - -

Director, SR /
Federal Bureau of Investigation, LT e
Washington, D. C.

Re: BREKID.
Dear Sir:

During the sourse of the harboring investigation
presently being conducted at Hot Springs, Arkansas, Special Agents
John L. Medala and B. M. Suttler had occasion to interview Marshall
urvis, attorney, of Hot Springs on August '6, 1937. The Bureau will
~ recall that Mr. Purvis has been a valuableNconfidential {nformant of

this office for several years, and whatever information he has provided
in the past has been proven to be true and reliable. It might de
. stated that Mr. Purvis was the informsnt who originally advised this
office in March, 1936, that Alvi:iKa.rpis and scme members of his gang
came to Hot Springs in an airplene from Ohio shortly after the
Garrettsville Train Robbery, he having obtained this information from
John Stover, lianager of the Hot Springs Municipal Airport.

q - Recently Mr. Purvis advised that he will probably
represent Chief of Detectives Herbert “Dutch l2kers in the event the

i Bureau makes a harboring cese sgainst Akers and indicts him., He stated

‘ that this representation would be occasioned by the fact that he and

X Akers have been intimate friends for the past five or six years.

Mr. Purvis informed that he has been politically
inclined ever since he came to Hot Springs in 1931 to practice law;
that he is a good friend and staunch supporter of Mrs, Hattie W. Carawey,
U. S. Senator from Arkansas, and through his political affiliations he
has come into possession of considerable information which definitely

reveals the corrupt politicel set-up in this Statey ="~ 7%
Coris Ly STIOYED RECORDED & INDI w1y l - S 7 é? \-) IZ{
. Purvis confidentielly a&vised agents that Ir. ¥Fred

11 MARA‘? égf'ig, the present United States Attorney at Little Rock, Arkansas, - ‘: ot

i1s & close and personal friend of Leo P McLaughlin, the Mayor:-of Ho$
Springs, Arkensas. As the Bureau knows, McLaughlin is a prospective
defendant in this case. Mr. Purvis went on to state thet Mr. Isgrig

is politically ambitious, and knowing that McLaughlin can sont .-
4,000 to 5,000 votes in Garlend County, Arkansas, he, Mr., Isgri
al'ays favorad McLaughlin and d4i aplayed friendly mclinations t hﬂ‘b

Jreos awf- ,,o&" &
X udo 0 \ Mp,cdbc £-2527
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Mr. Purvis stated that he knows nothing which would indicate that Mr.
Isgrig is dishonest in any way, and that he is submitting the above
information for what it is worth.

Mr, Purvis stated that he felt that the Bureau ought
to know about the close friendship between Leo P. MoLaughlin and Mr,
Isgrig, since it appears that there might be indictments in this
case at Hot Springs, Arkansas, andi that these would have to be
returned in Mr, Isgrig's district.

Very truly yours,

CHAPMON FLETCHER,
Special Agent in Charge.
JIM cpw
7-2

¢c - Cincinnati
Cleveland
Inspector Connelley
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KBOORDED ¥-5763-198 .~ August 2, 1937

llr. Ohnpuon mun-. S TR s i
Foderal Buresu of Iﬂe.tlmtln, e e
Uuited States Departusat of Junnu, e

800 Rector Building, FN .

Little Rook, Arkanses, - -

AR m- -!11 .cknoﬂ’ago neolpt of your peraonal apd -
nontmenud comzuniocation dated August 13, 1937, which had refer-
ence to ovnfiidentisl information furnished you dy licrshall Furvis,

attormy, lt Hot aprings, Ar‘xanaaa.

AT You are adﬂ.aed that reportu ooneomtns thh mtter ahod.d 2
. not bo uat to ths Uniud statol Attomoy u Luu. '\oak. ATkansas, .

Mr. Nuthen |

ceesieses . . ¥

_ e Joha Edgsr Hoover,
L nor Egrn.. . : : o : N o L'i”cm. s

Mr. Nawacy

Mr. Foxovorth ...
Mr. Glavin ... ...

Mr \u'huls
; ,Mr. r(-rir;ingtor‘xﬁ... N
M. Guinn 5
Mr. faraen




Aittle Mock, Arimnses,
Angnst 18, 1937,

 dmm, 0 975135

nmntnnnt tumnnrm- thcnln.tth

: o utth Bosk Field Division i3 this ease uill be mads, and thereafter
.7, "« summary yeport e the harberisg cess at ot Bprings, Arm-u.
7. will be made. Yor use ef the 8pesial Agents assigasd te the

- preparstien ef this repord 14 s remasted that you forward sopies
-of the suzmary report ¢f Spesial Ageat E. J. Fyar o2 the harborisg
~ ease at Toledo, Ohie, anl the mmmary report af Specisl Agens S. K.

-Mbkse en th )arborug sass &t cumm. ou-.

f A eopy of this ledter &s boh; dulgntd tu- the 5t. Peul
O Division, and 1% is Teguosted thet they forward g esopy eof the summery -
report of Special Agent K. R, lslIrtyre, mprd eu the prosscution

v’-:“‘;‘;";' - \f Arthur R. *Dos" Earker.

: srum Agest D. P, Sulliven rocells there was some

‘ mw:ucn recently when tha harboring case st Yoledo, Chlc, wae bdelng
.- dleouseed with United States ittorney Freed as to tht particular
77 indicteents to wileh the various mesbers of ths Barker-Kzrpls gang
.. entered plezs at &St. Feul., It is reguested tkat defiaite fzform=tion
- pelative 30 the particuler iadictments te which mambers of the gang
T antored pless bo forvarled to the um.. Boek Divisgion.

e
| Very ‘I‘BJJ FRTe,
’ CHAPON FLETCIHIR,
Special Aigent in Chu'tc
DFS opw A . g T T e e
¢¢ - Buresn S RECORDED” ‘~/ (~J~" 4 7

Cincinnagi ; ) Pl
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st otfuo Bax M8,
1ivtle Deek, ArEsuses,

August 13, 1997, |
Epecial Agent ia Charge, .. ° . - . . ,. s
Chioago, Illinots, . i T e
A n:cm#n. R

You will m. h She dpd lutmt ot n.m lny

' :ottrtu, alias Ginger Morgen, as sontained oa page & of the report of

Speocial igent D. P. Sulliven, dated at Little Rook, Arkansas, August
10, 1937, that she states that she saw a photograph of Alvin Xarpis ia
a Rewspaper around the first part of December, 19306, This woman states
that this photograph hal ea accompanying artiele adout six imches long
doscribing Alvia Xarpie es "Publie Inexy Mo, 17, asd as an mmaux
mmmmsunmmmcoumt. N o

xn.omuoa has recently boen amm that thh
phctograph a4 article probably epyeared in one of the Chiocago aerspwmpers.
It 1s therofore suggested that a scarch of the o33 files of the Chicage
Tribuns, the Chiocago Hersld amd Exaxiner amd the Chicago Times, for the
months ef Hovember and Deceaber, 1935, be made fur the purpose of .
locating this photograph and sccompanying article. It is prodable that
this news item eppeared in a Sundey edition, and it is satirely prodable
that tils {nformation can be cbtained by first secrching only the Sunday
editions. In the eveat $hat the photogreph snd article ere located, i
is requested that a aopy ct tho sane bo fornrdoa to the uttle Rock
Diviaton, :

It s roquestod that the tnvenignuun requested herein

 tbe cf.m your stt{ention et the earliest possidle dete, as e sumnary

- repors ia the Harboring case et Hot Sprizgs is preseatly being prepered,
~end 4t {8 lezired that the resulits of your 1nvest1ssﬂon be availsble
in the preperation of thi- Treport.

Vary tmly yours,

s e R e U e O S e v . e <Ay 2B

CHATMON FLETCHER, - oo
 Spectal Jgant ia chnrgc. . 353?_ :

e - 'A S ,' RmC‘ORDED S Z‘L:rf.?é:'tj /.,l’ .Q



